



ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ ပုဒ်မဟူးနေ့

ကလေးများ၏ ဒုတိယမိဖိုချောင်

“ကံ၊ စိတ်၊ ဥက္က၊ အာဟာရ”ဟူသည် လူတစ်ဦးရှင်သန်မှုအတွက် အဓိကဒေါက်တိုင်ကြီးလေးခုဖြစ်သည်။

သက်ရှိများ ရှင်သန်ရေးအတွက် အာဟာရရရှိကြရာတွင် ရှေးချယ်မှု စနစ်တကျရှိပါက “အစာလည်းဆေး ဆေးလည်းအစာ”ဖြစ်သွားပြီး တစ်ချက် ခုတ် နှစ်ချက်ပြတ် အကျိုးထူးနိုင်သည်။

ထို့ကြောင့် အရွယ်နှင့်လိုက်၍ စားသည့်အစာကို ရှေးချယ်စားသုံးတတ် ဖို့လိုသည်။

စားသုံးနိုင်သည်။ အသိနည်းပါးပြီး ဆင်ခြင်တုံတရား အားနည်းသော ကျောင်းသားအရွယ် လူမမယ်လေးများ၏ အာဟာရအရေးတွင်ကား မိဘ၊ ဆရာ တာဝန်ရှိသူများ ဟန်ချက်ညီ ကြပ်မတ်သတိမပြတ်ရှိနေဖို့ အထူးလိုအပ် သည်။

ကလေးများအတွက် နေအိမ်မှကျွေးသော အစားအစာမှာ ပြဿနာ မရှိ နိုင်သော်လည်း ကျောင်းမုန့်ဈေးတန်းများမှာကား အလွယ်လိုက်တတ်သော မုန့်ဈေးတန်းရောင်းသူများ၏ ဆင်ခြင်တုံတရားနည်းမူများကြောင့် ဈေးပေါပေါ နှင့် ဖောဖောသီသီ အသင့်စား မုန့်ထုပ်များက ကလေးများအတွက် အာဟာရ မဖြစ်ခြင်းထက် ဘေးမဖြစ်ဖို့ အရေးကြီးသည်။

ကျောင်းသည် နောင်တစ်ခေတ်၏ ခေါင်းဆောင်လောင်းများစုဝေးရာ ဘူမိနက်သန်အမှန်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းမုန့်ဈေးတန်းကား ကလေးများ နေ့လယ်စာ အသာပြေပုံမုန့်ဗိုရာ ဒုတိယမိဖိုချောင်ဆိုလည်း မမှားပါ။ ကလေးများနေ့လယ်စာ အာဟာရကို စီမံရောင်းချပေးနေသော မုန့်ဈေးတန်း ရောင်းသူများဆိုလျှင်လည်း ကုသိုလ်လည်းရ ဝမ်းလည်းဝသည့် အလုပ်ကို လုပ်ကိုင်နေကြသူများ၊ တစ်နည်းကလေးများ၏ ဒုတိယမိဘများလည်းဖြစ်သည်။ သို့သော် တွေးဆမှုဆင်ခြင်တုံတရား အားနည်းသူများကြောင့် မိမိတို့နိုင်ငံမှာရာ ကမ္ဘာမှာပါ အစာအဆိပ်သင့်မှုပြဿနာများ ရှိလာသည်။

ယခုအခါ ဤဖြစ်စဉ်များမဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ်တွင် ကျောင်းမုန့်ဈေးတန်းမှ မုန့်အမျိုးပေါင်း ၂၀၀၀ ခန့် ကို ဓာတ်ခွဲစစ်ဆေးပြီး စားသုံးရန်မသင့်သည့် မုန့်များကို အများပြည်သူသို့ ထင်သာမြင်သာရှိသော သတင်းစာတွင် ကြေညာအသိပေးလာနေပြီဖြစ်သည်။

ယခုနှစ်တွင် ဓာတ်ခွဲခန်းမလုံလောက်သည့်အတွက် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ရှစ်ခုတွင် ကနဦးစတင်နိုင်ခဲ့ပြီး လာမည့် ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ပညာ သင်နှစ်တွင် တစ်နိုင်ငံလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဟု သိရသည်။

ပညာရှိသတိဖြစ်ခဲ့ တင်ပြရလျှင် ဤကဲ့သို့ စစ်ဆေးမှုများကို တစ်နိုင်ငံ လုံးသို့ ကုန်စည်ဖြန့်ဖြူးရာ ဗဟိုဌာန၊ ဥပမာ ရန်ကုန်၊ မန္တလေးရှိ ဈေးကြီး များ၊ ပြည်နယ်၊ တိုင်းဒေသကြီး၏ မြို့တော်ဈေးကြီးများအပြင် ဤကဲ့သို့ အသင့်စားမုန့်များ ဝင်ရောက်လွယ်သည့် နယ်စပ်ကုန်သွယ်ပိတ်မြို့များမှ စောင့်၍ ပုံမှန်စစ်ဆေးအရေးယူသွားပါလျှင် လက်ရှိဓာတ်ခွဲခန်း မလုံ လောက်သည့်ကိစ္စလည်း အဆင်ပြေသွားနိုင်ပြီး အဓိက ရေသောက်ဖြစ် ပင်စည်ကိုလည်း ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းပြီး ဖြစ်သွားနိုင်သည်။ စားသုံးရန်မသင့် သော မုန့်များကို မြို့နယ်တိုင်းသို့အသိပေးပြီး မြို့နယ်အလိုက်၊ ကျောင်း အလိုက် မိဘ၊ ဆရာ တာဝန်ရှိသူများအားလုံး၏ အားဖြင့်ဝိုင်းဝန်းကာကွယ် ပေးသွားပါလျှင် ကလေးများ၏အာဟာရဗိုရာ ဒုတိယမိဖိုချောင်ဟု တင်စားလောက်သည့် ကျောင်းမုန့်ဈေးတန်းများ ဘေးကင်းလုံခြုံသွားစေ မည်မှာ အမှန်ဖြစ်သည်။

တစ်ဖက်မှာ ဤကဲ့သို့ မပြတ်သတိနှင့် တားဆီးကာကွယ်မှုပေးနေ သလို မုန့်ဈေးတန်းမှ မိခင်များအားလည်း မုန့်ကျွဲသည်။ မုန့်လက်ဆောင်၊ မုန့်ဟင်းခါး၊ မုန့်လုံးရေပေါ် စသည်ဖြင့် ရိုးရာမုန့်များကို သန့်သန့်ရှင်းရှင်း ပြုလုပ်ပြီး တစ်ဦးလျှင် တစ်မျိုးနှုန်း ရောင်းချပေးနိုင်ရေး ဝိုင်းဝန်းတွန်းအား ပေးသွားနိုင်ပါလျှင် နောင်အနာဂတ် ကျောင်းမုန့်ဈေးတန်းများသည် ကလေး များအတွက် အာဟာရလည်းဖြစ်၊ ခွန်အားလည်းဖြစ်စေသည့် ဒုတိယ မိဖိုချောင် ဝိသလာမည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ်ပါသည်။

နှစ်နိုင်ငံတရားဥပဒေရေးရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉ ထိုသို့ တွေ့ဆုံရာတွင် နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ဆိုင်ရာခုံရုံး ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိန်းအား ဂျပန်နိုင်ငံ နာဂိုယာတက္ကသိုလ်၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Mr. AIKYO Masanori ဦးဆောင်သော ဂျပန် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ဆိုင်ရာခုံရုံး အစည်းအဝေးခန်းမသို့ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။



ဦးမြသိန်း၊ ဦးမျိုးချစ်နှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်တို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



Table with 2 columns: ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉ and နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း. Lists exchange rates for various countries like USA, UK, etc.

Row of travel agency advertisements including H.A.I. TRAVELS, MAD MOTION, and others with contact information.

CHRISTMAS & HAPPY NEW YEAR advertisement with a cartoon character and text.

UNIQUE STAR TRAVEL & TOURS advertisement with a yellow background and text.

ပြည်ထွင်းရေးရာ

★ **ပြည်သူ့**
မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်းတို့ကို စနစ်တကျ
စီမံကိန်းချက် ရေးဆွဲအကောင်အထည်ဖော်အသုံးပြု
သွားမှသာ သစ်တောနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်း
ရေး၊ ရေအရင်းအမြစ်ထိန်းသိမ်းမှုနှင့်အတူ လူဦးရေတိုးပွား
လာမှုကြောင့် လူမှုစီးပွားလိုအပ်ချက်များ ပြည့်ဆည်းမှုတို့ကို
စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်နိုင်မည်” ဖြစ်သည်ဟု လမ်းညွှန်ခဲ့ပါ
 ကြောင်း၊ လမ်းညွှန်ချက်များကို အကောင်အထည်ဖော်
 နိုင်ရေးအတွက် အမျိုးသားမြေအရင်းအမြစ် စီမံခန့်ခွဲရေး
 ဗဟိုကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း။

လက်ရှိ ကျင့်သုံးနေသည့် မြေဆိုင်ရာဥပဒေလုပ်ထုံး
 လုပ်နည်းများမှာ အားနည်းချက်များရှိသည့်အပြင် မြေယာ
 စီမံခန့်ခွဲသောဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးက ဥပဒေ၊
 လုပ်ထုံးလုပ်နည်း အမျိုးမျိုးအဖုံဖုံ ကွဲပြားခြားနားစွာ စီမံ
 ခန့်ခွဲလျက်ရှိပြီး စွမ်းဆောင်ရည်မပြည့်ဝခြင်း၊ ညှိနှိုင်း
 ပေါင်းစပ်မှုမရှိခြင်း စသည့် အားနည်းချက်များကြောင့်
 မြေယာအငြင်းပွားမှုများ ပေါ်ပေါက်ခြင်း၊ စနစ်တကျ စီစဉ်
 မထားသော ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစီမံကိန်းများကြောင့်
 ပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုများဖြစ်ပေါ်ခြင်း၊
 မြေဈေးများ အဆမတန်မြင့်တက်လာခြင်းတို့ကြောင့်
 အသေးစားနှင့် အလတ်စားလုပ်ငန်းရှင်များအတွက် ရင်းနှီး
 မြှုပ်နှံရန် အခွင့်အလမ်းနည်းပါးခြင်း၊ မြေကျူးကျော်မှုများ
 ဖြစ်ပွားခြင်းစသည့် မြေယာပြဿနာများ ရင်ဆိုင်နေရခြင်း
 ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယနေ့ မြေအရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲရေးအတွက် ပြုပြင်
 ပြောင်းလဲရေးကို မဖြစ်မနေ ဆောင်ရွက်သွားရန် အရေး
 တကြီး လိုအပ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ပြည်သူများက မကြာခဏ
 ဆန္ဒထုတ်ဖော်ခဲ့ကြသည်ကို အားလုံးအသိဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့အပြင် နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများကလည်း
 စီးပွားရေးရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းကြီးများအတွက် မြေအသုံး
 ချမှုအခက်အခဲနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှုများက အရေးကြီးသည့်ကိစ္စရပ်
 များဖြစ်နေသည်ဟု လေ့လာတင်ပြထားခဲ့ပါကြောင်း။

မြေအရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲရာမှာ စီးပွားရေး၊ နိုင်ငံရေး၊
 ဥပဒေရေးရာနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာရှုထောင့်စုံမှ သုံးသပ်ပြီး
 မှန်ကန်ပြည့်စုံသည့် မူဝါဒ၊ ခိုင်မာသည့် ဥပဒေမူဘောင်နှင့်
 စွမ်းရည်ရှိသော မြေစီမံအုပ်ချုပ်ရေးစနစ်များကို ချမှတ်
 ကျင့်သုံးအကောင်အထည်ဖော်ရန် လွန်စွာအရေးကြီးပါ
 ကြောင်း။

မြေမူဝါဒဆိုသည်မှာ မြေအရင်းအမြစ်များ ထိန်းသိမ်း
 ခြင်း၊ အသုံးပြုခြင်းနှင့် ခွဲဝေနေရာချထားခြင်းကိစ္စရပ်များ
 နှင့် ပတ်သက်ပြီး အစိုးရတစ်ရပ်၏ ရည်ရွယ်ချက်များနှင့်
 အစီအမံများကို တရားဝင်ဖော်ထုတ်ကြေညာချက်ဟု
 အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုထားကြောင်း၊ ယင်းမူဝါဒတွင် အစိုးရနှင့်
 နိုင်ငံသားများအကြား မြေဆိုင်ရာအကျိုးစီးပွားနှင့် အခွင့်
 အာဏာခွဲဝေမှုများနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် နိုင်ငံရေးရွေးချယ်မှု
 နည်းလမ်းနှင့်ပုံစံများ၊ မြေနှင့်ဆက်စပ်အရင်းအမြစ်များ
 အသုံးပြုခွင့်များကို ရှင်းလင်းစွာ သတ်မှတ်ဖော်ပြရပါ
 ကြောင်း။

မြေမူဝါဒကို မျှမျှတတခွဲဝေခံစားမှု၊ မြေပိုင်ဆိုင်
 လုပ်ကိုင်ခွင့် လုံခြုံစိတ်ချ အာမခံနိုင်မှု၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ
 အတွက် ထုတ်လုပ်နိုင်စွမ်းရှိမှု၊ ရေရှည်တည်တံ့ ခိုင်မြဲသည့်
 သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းနိုင်မှု၊ အမျိုးသားလက္ခဏာ
 မပျောက်ပျက်ရေးယဉ်ကျေးမှုလေ့ထုံးတမ်းများ ထိန်းသိမ်း
 နိုင်မှု စသည့် ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် ချမှတ်လေ့ရှိပါကြောင်း။

မြေမူဝါဒ၊ ဥပဒေများနှင့်အညီ အကောင်အထည်ဖော်ဖို့
 ခိုင်မာအားကောင်းသည့် မြေယာအုပ်ချုပ်မှုစနစ် လိုအပ်
 ပါကြောင်း။

မြေယာအုပ်ချုပ်မှုဆိုင်ရာ မြေအရင်းအမြစ် စီမံ
 ခန့်ခွဲမှု မူဝါဒများကို အကောင်အထည်ဖော်ရာတွင် မြေ
 ပိုင်ဆိုင်မှု၊ မြေတန်ဖိုးနှင့် မြေအသုံးချမှုဆိုင်ရာ သတင်း
 အချက်အလက်များကို အတည်ပြုခြင်း၊ မှတ်တမ်းတင်ထား
 ရှိခြင်းနှင့် ဖြန့်ဝေခြင်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစဉ်များ ဖြစ်ပါ
 ကြောင်း။

မြေယာအုပ်ချုပ်မှုကောင်းမွန်ရေးအတွက် အချက်(၃)
 ချက် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ပထမအချက်မှာ လူထုအတွင်း
 မြေဆိုင်ရာ အသိအမြင် မြင့်မားလာစေရေးအတွက်
 လေ့လာရေး၊ သင်ယူရေးလုပ်ငန်းစဉ်များဖြင့် စွမ်းရည်မြှင့်
 တင်ခြင်း(Empowerment)၊ ဒုတိယအချက်မှာ လုပ်ပိုင်
 ခွင့်နှင့် အခွင့်အာဏာများကို ရိုးရှင်းထိရောက်သည့်
 လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများဖြင့် တည်ကြည်ဖြောင့်မတ်စွာ
 ကိုင်တွယ်၊ ကျင့်သုံးခြင်းဖြင့် တာဝန်ယူခြင်း
 (Responsibility)နှင့် တတိယအချက်မှာ ရှင်းလင်းပြီး
 သင့်တော်ထိရောက်သည့် တရားဥပဒေစနစ်နှင့်အညီ
 ဆုံးဖြတ်လုပ်ဆောင်ပေးမည့် ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ကျသည့် ဥပဒေ
 ရေးရာမူဘောင် (Objective Legal Framework) ရှိခြင်း
 တို့ဖြစ်ပါကြောင်း။

မိမိတို့ နိုင်ငံတော်၏ အနာဂတ်တွင် သွားလိုသည့်
 မြေအရင်းအမြစ် စီမံခန့်ခွဲမှုသည် ရိုးရှင်းရှင်းရှင်းဖြစ်ရန်
 အရေးကြီးပါကြောင်း၊ ပြည်သူ့ဗဟိုပြုဖွံ့ဖြိုးမှုသို့ ရှေးရှု
 ဦးတည်နေသည့်ကာလမှာ ပြည်သူအများ လွယ်ကူစွာ
 နားလည်လက်ခံနိုင်မည့် မူဝါဒ၊ ဥပဒေနှင့် လုပ်ငန်းစဉ်များ
 ချမှတ်ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုပါကြောင်း။

ယနေ့ မိမိတို့ ရင်ဆိုင်နေရသော မြေအရင်းအမြစ်
 စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုများမှာ မြေဆိုင်ရာကိန်းဂဏန်း၊
 အချက်အလက်၊ အရည်အသွေးမပြည့်မီခြင်း၊ တာဝန်ယူ
 ရသည့် အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးအတွက် ဘဏ္ဍာငွေ မလုံ
 လောက်ခြင်း၊ ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း ရှားပါးခြင်း၊ အဖွဲ့အစည်း
 ဆိုင်ရာ ရှုပ်ထွေးမှုရှိခြင်း၊ အဖွဲ့အစည်းများ၏ စိတ်အား
 ထက်သန်မှု လျော့ပါးခြင်း၊ ဥပဒေမူဘောင်များ ခေတ်မီ
 ခြင်း၊ ခေတ်မီ Software စနစ်များ၊ ပစ္စည်းများအတွက်
 အသုံးစရိတ်ကြီးမားခြင်း၊ အမျိုးမျိုးသော မြေပိုင်ဆိုင်
 လုပ်ကိုင်ခွင့်ဆိုင်ရာ ပုံစံများကို ပေါင်းစည်းပေးနိုင်မည့်
 စနစ်တစ်ရပ်လိုအပ်ခြင်း၊ နည်းပညာစနစ်များနှင့် သတင်း
 အချက်အလက် ဖြန့်ဝေနိုင်မှု စွမ်းရည်အားနည်းခြင်း၊
 မြေဆိုင်ရာအခွင့်အရေးနှင့် တာဝန်များအပေါ် လူထုသိမြင်
 နားလည်နိုင်မှု အားနည်းခြင်းတို့ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဤစီမံခန့်ခွဲမှုများကို ရင်ဆိုင်ဖြေရှင်းပြီး ပြည်သူ
 အကျိုးပြုနိုင်မည့် လက်တွေ့ကျသည့်မူဝါဒ၊ တရားမျှတ
 သော ဥပဒေများ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ စီမံခန့်ခွဲမှုပုံစံများ
 ဖြစ်လာအောင် ပြောင်းလဲပြုပြင်သွားရန် အချိန်တန်ပြီဟု
 ပြောလိုပါကြောင်း။

ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အခြေခံစဉ်းစားရမည့်
 အချက်များကို တင်ပြလိုပါကြောင်း၊ ပထမအချက်အနေဖြင့်
 နိုင်ငံတော်၏မြေကို နိုင်ငံသားအားလုံးအတွက် မျှမျှတတ
 ဖြင့် အကျိုးဖြစ်ထွန်းစွာ အသုံးချနိုင်ရေး ဦးတည်သွားရမည်
 ဖြစ်ပါကြောင်း။

ဒုတိယအချက်အနေဖြင့် မြေအမျိုးအစားအလိုက်
 ပြည်သူလူထု၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်များကို ဥပဒေကြောင်း
 အရ အခိုင်အမာအကာအကွယ်ပေးရေးဖြစ်ပါကြောင်း၊
 အသေးစားလုပ်ကိုင်ငယ် တောင်သူလယ်သမားများ၏
 မြေယာလုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ကာကွယ်ပေးပြီး ကျေးလက်
 မြေယာ ကုန်ထုတ်လုပ်ငန်းများ ရှင်သန်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်
 စေရန် ဖြစ်သကဲ့သို့ နိုင်ငံဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု
 စီမံကိန်းများ ဖော်ဆောင်ရန် မြေပိုင်ဆိုင်လုပ်ပိုင်ခွင့်များ
 ကိုလည်း အာမခံပေးရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြေကျူးကျော်
 မှုများကို တရားဥပဒေနှင့်အညီ တိကျစွာ အရေးယူဆောင်
 ရွက်ရန် လိုအပ်သကဲ့သို့ ၎င်းတို့၏ နစ်နာချက်များကို
 ကောင်းမွန်စွာ ကြားနာစိစစ်ပြီး ဖြေရှင်းပေးရန်လည်း
 တာဝန်ယူနိုင်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒေသခံတိုင်းရင်းသား
 ပြည်သူများ၏ ဓလေ့ထုံးစံ၊ မိန့်ဖလှယ် ဆက်ဆံပိုင်ခွင့်များကို
 လေးစားလက်ခံပြီး ခေတ်နှင့်အညီ တရားဝင်မှုရှိအောင်
 ဆောင်ရွက်ပေးသွားရန် ဖြစ်ပါကြောင်း။

တတိယအချက်မှာ ထိရောက်သည့် မြေယာစီမံခန့်ခွဲ
 အုပ်ချုပ်မှုစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာအောင် မြှင့်တင်ပေးရန် ဖြစ်ပါ
 ကြောင်း။

စတုတ္ထအချက်မှာ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ သဘာဝ
 ပတ်ဝန်းကျင် နယ်ပယ်(၃)ရပ် သဟဇာတဖြစ်လျက်
 နိုင်ငံတော်၏ မြေအရင်းအမြစ်များ ရေရှည်တည်တံ့
 ခိုင်မြဲသည့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်မည့်
 ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ မြှင့်တင်ပေးရေး ဖြစ်ပါကြောင်း။

ပဏာမ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်(၃)ရပ်အဖြစ် ရေရှည်တည်တံ့
 သော အနာဂတ် အခြေခံအုတ်မြစ်အဖြစ် ဖြစ်တည်စေမည့်
 မြေအရင်းအမြစ်ဆိုင်ရာ မူဝါဒများကို အများပိုင်မှုဖြင့်
 ချမှတ်ရန်၊ မြေအရင်းအမြစ် မူဝါဒဆိုင်ရာ အရေးကိစ္စများကို
 ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းပေးနိုင်မည့် လက်တွေ့ကျသော ထိခိုက်
 ဥပဒေတစ်ရပ် ပေါ်ထွက်လာရေးအတွက် သက်ဆိုင်သူများ
 အားလုံး ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရေးဆွဲရန်နှင့် ပြည်သူ့ဗဟိုပြု
 ဖွံ့ဖြိုးမှုရလဒ်များ လက်ငင်းရရှိနိုင်ရေး မြေယာအုပ်ချုပ်စီမံမှု
 ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေး ရှေ့ပြေးစမ်းသပ်စီမံချက်များကို
 အကောင်အထည်ဖော်သွားရန်တို့ ဖြစ်ပါကြောင်း။

လုပ်ငန်းစဉ်ကြီး အောင်မြင်ရန်အတွက် ပြည်သူ
 လူထု၏ အားပေးထောက်ခံမှုနှင့် တက်ကြွစွာ ပူးပေါင်း
 ဆောင်ရွက်မှု အဓိက လိုအပ်ပါကြောင်း၊ လုပ်ငန်းစဉ်



ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးထွက်ခွာ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ဖိလစ်ပိုင်သမ္မတနိုင်ငံ
 အောက်လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ Hon.Mr. Feliciano Belmonte Jr, ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ ချစ်ကြည်ရေးခရီးသွားရောက်ရန်
 ယနေ့နံနက် ၉ နာရီ မိနစ် ၅၀ တွင် လေကြောင်းခရီးဖြင့် ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာသွားသည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့အား ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဒုတိယနာယက
 ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
 လွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အောင်၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဖိလစ်ပိုင်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီးH.E.Mr. Alex Garcia
 CHUAနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းနှင့်အဖွဲ့ ပြည်သူ့လွှတ်တော်
 တိုင်းရင်းသားရေးရာ၊ ကျေးလက်လူမှုဘဝမြှင့်တင်ရေးရာနှင့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်မှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ
 ဦးသိန်းဇော်၊ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦး၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ရေလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုး
 တိုးတက်ရေးကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးနိုင်၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်တပ်မတော်သားကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးချုပ်သန်းထွတ်သိန်း
 နှင့် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ လိုက်ပါသွားကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဆိုရာ သတင်းအချက်အလက်များ လူထုအတွင်း
 လွတ်လပ်စွာ စီးဆင်းနေမှသာလျှင် အတူတကွ သိရှိနိုင်
 ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အတူတကွ သိရှိနိုင်ကြမှသာလျှင်
 ကောင်းမွန်သော မြေမူဝါဒ၊ ဥပဒေနှင့်စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်များ
 ပေါ်ထွန်းရေးအတွက် အတူတကွ ဆွေးနွေး၊ ညှိနှိုင်း
 တွေးခေါ်နိုင်ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အတူတကွ ဆွေးနွေး၊
 ညှိနှိုင်းတွေးခေါ်နိုင်ကြမှသာ အတူတကွ ပူးပေါင်းဆောင်
 ရွက်နိုင်ကြမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့ကြောင့် မိမိတို့ ကော်မတီအနေဖြင့် ဒေသခံပြည်သူ
 လူထု၏ စားဝတ်နေရေးနှင့် လူမှုဘဝလုံခြုံရေးကို အာမခံ
 ချက်ပေးသည့် နိုင်ငံတစ်ဝန်း ဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် မြေ
 အသုံးချမှု မူဝါဒများ၊ ဥပဒေများ သတ်မှတ်ပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး
 ရည်ရွယ်ဆောင်ရွက်ခြင်းကို ပြည်သူလူထုထံ အသိပေး
 ချပြရှင်းလင်းပြီး ပြည်သူလူထုနှင့် သက်ဆိုင်သူအားလုံး
 ထံမှ အကြံဉာဏ်နှင့် အတွေ့အကြုံများကို ရယူသွားကြရန်
 တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ အမျိုးသားမြေအရင်းအမြစ် စီမံ
 ခန့်ခွဲရေးဗဟိုကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(၂)၊ ပတ်ဝန်းကျင်
 ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန
 ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းထွန်းက အမျိုးသား
 မြေအသုံးချမှုမူဝါဒရေးဆွဲရာတွင် ဌာနဆိုင်ရာများ၊
 ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်များ၊ အတိုင်ပင်ခံ ပညာရှင်များနှင့်
 USAID၊ EU- International Management Group
 (IMG)၊ Swiss Agency for Development and
 Cooperation (SDC) စသည့် အဖွဲ့အစည်းများ ပူးပေါင်း
 ဆောင်ရွက်ခဲ့မှု၊ မြို့ပြကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစီမံကိန်း

များအတွက် မြေအရင်းအမြစ်စီမံခန့်ခွဲရေးဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံ
 ဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပခဲ့မှုနှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ်များ ဖော်ထုတ်
 ခဲ့မှု၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များတွင် အမျိုးသားမြေ
 အသုံးချမှုမူဝါဒကြမ်းအား ရှင်းလင်းချပြ ဆွေးနွေး၍
 ပြည်သူလူထု၏ အကြံပြုချက်များ ရယူခဲ့မှုအခြေအနေများ၊
 အမျိုးသားမြေအသုံးချမှု မူဝါဒမြကြမ်းအား website တွင်
 လွှင့်တင်ထားပြီး E-mail မှတ်ဆင့် အကြံပြုချက်များ
 လည်း လက်ခံရယူမှုအခြေအနေ၊ အမျိုးသားမြေပုံစံစနစ်၊
 (One Map Myanmar) အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရေး
 ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် ရှေ့ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည့်
 လုပ်ငန်းစဉ်များအား ရှင်းလင်းတင်ပြခဲ့သည်။
 ယင်းနောက် အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး
 ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးဝင်းရှိန်၊ ဦးကျော်လွင်၊ ဒုတိယဝန်ကြီး
 ဒေါ်လှလှသိန်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်
 ဒေါက်တာဇော်ဦး၊ အတွင်းရေးမှူး၊ ဒုတိယဝန်ကြီး
 ဦးကျော်ကျော်ဝင်းတို့က ၎င်းတို့ တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရ
 သည့် လုပ်ငန်းကဏ္ဍအလိုက် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးတင်ပြခဲ့ကြ
 သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝန်ကြီး
 များနှင့် တက်ရောက်လာကြသူများက အကြံပြုဆွေးနွေး
 တင်ပြပြီး ဒုတိယသမ္မတ ဦးညွှန်ထွန်းက နိဂုံးချုပ်အမှာ
 စကားပြောကြားခဲ့သည်။
 အဆိုပါ အစည်းအဝေးသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊
 ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့
 ဝန်ကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။
 (သတင်းစဉ်)

ထရန်စဖော်မာအသစ်တည်ဆောက်၍ ဓာတ်အားတိုးချဲ့ဖြန့်ဖြူး

ထန်းတပင် ဒီဇင်ဘာ ၉

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ထန်းတပင်မြို့နယ်တွင် လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့်
 ဗို့အားပြည့်ဝစွာ သုံးစွဲနိုင်ရေးအတွက် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးဆောင်၍ မြို့နယ်
 လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာနှင့် လိုင်းဝန်ထမ်းများက အမှတ်(၂)ရပ်ကွက် ကံကော်လမ်းရှိ
 (၄၀၀)ဗို့ကြေးကြီး HDB No.4 များအစား 1C,95 mm² Insulated Cable (AL)
 များဖြင့် လိုင်းအရင်းခန်း ငါးခန်းအား ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက လဲလှယ်

ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 ထို့အပြင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်၌ အမှတ်(၃)ရပ်ကွက် လွမ်းဝေတီဘုန်းကြီး
 ကျောင်းရှေ့တွင် (၁၁/၀.၄) ကေဗွီ၊ (၂၅၀)ကေဗွီအေ ထရန်စဖော်မာတစ်လုံး တိုးချဲ့
 တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့်အပြင် အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်တွင်လည်း ဝန်အားမျှ၍
 ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၅၄ ။) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၁၈ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၁၈။ ဤဥပဒေအရ ခံစားခွင့်ပြုသည့် ချီးမြှင့်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံရမည်။ သို့ရာတွင် စရိတ်အပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံခြင်းမှ ကင်းလွတ်စေရမည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကောင်စီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကောင်စီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၅၅ ။) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကောင်စီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌနှင့် ကောင်စီဝင်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေပုဒ်မ ၁၈ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၁၈။ ဤဥပဒေအရ ခံစားခွင့်ပြုသည့် ချီးမြှင့်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံရမည်။ သို့ရာတွင် စရိတ်အပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံခြင်းမှ ကင်းလွတ်စေရမည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၅၆ ။) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ ပြည်ထောင်စုအဆင့် ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၂၈ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၂၈။ ဤဥပဒေအရ ခံစားခွင့်ပြုသည့် ချီးမြှင့်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံရမည်။ သို့ရာတွင် စရိတ်အပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံခြင်းမှ ကင်းလွတ်စေရမည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၅၇ ။) ၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အဆင့် ပုဂ္ဂိုလ်များ၏ ချီးမြှင့်ငွေ၊ စရိတ်နှင့် အဆောင်အယောင်များဆိုင်ရာ ဥပဒေပုဒ်မ ၂၂ ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည် -

“၂၂။ ဤဥပဒေအရ ခံစားခွင့်ပြုသည့် ချီးမြှင့်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံရမည်။ သို့ရာတွင် စရိတ်အပေါ် ဝင်ငွေခွန်ကောက်ခံခြင်းမှ ကင်းလွတ်စေရမည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်
နိုင်ငံတော်သမ္မတ
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

ကျန်းမာကြံ့ခိုင် ပြည့်မထွ်၊ ပါဝင်လှုပ်ရှား လူထုအားကစား

ရတနာပုံမင်းနေပြည်တော်ခေတ်မှ မန္တလေးမြို့အဖြစ် သို့မဟုတ် ပြောင်းရောက်ရှိလာသောအခါတွင် အတိတ်ရတနာပုံ ဖြစ်စဉ်၌ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်များ သာယာစိုပြည်၍ နေထိုင်သူအပေါင်း စိတ်ကြည်လင် ငြိမ်းချမ်းပျော်ရွှင်စွာ ရှိနေခဲ့ကြပုံကို ရှေးစာဆိုကြီးများ၏ တေးသီချင်းများက ပြဆိုခဲ့သည့်အကြောင်းကို မန္တလေးမြို့ရှိ စာရေးဆရာ ဆူငှက်က စာပေဂီတအနုပညာများဖြင့်ပေးပေါင်း၍ “မန္တလေး မြို့ကြီးရဲ့ပတ်လည်တစ်ခို”ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဟောပြောပွဲကျင်းပ ခဲ့သည်။

ဆရာဆူငှက်က ရှေးခေတ်မန္တလေးမြို့ကြီးသည် သဘာဝအလှအပများနှင့် စိမ်းလန်းစိုပြည်နေခဲ့ကြောင်းကို လက်ရှိအခြေအနေနှင့်ယှဉ်ပြသ၍ မျိုးဆက်သစ် လူငယ်များ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းသွားကြစေလိုကြောင်း၊ ယနေ့ ကမ္ဘာကြီး၌ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးသည် အလွန်အရေးကြီးကြောင်း၊ အတိတ်က မန္တလေးမြို့ကြီးတွင် ယခုကဲ့သို့ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်များရှိခဲ့ကြောင်းကို မျိုးဆက်

“မန္တလေးမြို့ကြီးရဲ့ ပတ်လည်တစ်ခို” ဟောပြောတင်ဆက်

သစ်လူငယ်များ လက်ဆင့်ကမ်းသိရှိသွားကြစေလိုကြောင်းနှင့် ယခင်ကရှိခဲ့သော စာဟောင်း၊ သီချင်းဟောင်း၊ ကဗျာဟောင်းများကို ပြန်လည်ဖော်ထုတ်ပေးလိုသော ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် စီစဉ်ကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ဆရာဆူငှက်၏ဟောပြောပွဲတွင် သမိုင်းအချက်အလက်နှင့်သက်ဆိုင်သော သီချင်းများကို အနုပညာရှင် ဖိုးသောကြာနှင့် မြို့မတူရိယာတေးသံရပ်များက သီဆိုဖော်ပြကြပြီး အကပညာရှင်များဖြစ်သော ခင်ဝင်းနွယ်၊ ပန်တျာငွေ၊ ငွေဖြင့်နှင့် တွယ်တာတို့က မြို့မတူရိယာအသင်းကြီးနှင့်အတူ ရွာစား စိန်တင်လွင်၊ တက္ကသိုလ်ခင်မြလွင် မင်္ဂလာဆိုင်အဖွဲ့တို့က တေးဂီတများဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီအားဖြည့်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါဟောပြောတင်ဆက်မှုသို့ လာရောက်ကြည့်ရှုအားပေးသည့် ဆရာညီစေမင်းကလည်း “မြန်မာသံစဉ်သီချင်းတွေနဲ့ လူငယ်တွေရဲ့စိတ်ကို ပြောင်းလဲစေမယ်လို့ထင်ပါတယ်။ မန္တလေးသာမက မြန်မာတစ်ပြည်လုံးမှာ ဆုတ်ယုတ်နေတဲ့ ယဉ်ကျေးမှုကို ပြန်လည်ထိန်းသိမ်းပေးကြပါ”ဟု ပြောသည်။

“ကိုဆူငှက်က လုပ်သင့်တာကိုလုပ်တာပါ။ ကျွန်တော် မုဒိတာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့မန္တလေးက ယဉ်ကျေးမှု သမိုင်းအစဉ်အလာဘယ်လောက်ကြီးမားတယ်ဆိုတာ ယခု လာရောက်အားပေးကြတဲ့ ပရိသတ်ကသက်သေပါပဲ”ဟု ဆရာညီပုလေးက ပြောကြားသည်။

ထိုပွဲကိုလာရောက်ကြည့်ရှုသော ပြည်ကြီးတံခွန် မြို့နယ်မှ ချမ်းမြတ်အောင်ကလည်း “ကျွန်တော်တို့ မသိရသေးတဲ့ သမိုင်းတွေကိုလည်း သိရတယ်။ ရှေးခေတ်စာရေး

ဆရာကြီးတွေဟာ မန္တလေးမြို့ကြီးကို သိပ်ချစ်ခဲ့တယ်ဆိုတာ သိရလို့ ကျွန်တော်တို့ ဝမ်းသာရပါတယ်။ ကျွန်တော်လည်း မန္တလေးသားဖြစ်ရလို့ ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ သူငယ်ချင်းတွေကိုလည်း နောင်ဒီလိုပွဲမျိုးလာကြည့်ဖို့ ပြောပြရပါဦးမယ်”ဟု ပြောသည်။

ညော်ညော်တေးသံရပ်အဖြစ် တက်ရောက်အားပေးသော တေးသံရပ်ဖွဲ့သောကြာကလည်း “ဒီလိုပွဲမျိုးက လုပ်သင့်တဲ့ ပွဲမျိုးပါ။ ဒါမှ လူငယ်တွေ မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုနဲ့ ပိုပြီးနီးစပ်မယ်။ လာကြည့်တဲ့ပရိသတ်ကလည်း မန္တလေးကို ချစ်တဲ့ စိတ်နဲ့ လာရောက်ကြည့်ရှုအားပေးကြတာပါ”ဟုပြောသည်။

အဆိုပါဟောပြောပွဲဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အိုဒီယန် တယ်ဟောက်ပိုင်ရှင် ဒေါ်ခင်စောဦးက ဦးဆောင်စီစဉ်ပေးခဲ့ပြီး မြို့မတူရိယာအသင်းကြီး၊ ရွာစားစိန်တင်လွင်နှင့် တက္ကသိုလ်ခင်မြလွင်မင်္ဂလာဆိုင်အဖွဲ့မှ မေတ္တာဖြင့်ကူညီပေးခဲ့ကြပြီး မန္တလေးမြို့မှ မြို့မမြို့ဖများ၊ စာရေးဆရာများနှင့် သတင်းမီဒီယာများတက်ရောက်ကြသည်။

မင်းထက်အောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

ပြည်ထောင်စုရေးရာ

နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း၊ ပညာသင်ကျောင်းများနှင့် သိပ္ပံများပွင့်လှစ်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ၏ လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာသင်ကျောင်းများနှင့် သိပ္ပံများ ပွင့်လှစ်ရေးညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန စုဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ သမ္မတရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင်သိန်းက မြန်မာနိုင်ငံ၏ လျင်မြန်စွာ ပြောင်းလဲဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများနှင့်အတူ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ၌ လုပ်ငန်းကဏ္ဍတိုင်းတွင် နည်းပညာနှင့် သက်မွေးပညာ ကျွမ်းကျင်သောလူစွမ်းအား အရင်းအမြစ်များစွာ လိုအပ်လာပါကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး၊ သစ်တော၊ စက်မှုလက်မှု၊ လျှပ်စစ်စွမ်းအင်၊ ဆောက်လုပ်ရေး၊ ဆက်သွယ်ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆရာအတတ်သင်၊ သူနာပြုသားဖွားမှ ရုံးလုပ်ငန်း၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်း အတတ်ပညာများအထိ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်း နယ်ပယ်အသီးသီးတွင် နည်းပညာကျွမ်းကျင်သူများနှင့် ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ လိုအပ်လျက် ရှိပါကြောင်း၊

တစ်ဖက်က အလယ်တန်း၊ အထက်တန်းကျောင်းတက်နှုန်းမြင့်မားအောင်၊ မူလတန်း၊ အလယ်တန်း အခမဲ့ပညာရေး၊ ထောက်ပံ့ကြေးများအပြင် ကျောင်းပြင်ပ ပညာရေးတိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်ပေးနေသော်လည်း ပညာသင်ကြားမှုထက် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်လိုသူ အရေအတွက်သည်လည်း အခြားနိုင်ငံများနှင့်တူ တိုးပွားလျက် ရှိသဖြင့် နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း အတတ်ပညာသင်ကျောင်းများ၊ သိပ္ပံများကို ပိုမိုတိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်ရန် လိုအပ်လာပါကြောင်း၊ ထို့အပြင် အလုပ်လုပ်ရင်း စဉ်ဆက်မပြတ် ပညာသင်ကြားနိုင်မှု အခွင့်အလမ်းများကိုလည်း ဖန်တီးပေးရန် လိုအပ်လာပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဝန်ကြီးဌာနအသီးသီးသာမက ပုဂ္ဂလိက ပညာရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း အသီးသီးကလည်း နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း

ပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးပညာသင်တန်းမျိုးစုံ တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်လျက်ရှိပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနအသီးသီးက ဒေသအသီးသီးတွင် သင်တန်းကျောင်း၊ သိပ္ပံမျိုးစုံတိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်ရန် ဆောင်ရွက်လာကြရာတွင် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အသီးသီးရှိ မြို့တွင်း၌ မြေနေရာ အခက်အခဲရှိလာသည့်အပြင် သီးခြားကျောင်း၊ သိပ္ပံမျိုးစုံ တည်ထောင်ထူထောင်ရန် ဘဏ္ဍာငွေများစွာ ပိုမိုကုန်ကျလာနိုင်သဖြင့် နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာသင်သိပ္ပံ Palytechnic/Technical and Vocational Education and Training Center Institute များအဖြစ် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များ၏ လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ စုပေါင်းဖွင့်လှစ်ရေး ဆောင်ရွက်ရာ၌ လက်ရှိဖွင့်လှစ်ပြီးသော ကျောင်းများ၊ သိပ္ပံများ၏ အစဉ်အလာနှင့် ကျောင်းသားဦးရေအပေါ် မူတည်ပြီး ဆက်လက်ဖွင့်လှစ်သွားရန်၊ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းကြရန် ဖြစ်ပါကြောင်း။

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များကလည်း မိမိတို့ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းအသီးသီးတွင် လိုအပ်လျက်ရှိသော နည်းပညာ ကျွမ်းကျင်သူများ၊ ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများ လေ့ကျင့်မွေးထုတ်ရေးအတွက် လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအစီအမံများ ရေးဆွဲသွားကြရန် လိုအပ်ပါကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများနှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရတို့ ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းပြီး ကျောင်းများ၊ သိပ္ပံများအား လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ Demand Driven Approach ဖြင့် အစိုးရသာမက အစိုးရနှင့် ပုဂ္ဂလိက၊ ပုဂ္ဂလိကကျောင်း၊ သိပ္ပံများကို အကျိုးရှိထိရောက်အောင် ဖွင့်လှစ်သွားကြရေး၊ ကျွမ်းကျင်မှုစံသတ်မှတ်ချက်နှင့်



အညီ လက်တွေ့တတ်ကျွမ်းပြီး လုပ်ငန်းခွင်တွင် တိုက်ရိုက်လုပ်ကိုင်နိုင်သည့် သင်ကြားမှု၊ သင်ယူမှုနည်းလမ်းများဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားကြရန် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကိုဦးက တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဒေသများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ သင်တန်းအသီးသီး ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများအောက်ရှိ အချို့သင်တန်းကျောင်းများကို Demand Driven Approach နှင့်အညီ ဘာသာရပ်များ တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက် ရှိပါကြောင်း၊ ဒေသ၏လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ် လိုအပ်ချက်အရ ကျွမ်းကျင်လုပ်သား၊ ကျွမ်းကျင်သူများမွေးထုတ်နိုင်ရေးအတွက် Skill Structure ကို ဝန်ကြီးဌာနများနှင့် ပေါင်းစပ်၍ ရေးဆွဲထားပါကြောင်း၊ Skill Structure ကို နိုင်ငံတော်၏ လိုအပ်ချက်နှင့် လိုက်လျောညီထွေမှု

ရှိစေရန်၊ သင်ရိုးညွှန်းတမ်းများကိုလည်း ရေးဆွဲပြီး သင်ကြားပေးနိုင်ရန်နှင့် သင်တန်းပြီးဆုံးပါက Certificate ထုတ်ပေးနိုင်ရေးနှင့် Diploma လက်မှတ်ထုတ်ပေးနိုင်ရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးရန် စီစဉ်လျက်ရှိပါကြောင်း။

တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်တို့တွင်ရှိသော အချို့သိပ္ပံများ၊ ကျောင်းများအား လိုအပ်သောဘာသာရပ်စုံလင်စွာ သင်ကြားနိုင်ရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာနများပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများ ပူးပေါင်းပြီး လူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ဆောင်ရွက်မှသာ နိုင်ငံတော်၏ လိုအပ်ချက်ကို ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများက နည်းပညာကျွမ်းကျင်မှုနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာသင်ကျောင်းများနှင့် သိပ္ပံများ ဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (ကြေးမုံ)

ရခိုင်ပြည်နယ်၌ အင်ဒိုနီးရှားအစိုးရ၏လျှို့ဝှက်မှုဖြင့် ကျောင်းဆောင်များပွင့်လှစ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံအစိုးရ၏ လျှို့ဝှက်မှုဖြင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ယူဆောင်လုပ်ပြီးစီးသွားသည့် အခြေခံပညာကျောင်း လေးကျောင်းဖွင့်လှစ်ပွဲနှင့် ကျောင်းဆောင်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် သေကန်ကျေးရွာနှင့် စန္ဒရလေးကျေးရွာမူလတန်းကျောင်းဆောင်သစ်များ၌ ကျင်းပရာ ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအကောင်အထည်ဖော်ရေး ဗဟိုကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများ ဖြစ်ကြသော ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး သက်နိုင်ဝင်းနှင့်

ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး H.E.Mr.Abdurrahman Mohammad Fachir တို့က ကျောင်းဆောင်သစ်များကို ဖဲကြီးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးက ကျောင်းဆောင်သစ် ဆိုင်းဘုတ်အား စက်ခလုတ်နှိပ် ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တို့က အမှစကားပြောကြားကြပြီး အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ ဒုတိယဝန်ကြီးက လျှို့ဝှက်မှုဖြင့် ရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

သံအမတ်ကြီးက ပြည်နယ်ပညာရေးမှူးထံ ကျောင်းဆောင်သစ်လေးကျောင်းနှင့် ပတ်သက်သော စာရွက်စာတမ်းများ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပြီး ကျောင်းဆောင်သစ်များကို ကြည့်ရှုကြသည်။

ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော ကျောင်းဆောင်သစ်များမှာ မင်းပြားမြို့နယ် သေကန်မူလတန်းကျောင်းနှင့် စန္ဒရလေးမူလတန်းကျောင်း၊ မောင်တောမြို့နယ် ကျောင်း၊ ဘူးသီးတောင်မြို့နယ် သပြေကုန်းရပ်ကွက်(၁) မူလတန်းကျောင်းများဖြစ်ပြီး သဘာဝဘေးဒဏ် ကြုံတွေ့လာပါက ခိုလှုံနိုင်မည့်နှစ်ထပ်ကျောင်းဆောင်သစ်များဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ကျိုင်းတုံ၌ ရေကန်ကျိုးပေါက်မှုဖြစ်ပွား

ကျိုင်းတုံ ဒီဇင်ဘာ ၉

ကျိုင်းတုံမြို့နယ် မိုင်းခင်းကျေးရွာအုပ်စု ဝမ်ကောင်းဘူတာရုံအနီး၌ ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက် ညနေ ၃ နာရီခန့်က ရေကန်ကျိုးပေါက်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့သဖြင့် အနိမ့်ပိုင်းနေရာများ ရေလွှမ်းသွားပြီး နောက် ရွှံ့ညွှန်များ တင်ကျန်ခဲ့သည်။ အဆိုပါရွှံ့ညွှန်များ တင်ကျန်ခဲ့သည့် ကျိုင်းတုံ-တာချီလိတ် ကားလမ်း

မကြီးအား ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် နံနက်က စုပေါင်းသန့်ရှင်းရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။ ရေကန်ကျိုးပေါက်ပြီး ရေလွှမ်းသဖြင့် ကားလမ်းများ ယာယီပိတ်ထားခဲ့ရပြီး ရွှံ့ညွှန်များ တင်ကျန်ခဲ့သဖြင့် မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများက ရေဖျန်းကားများဖြင့်လည်းကောင်း၊ မီးသတ်

ဦးစီးဌာနမှ သန္ဓေနှင့် အရန်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက မီးသတ်ယာဉ်များဖြင့် လည်းကောင်း ရေဆေးသန့်ရှင်းရေးများ ပြုလုပ်ခဲ့ကြသည်။ ရေကန်ကျိုးပေါက်မှုကြောင့် လူတိရစ္ဆာန်နှင့် သီးနှံ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု မရှိကြောင်း သိရှိရသော်လည်း စိုက်ပျိုးလယ်မြေတချို့၊ ရွှံ့ညွှန်များ တင်ကျန်ခဲ့ကြောင်း ဒေသခံရွာသားတစ်ဦးက ပြောပြသည်။ (၅၁၃)

Advertisement for 'ပြည်ထောင်စုရေအမှတ်' (Union Water) featuring a water tap and text about water supply services.

Advertisement for 'ပြည်ထောင်စုရေအမှတ်' (Union Water) featuring various types of water filters and their prices.

Advertisement for 'Banking & Finance' magazine, featuring a construction site and text about project finance services.

အမေရိကန် ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲနှင့် အမေရိကန် မီဒီယာလောက

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေကို အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းပြီးနောက် ၂၀၁၀ အထွေထွေ ရွေးကောက်ပွဲနှင့် ၂၀၁၂ ကြားဖြတ်ရွေးကောက်ပွဲများကို ကျင်းပခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လက်ရှိ ဒီမိုကရေစီအစိုးရ၏ ငါးနှစ်တာကာလသက်တမ်းမှာ မကြာမီကုန်ဆုံးတော့မည်ဖြစ်ပြီး အစိုးရသစ်ရွေးချယ်ရန် အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲတစ်ရပ်ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ကျင်းပမည်ဟု ရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က ထုတ်ပြန်ကြေညာထားသည်။

ရွေးကောက်ပွဲသတင်းများ ရယူရေးသားရာတွင် ဒီမိုကရေစီစနစ်ထွန်းကားပြီး နိုင်ငံများရှိ မီဒီယာများ

အမေရိကန် ကြားကာလ ရွေးကောက်ပွဲ
လေးနှစ်တစ်ကြိမ် ကျင်းပလေ့ရှိသည့် အမေရိကန် သမ္မတရွေးကောက်ပွဲများသည် မြန်မာတို့အတွက် မစိမ်းလှသော်လည်း ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲများမှာ မြန်မာမီဒီယာများ၌ ဖော်ပြလေ့နည်းပါးပါသည်။ အမေရိကန်နိုင်ငံတွင် အထက်လွှတ်တော်(ဆီးနိတ်)နှင့် အောက်လွှတ်တော် (ကွန်ဂရက်)အတွက် အမတ်နေရာများကို ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲပြုလုပ်ပြီး ရွေးချယ်လေ့ရှိသည်။

အထက်လွှတ်တော်(ဆီးနိတ်)၏ အမတ်နေရာ ၁၀၀ အတွက် အမတ်သက်တမ်းမှာ ခြောက်နှစ်ဖြစ်သည်။

ပွဲဖြစ်ခဲ့သည်ဟုဆိုထားသည်။ ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲ မတိုင်မီအခြေအနေတွင် အမေရိကန်၏ ဆီးနိတ်အား ဒီမိုကရက်တစ်များမှ အမတ်ဦးရေ ၅၀ ကျော်ဖြင့် ထိန်းချုပ်ထားနိုင်ခဲ့သော်လည်း စက်တင်ဘာ ၄ ရက် ကြားကာလ ရွေးကောက်ပွဲ၌ ရီပတ်ဘလစ်ကန်များ အနိုင်ရရှိခဲ့မည်ဆိုပါက ဆီးနိတ်အတွင်း ရီပတ်ဘလစ်ကန်တို့က လွှဲမဲလားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

ဒီမိုကရက်တစ်နှင့် ရီပတ်ဘလစ်ကန် ထောက်ခံမှု အားပြိုင်နေသည့် ရာလေ(မြောက်ကယ်ရိုလိုင်းနား)နှင့် ဘာတွန်ရပ်(လူစီယားနား)ကဲ့သို့ ပြည်နယ်များ၌ မဲဆွယ်ရာတွင် ပါတီနှစ်ခုလုံးက အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၁၀၀

မြတ်သန္တာမောင်

ငွေကြေးလျှို့ဝှက်လောကသည်။ ကြားခံအဖွဲ့ကလည်း သူတို့ ပိုက်ဆံတွေ ဘယ်ကရတယ်ဆိုတာ မပြောတော့ သတင်းလိုက်ရတာ ခက်လာတယ်။ လက်ရှိရွေးကောက်ပွဲမှာ ငွေသန်းပေါင်းများစွာ သုံးစွဲနေပေမယ့်လည်း သတင်းထောက်တွေအနေနဲ့ ပိုက်ဆံတွေ ဘယ်က လာနေတယ် ဆိုတာကို မသိနိုင်တော့ဘူး။ ဒါက ပြဿနာတစ်ရပ်လို ဖြစ်လာပြီ” ဟု မဲဆွယ်ရာတွင် ငွေကြေးအမြောက်အမြား သုံးစွဲမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ ရာလေ(မြောက်ကယ်ရို



ရာလေ(မြောက်ကယ်ရိုလိုင်းနား)ရှိ ရုပ်သံလွှင့်ဌာန။

နှင့် ချိန်ထိုးကြည့်ပါက မြန်မာနိုင်ငံ၏ မီဒီယာလောကသည် အားနည်းချက်များ ရှိနေဆဲဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက မြန်မာ့သတင်းမီဒီယာသမားအချို့အား ရွေးကောက်ပွဲသတင်းများ ရယူရေးသားနိုင်ရန်နှင့် စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရန်အတွက် အမေရိကန်နိုင်ငံတကာသတင်းစာဆရာများအဖွဲ့ (ICFJ) အား အစီအစဉ်ရေးဆွဲစေ၍ ငွေကြေးထောက်ပံ့ခဲ့သည်။

ICFJ ၏ အစီအစဉ်သည် ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်တွင်ကျင်းပမည့် အမေရိကန်နိုင်ငံ၏ ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲသို့ မြန်မာသတင်းသမားများ လာရောက်လေ့လာသတင်းယူနိုင်ရန်ဖြစ်သည်။ ICFJ အဖွဲ့သည် အွန်လိုင်းနှင့် လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများမှတစ်ဆင့် လျှောက်လွှာများခေါ်ယူပြီး မီဒီယာကဏ္ဍအစုံမှ သတင်းသမား ၁၅ ဦးကိုရွေးချယ်ကာ ၎င်းတို့၏ အစီအစဉ်ကို စတင်ခဲ့သည်။

ယင်းအစီအစဉ်သည် အောက်တိုဘာ ၂၇ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၇ ရက်ထိ အမေရိကန်နိုင်ငံ ဝါရှင်တန် (ဒီစီ)၊ ရာလေ(မြောက်ကယ်ရိုလိုင်းနား)နှင့် ဘာတွန်ရပ် (လူစီယားနား) မြို့များ၌ မဲဆွယ်ပွဲကျင်းပခြင်း၊ ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပခြင်း၊ အမေရိကန်သတင်းစာများ၊ ရေဒီယိုများ၊ ရုပ်မြင်သံကြားများက ရွေးကောက်ပွဲသတင်းယူရန် အကြံပြုဆောင်ရွက်ပေးခြင်းနှင့် ရွေးကောက်ပွဲသတင်းရယူပုံများ အားလေ့လာခြင်းတို့ပါဝင်သည်။

အဆိုပါ ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲ စောင့်ကြည့်လေ့လာသတင်းယူမှုသင်တန်းသို့ မိမိအနေဖြင့် ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့သတင်းစဉ်(ပြည်တွင်း)မှ သတင်းထောက်တစ်ဦးအဖြစ် တက်ရောက်ခွင့်ရရှိခဲ့သည်။

အမေရိကန်နိုင်ငံရှိ ပြည်နယ် ၅၀ မှ ပြည်နယ်တစ်ခုလျှင် ကိုယ်စားလှယ် နှစ်ဦးနှုန်း ရွေးချယ်သည်။ အမတ်ဦးရေ၏ ၁/၃ (သုံးပုံတစ်ပုံ)ကို နှစ်နှစ်လျှင်တစ်ကြိမ် ရွေးကောက်ပွဲကျင်းပ၍ ရွေးချယ်သည်။

အောက်လွှတ်တော်တွင် အမတ်နေရာ ၄၃၅ နေရာရှိကာ ပြည်နယ်တစ်ခုချင်းစီ၏ လူဦးရေကို အခြေခံ၍ ပြည်နယ်အလိုက်ရရှိသော အမတ်နေရာ အချိုးအစားမှာ မတူညီကြပေ။ အောက်လွှတ်တော်အမတ်သက်တမ်းမှာ နှစ်နှစ်ဖြစ်ပြီး ရွေးကောက်ပွဲကို နှစ်နှစ်လျှင် တစ်ကြိမ် ကျင်းပသည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၄ ရက်တွင် ကျင်းပမည့် အမေရိကန်နိုင်ငံ၏ ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲတွင် အထက်လွှတ်တော်နှင့် အောက်လွှတ်တော် အမတ်နေရာများအတွက်သာမက အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနေရာများအတွက် ပြုလုပ်သည့်ရွေးကောက်ပွဲများလည်း ပါဝင်သည်။ အမေရိကန် ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲစနစ်မှာ မဲအများဆုံးရသူ အနိုင်ယူစနစ်ဖြစ်သည်။ သို့ရာတွင် အနိုင်ရသည့် အမတ်လောင်းရရှိသော မဲအရေအတွက်သည် ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းကျော်လွန်ခြင်းမရှိပါက ဒီဇင်ဘာလအတွင်း၌ ဒုတိယအကြိမ် ရွေးကောက်ပွဲ ပြန်လည်ယှဉ်ပြိုင်သည့်စနစ်ကို အသုံးပြုသည်။

၂၀၁၄ တွင် မဲဆွယ်ရန်ပုံငွေ ဒေါ်လာသန်းချီသုံးသည့် ဆီးနိတ်အမတ်လောင်းများ

အမေရိကန်မီဒီယာများ၏ ဖော်ပြချက်များအရ ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အပြီး ကျင်းပခဲ့သော ကြားကာလ ရွေးကောက်ပွဲများအနက် ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ကျင်းပမည့် ရွေးကောက်ပွဲသည် ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီနှင့် ရီပတ်ဘလစ်ကန်ပါတီတို့အကြား ပြိုင်ဆိုင်မှုအပြင်းထန်ဆုံးရွေးကောက်

ရွေးကောက်ပွဲဝင်မည့် အမတ်လောင်းများနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများ၏ အမှန်တကယ်ပုံရိပ်များ၊ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ပြည်သူများ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီရရှိစေပြီး မှန်ကန်စွာဆုံးဖြတ် မဲပေးနိုင်ရန်အတွက် အကူအညီပေးရန်၊ ရွေးကောက်ပွဲများအား ပြည်သူများ ယုံကြည်သက်ဝင်စေရန် လိုအပ်ပေသည်။ ထို့ကြောင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင်ကျင်းပမည့် ရွေးကောက်ပွဲသည် မြန်မာသတင်းမီဒီယာများအား စစ်ဆေးမှုတစ်ခုအသွင်ဖြင့် စောင့်ကြိုနေပေလိမ့်မည်။

ခန့်အထိ ပုံအောသုံးစွဲလာကြသည်။ အဆိုပါပမာဏသည် အမေရိကန်သမိုင်းတွင် အမတ်တစ်ဦးအတွက် ကုန်ကျစရိတ်အများဆုံးသုံးစွဲမှုဖြစ်ပြီး ယင်းငွေများသည် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကဲ့သို့ ပြည်သူ့အကျိုးပြုလုပ်ငန်းများ လုပ်ဆောင်နိုင်သည့် ပမာဏတစ်ခုဖြစ်သည်ဟု မြောက်ကယ်ရိုလိုင်းနားဒေသဆိုင်ရာ WRAL-TV/WRAL.com မှ Capitol Bureau Chief Ms. Laura Leslie က မဲဆွယ်ရန်ပုံငွေ အမြောက်အမြားသုံးစွဲခြင်းအပေါ် မှတ်ချက်ပြုသည်။

လိုင်းနား)ရှိ စုံစမ်းဖော်ထုတ်သတင်းများကို အထူးပြုရေးသားဖော်ပြသည့် The News & Observer သတင်းစာ၏ နိုင်ငံရေးသတင်းထောက် Mr. Rob Christensen က ဆိုထားသည်။

ရွေးချယ်ခံမည့် အမတ်လောင်းများသည် မဲဆွယ်စည်းရုံးရေးအတွက် အသုံးပြုသော ငွေများကို မီဒီယာများ တွင် ကြော်ငြာထည့်သွင်းခြင်းဖြင့် အဓိကအကူအညီခံကြသည်။ ထို့ကြောင့် အမေရိကန် ရုပ်သံလိုင်းများတွင် ကြော်ငြာများဖြင့် မဲဆွယ်စည်းရုံး၍



ဘာတွန်ရပ်(လူစီယားနား)ရှိ မဲရုံတစ်ရုံ။

“ယခင် ရွေးကောက်ပွဲဥပဒေအရဆို မဲဆွယ်စည်းရုံးသူက သူတို့မဲဆွယ်ဖို့အသုံးပြုတဲ့ငွေ ဘယ်ကလာတယ် ဆိုတာကို ပြည်သူကို ထုတ်ပြန်ရတယ်။ ဒီလိုအခြေအနေမျိုးဆို ကျွန်တော်တို့က သူ့နောက်မှာ လုပ်ငန်းရှင်ရှိလား၊ အလုပ်သမားသမဂ္ဂက လူတွေရှိလား ဖော်ထုတ်ရေးသားနိုင်တယ်။ အခုတော့ အပြောင်းအလဲဖြစ်သွားတဲ့ တရားရုံးချုပ်ရဲ့ဥပဒေကြောင့် ကြားခံအဖွဲ့ကနေတစ်ဆင့်

ပြိုင်ဘက်ပါတီကို ယှဉ်ပြိုင်အလဲထိုးကြသည်။ ယင်းသို့ ဝင်ငွေအားကောင်းသည့် အမတ်လောင်းများ၏ မဲဆွယ်ကြော်ငြာများနှင့်အတူ အမတ်လောင်းတို့၏ဝင်ငွေ မည်သူထံမှရရှိသည်ကို မသိနိုင်ခြင်းသည် အမေရိကန် မီဒီယာများအတွက် ကျင့်ဝတ်ပိုင်းဆိုင်ရာစိန်ခေါ်မှု တစ်ရပ် ဖြစ်လာနေသည်။

စာမျက်နှာ ၁၀ ကော်လံ ၁ သို့ ◆

ဝင်ငွေအားကောင်းသည့် အမတ်လောင်းများ၏ မဲဆွယ်ကြော်ငြာများနှင့်အတူ အမတ်လောင်းတို့၏ဝင်ငွေ မည်သူထံမှရရှိသည်ကို မသိနိုင်ခြင်းသည် အမေရိကန်မီဒီယာများအတွက် ကျင့်ဝတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ စိန်ခေါ်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်လာနေ

ပြည်ထွင်းရေးရာ

ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးကို ထိရောက်စွာထိန်းချုပ်နိုင်ရေး ကြိုးပမ်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉
ဆေးလိပ်နှင့်ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်း တရားမဝင် ကုန်သွယ်မှုထိန်းချုပ်ရေးအတွက် FCTC ကွန်ပင်းရှင်းဝင်နိုင်ငံများမှ ဌာနပေါင်းစုံဆွေးနွေးပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော် Park Royal Hotel ၌ ကျင်းပရာ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသန်းအောင် တက်ရောက်အဖွင့်အမှာ စကားပြောကြားသည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ပြောကြားရာတွင် ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်းများသည် ကာကွယ်၍ရသော သေဆုံးမှုများအနက် ထိပ်ဆုံးတွင်ရှိနေသော အကြောင်းရင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာပေါ်တွင် တစ်နှစ်လျှင် လူခြောက်သန်းခန့် ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးကြောင့် သေဆုံးလျက်ရှိကြောင်း၊

ဆေးလိပ်၊ ဆေးရွက်ကြီးသုံးစွဲမှုသည် လူမှုရေး၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ စီးပွားရေးစသည့်အချက်များနှင့် ဆက်သွယ်လျက်ရှိကြောင်း၊ လွတ်လပ်သော ကုန်သွယ်မှု၊ နိုင်ငံခြားမှ တိုက်ရိုက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု၊ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးဈေးကွက်ချဲ့ထွင်မှု၊ နယ်စပ် ဖြတ်ကျော်ကြော်ငြာခြင်းများ၊ မှောင်ခိုရောင်းချခြင်း စသည့် အကြောင်းများကြောင့် ဆေးလိပ်၊ ဆေးရွက်ကြီး သုံးစွဲမှုသည် အဆမတန် များပြားလာကြောင်း၊ ဆေးလိပ်နှင့် ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်းများကို တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုထိန်းချုပ်ရေးသည် ခက်ခဲ ရှုပ်ထွေးသော ကိစ္စတစ်ခုဖြစ်သော်လည်း ဒေသတွင်း တွင် ဆေးလိပ်နှင့်ဆေးရွက်ကြီးကို ထိရောက်စွာ ထိန်းချုပ်နိုင်ရေးအတွက် တတ်နိုင်သမျှ ကြိုးပမ်း ကြရန်လိုကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ကွန်ပင်းရှင်းအတွင်းရေးမှူး

အဖွဲ့၏ အကြီးအကဲ Dr.Vera Luiza da Costa eSilva နှင့် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ မြန်မာနိုင်ငံ ဌာနကိုယ်စားလှယ် Dr.Luna Jorge Maria တို့ က အမှာစကားပြောကြားကြသည်။

ဆေးလိပ်နှင့်ဆေးရွက်ကြီးထွက်ပစ္စည်း တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုထိန်းချုပ်ရေးအတွက် FCTC ကွန်ပင်းရှင်းဝင်နိုင်ငံများမှ ဌာနပေါင်းစုံဆွေးနွေး ပွဲသို့ အာရှဒေသအတွင်းရှိ ကွန်ပင်းရှင်းဝင်နိုင်ငံ ၁၂ နိုင်ငံမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေး အဖွဲ့နှင့် ကွန်ပင်းရှင်းအတွင်းရေးမှူးအဖွဲ့မှ တာဝန် ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး ဆွေးနွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်အထိ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရ သည်။

(ကြေးမုံ)

မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမား အလုပ်သမားပြည်သူ့ပါတီအား နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြု

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် နေပြည်တော်

ကြေညာချက်အမှတ်(၄၃/ ၂၀၁၄)

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၃ ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်)

မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူလယ်သမား အလုပ်သမားပြည်သူ့ပါတီအား နိုင်ငံရေးပါတီအဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုခြင်း

အမှတ်(၂)၊ တကောင်းဘုရားလမ်း၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ ပုသိမ်မြို့၊ ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီးတွင် ပါတီရုံးချုပ်ဖွင့်လှစ်ထားရှိသော မြန်မာနိုင်ငံ တောင်သူ လယ်သမားအလုပ်သမားပြည်သူ့ပါတီအား ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်နေ့မှစ၍ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေပုဒ်မ ၉ နှင့်အညီ မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုလိုက်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအလုပ်သမားပြည်သူ့ပါတီ၏ မှတ်ပုံတင်အမှတ်မှာ (၇၉)ဖြစ်ပါသည်။

အမိန့်အရ

(တင်ထွန်း) အတွင်းရေးမှူး ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

လှေလှော်အားကစားသမားများအတွက် အားဆေးဘူးများ ပေးအပ်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉
(၂၈)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် နိုင်ငံ့ဂုဏ်ကို အားကစားဖြင့် မြှင့်တင်နိုင်ရေးအတွက် မြန်မာနိုင်ငံအားကစားအဖွဲ့ချုပ် အသီးသီးမှ အစွမ်းကုန်လေ့ကျင့်လျက်ရှိရာ ယမန်နေ့ နံနက် ၈ နာရီက ရန်ကုန်မြို့ အင်းယားကန်ရှိ လှေလှော်လေ့ကျင့်ရေးစခန်းသို့ သွားရောက်၍ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ အားကစားနှင့် ကာယ ပညာသိပ္ပံကျောင်းအုပ်ကြီး၊ မြန်မာနိုင်ငံလှေလှော်အားကစားအုပ်ချုပ်ရေး တာဝန်ခံညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက (၂၈)ကြိမ်မြောက် အရှေ့ တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာအားကစားပြိုင်ပွဲအတွက် ရွှေတံဆိပ် အများဆုံး မှော်မှန်းထားသော ရိုးရာလှေ၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလှေနှင့် ကနူး/ ကယက်လှေလှော်ပြိုင်ပွဲများတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်မည့် အားကစားအဖွဲ့များ လှေကျင့်နေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။

အားကစားသမားများလေ့ကျင့်မှုအပြီးတွင် အားကစားဝန်ကြီးဌာန၏ ပံ့ပိုးမှုဖြင့် စင်ကာပူနိုင်ငံမှ မှာယူထားသော ကျန်းမာကြံ့ခိုင်၍ သက်လုံကောင်း စေပြီး အင်အားပြည့်ဖြိုးစေသော BYMATIZE SUPER AMINO အားဆေးဘူးများကို အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီးကိုယ်စား ဒုတိယညွှန်ကြား



ရေးမှူးချုပ်က ပေးအပ်ရာ အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံကျောင်းအုပ်ကြီး မြန်မာနိုင်ငံ လှေလှော်အားကစား အုပ်ချုပ်ရေးတာဝန်ခံ ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် လှေလှော်အဖွဲ့ချုပ် အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးတို့က လက်ခံရယူခဲ့သည်။

ခင်မောင်ဝင်း(ကြေးမုံ)

သံအမတ်ကြီး ဦးစိုးနွယ် ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၁၀

အက်စ်တိုးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်း ခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဦးစိုးနွယ် သည် ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်တွင် တာလင် မြို့၌ အက်စ်တိုးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ တိုးမတ်စ် ဟန်ဒရစ် အေးဗက်စ်ထံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

(သတင်းစဉ်)

ငါးသယံဇာတ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ်ထုတ်ယူသုံးစွဲနိုင်ရေး မွမ်းမံသင်တန်းဖွင့်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉
မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုး ရေးဝန်ကြီးဌာန ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၏ ငါးသယံဇာတ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ် ထုတ်ယူသုံးစွဲနိုင်ရေး ဒုတိယဦးစီးမှူးမွမ်းမံသင်တန်း (၁/၂၀၁၄) ဖွင့်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အင်းစိန်မြို့နယ် အနောက်ကြို့ကုန်း ဆေးဝါးစက်ရုံလမ်းရှိ ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ငါးလုပ်ငန်းအတတ်သင်သိပ္ပံတွင် ကျင်းပသည်။

သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေးက အာဆီယံအသိုက်အဝန်းနှင့် နိုင်ငံ တကာသတ်မှတ်စံနှုန်းများနှင့်အညီ ဝန်ထမ်းများ၏ အရည် အသွေးတိုးတက်လာစေရေးနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ငါးသယံဇာတ

ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာစေရေး စဉ်ဆက်မပြတ်ထုတ်ယူသုံးစွဲ နိုင်ရေးအတွက် အသိပညာများ ဖြန့်ဝေပေးရမည့် အခြေ အနေများကို ပြောကြားခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ငါးလုပ်ငန်းအတတ်သင် သိပ္ပံကျောင်း အုပ်ကြီး ဦးမြင့်စိုးက သင်တန်းဖွင့်လှစ်ခြင်းကို ရှင်းလင်း ပြောကြားသည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မွေးမြူရေး၊ ရေလုပ်ငန်းနှင့် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်အေး၊ မြန်မာနိုင်ငံငါးလုပ်ငန်း အဖွဲ့ချုပ်အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးဝင်းကြိုင်နှင့် အလုပ် အမှုဆောင်ကော်မတီများ၊ သင်တန်းဆရာ ဆရာမများ တက်ရောက်ကြပြီး သင်တန်းကာလမှာ ရက်သတ္တ လေးပတ်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်ကာ သင်တန်းသားသင်တန်းသူ ၄၅ ဦး တက်ရောက်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သီသီမင်း)

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉

ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် လိုင်သာယာ မြို့နယ် အပြင်ပဒဲကျေးရွာ ပန်းလှိုင် တံတားလမ်းဘေးရှိ ကျူးကျော်တဲ့ လူနေအိမ်ခန်း၌ ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် နံနက် ၈ နာရီခွဲခန့်က မီးလောင်မှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ YCDC အခွန်(တန်ပို) ဝိတ်ခွဲဘေးရှိ ကျူးကျော်တဲ့မှ ကား အတွင်း ဓာတ်ဆီပုံးသယ်ထုတ်စဉ် ပုံးကွဲပြီး အနီးရှိမီးဖိုသို့ ဓာတ်ဆီများ စီးဆင်းသွားရာမှ မီးစတင်လောင် ကျွမ်းခြင်းဖြစ်သည်။ မီးလောင်ရာ နေရာသို့ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်ငြိမ်း၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာ ရေးအဖွဲ့ လက်ထောက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်မြင့်မိုးနှင့် ခရိုင်မီးသတ် ဦးစီးမှူး၊ မြို့နယ်မီးသတ်ဦးစီးဌာနမှ

ပန်းလှိုင်တံတားအနီး မီးလောင်မှုဖြစ်ပွား



တာဝန်ရှိသူများ၊ ရပ်ကွက်/ကျေးရွာ အဆိုပါ မီးလောင်မှုကြောင့် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ ရောက်ရှိလာပြီး ပရိဘောဂ်ယာဉ်နှင့် အခြား အုပ်ချုပ်မှုယာဉ်နှစ်စီး၊ မီးသတ်ယာဉ် ပစ္စည်းများ ဆုံးရှုံးသွားကြောင်း သိရ ၁၀ စီးဖြင့် အချိန်မီ ငြိမ်းသတ်နိုင်ခဲ့ သည်။

မင်းထက်ပိုင်(လှိုင်သာယာ)

Y.E.S. International English Language Centre

Since 1984

ကျောင်းအချက်အလက်များ

Basic Spoken English	Mon to Thurs 7:30-9:30am 18 Dec	Mon to Thurs 12:00-1:00pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00pm 18 Dec
Structure & Written Expression	Mon & Tues - 9:30-12:00 am 18 Dec	Mon to Thurs 6:00-8:30 pm 18 Dec	Fri & Sat - 12:30-3:00 pm 17 Dec
Pre-Intermediate English	Mon to Thurs 9:30-12:30 am 1 Dec	Mon to Thurs 1:00-3:00pm 22 Dec	Mon to Thurs 5:00-7:00pm 22 Dec
Academic Preparation for IELTS	Mon to Thurs 12:30-3:30 pm 20 Dec	Mon to Thurs 3:30-6:30 pm 20 Dec	Mon to Thurs 6:30-9:30 pm 20 Dec
IELTS Academic Writing Course	Mon to Thurs 9:30-12:30 am 18 Dec	Mon to Thurs 1:00-3:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00 pm 18 Dec
IELTS General Writing Course	Mon to Thurs 1:00-3:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 5:00-7:00 pm 18 Dec
IELTS Speaking Practice	Mon to Thurs 9:30-12:30 am 18 Dec	Mon to Thurs 1:00-3:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00 pm 18 Dec
IELTS Listening Practice	Mon to Thurs 1:00-3:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 5:00-7:00 pm 18 Dec
IELTS Reading Practice	Mon to Thurs 9:30-12:30 am 18 Dec	Mon to Thurs 1:00-3:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00 pm 18 Dec
IELTS Grammar & Vocabulary	Mon to Thurs 1:00-3:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 5:00-7:00 pm 18 Dec
IELTS Mock Tests	Mon to Thurs 9:30-12:30 am 18 Dec	Mon to Thurs 1:00-3:00 pm 18 Dec	Mon to Thurs 3:00-5:00 pm 18 Dec

No. 150, 2nd Flr, 28th St (Upper), Pabedan Tap. Ph: 01-342050, 246910

Apex Alliance Travel & Tours Company Limited

Where your dream trips come true

ကျောင်းအချက်အလက်များ

Singapore	Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec
Hong Kong	Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec
Hanoi	Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec
Hanoi	Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec

ကျောင်းအချက်အလက်များ

Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec

Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec

Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec

Mon 11 - Tue 12 (2014) 18 Dec



ပြည်ထွင်းရေးရာ

ပွဲပြုမှုအနည်းဆုံးနိုင်ငံအဖြစ်မှ လွတ်မြောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် နည်းပညာအကူအညီပေးရေးကိစ္စရပ်များ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာဆွေးနွေး



နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉

ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းသည် ကုလသမဂ္ဂဖွံ့ဖြိုးမှုအဖွဲ့အစည်းဆုံးရှုံးခံနိုင်ငံများ၊ ကုန်းတွင်းပိတ်နှင့် ကျွန်းငယ်ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့် ကိုယ်စားလှယ်ရုံးမှ ကုလသမဂ္ဂဒုတိယအတွင်းရေးမှူးချုပ် မစ္စတာ ဂျန်ချန်ဒရာအာချာရာ ဦးဆောင်သည့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်သံတမန်ဆောင်ရွက်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။(ဝေ)

ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် ပွဲပြုမှုအနည်းဆုံးနိုင်ငံအဖြစ်မှ လွတ်မြောက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် နည်းပညာအကူအညီပေးရေး ကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယသမ္မတနှင့်အတူ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးတင်ဦးလွင်၊ ဦးတင်ဌ၊ ဒေါက်တာဇော်မင်းအောင်၊ ဒေါ်လှလှသိန်းတို့ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

* အာခါတိုင်းရင်းသားရိုးရာမှ

အာခါတိုင်းရင်းသားများ တစ်နှစ်တစ်ကြိမ် ပြန်လည်ဆုံတွေ့နိုင်ရန်ဟူသော ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ယခုကဲ့သို့ စုပေါင်း၍ ဆင်နွှဲလာခဲ့ကြသည်မှာ သတ္တမအကြိမ်တိုင်ခွဲပြီဖြစ်သည်။

အဆိုပါ ခါးထောင်းဖားပွဲတော်အား ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်မှ ၁၀ ရက်အထိ တာချီလိတ်မြို့ ရှမ်းရိုးမကွင်းအတွင်း စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိရာ သံလွင်အရှေ့ခြမ်း တာချီလိတ်-ကျိုင်းတုံ-မိုင်းဆတ်-မိုင်းဖြတ်-မိုင်းလားဒေသများ၊ လာအိုနိုင်ငံနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့မှ အာခါတိုင်းရင်းသားများ၊ ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ၊ သတင်းမီဒီယာများ၊ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့များနှင့်တကွ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများအားလုံး တပျော်တပါး ပါဝင်ဆင်နွှဲကြကာ ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုလက်မှုပညာများ၊ ရိုးရာရတနာသီဆိုပွဲများ၊ အဆိုအကများဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသည်သာမက ပွဲတော်ကာလအတွင်း ကြွရောက်လာကြသည့် ဧည့်ပရိသတ်များအား လူမျိုးဘာသာမခွဲခြားဘဲ ထမင်းရည်ချောင်းစီး ကျွေးမွေးလျှာခြားကြကာ ကြည်နူးပျော်မွေ့ဖွယ်ကောင်းလှသော အာခါတိုင်းရင်းသားတို့၏ ခါးထောင်းဖားပွဲတော်ခေါ် နှစ်သစ်ကူးပွဲတော်အား မှတ်တမ်းပြုအပ်ပါသည်။ (မောင်ယဉ်ကျေး)

* ကုန်းဘောင်ခေတ်မှ

အရှင်နတ်ပါးမှ သာသနာနှင့်ဆက်နွယ်သည့် သုတ်ပါဠိကျမ်းဂန်များကို လျှာခြားခဲ့သည်ကို ဆင်စွယ်မှတ်တမ်းလွှာနှစ်ခုတွင် ရေထိုးထားသည်။ ဆင်စွယ်မှတ်တမ်းလွှာနှစ်ခုသည် အလျား ၉ လက်မခန့်၊ အနံ ၁၀ စင်တီမီတာခန့်ရှိပြီး တစ်ဖက်တွင် လျှာခြားမှုများကို မှတ်တမ်းတင်ထားကာ အခြားတစ်ဖက်တွင် မန္တလေးရတနာပုံဒုတိယမြို့တည် သကျသာကီဝင် အသျှင်နှစ်ပါးကဲ့သို့လတ်ဟု ရေးထိုးထားသည်ကို တွေ့ရသည်။

ကုန်းဘောင်ခေတ် ဆင်စွယ်မှတ်တမ်းလွှာနှစ်ခုအပြင် ကြေးဝါပြားမှတ်တမ်းလွှာတစ်ခုကိုလည်း တွေ့ရသည်။ ယင်းကြေးဝါမှတ်တမ်းလွှာတွင်မူ ဒုတိယမောင်းထောင်ဆရာတော်တည်ထားကိုးကွယ်သည့် ဘုရားကြီးကျေးရွာရှိ မဟာလောကမာရဇိန်စေတီတော်ကြီးသည် ကောဇာသက္ကရာဇ် ၁၃၃၇ ခုနှစ် ပါဆိုလအတွင်း လှုပ်ခတ်ခဲ့သည့်လျှင်ဒဏ်ကြောင့် ထီးတော်ယိုင်လဲခြင်း၊ ငှက်ပျော့ပျောက်ခြင်း စသည်တို့ကြောင့် ဘုရားကြီးကျောင်းတိုက် ငါးဆက်မြောက် ကျောင်းထိုင်ဆရာတော်က ပြုပြင်တည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့ပုံကို မှတ်တမ်းတင်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ ဒုတိယမောင်းထောင်ဆရာတော်သည် ရွာသစ်ကျေးရွာအုပ်စု ဘုရားကြီးကျေးရွာဘုရားကြီးကျောင်းတိုက်တွင် သီတင်းသုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ချမ်းသာ/ဖိစိလှ)

ကျောပိုးမှ

ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ ကျန်းမာရေးနှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနအောက်ရှိ ကမ္ဘာတစ်ဝန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအဖွဲ့ဝင် ဖြစ်လာရန်အတွက် ကိုရီးယားနိုင်ငံရှိ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ပူးပေါင်းကာ အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များကို ရေးဆွဲထောက်ပံ့ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

KOFIH သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွင်း လှည်းကူးမြို့နယ် ဖောင်ကြီးအရေ Saemaaul Complex Center ၌ ကျန်းမာရေးဆေးပေးခန်းနှင့် ဆေးပစ္စည်းကိရိယာများ တပ်ဆင်ဖွဲ့စည်းပေးခြင်း၊ မြို့နယ်ဆေးရုံသို့ ဆေးပစ္စည်းကိရိယာများ ပေးအပ်လျှာခြားခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။ ယခုနှစ်အတွင်းတွင် KOFIH အတိုင်ပင်ခံအဖွဲ့မှ ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုဆိုင်ရာလေ့လာမှုများ၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဆွေးနွေးခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် နေပြည်တော်၌ နားလည်မှုစာချွန်လွှာရေးထိုးခဲ့ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်တွင် လုပ်ငန်းစတင်ခြင်းနှင့် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ (ဝေ)

ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင် ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့ အနက် သရေခေတ္တရာမြို့ဟောင်း၏ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင် အထိမ်းအမှတ်လိုဂိုကျောက်တိုင်ဖွင့်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင် ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့အနက် သရေခေတ္တရာမြို့ဟောင်း၏ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင် အထိမ်းအမှတ် Logo ကျောက်တိုင်ဖွင့်လှစ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး (အနောက်ခြမ်း) ပြည်ခရိုင် ပြည်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ပြည်ပေါက်ခေါင်းကားလမ်းနံဘေး ရွှေတံခါးကွက်သစ် နဂါးတွန်းတံခါးရှေ့ မြက်ခင်းပြင်၌ ကျင်းပရာ သမ္မတနွဲ့ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဉာဏ်ဝင်း၊ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာခင်နှင့် UNESCO နွဲ့ခွဲ (Myanmar) မှ Mr. Sandar Umar Alam နှင့် ဌာနဆိုင်ရာ အသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များမှ ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ဒေသခံရပ်မိရပ်ဖများ တက်ရောက်ကြသည်။ ရှေးဦးစွာ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဉာဏ်ဝင်းက မြန်မာနိုင်ငံ၏ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များအနက် ပျူရှေးဟောင်းမြို့တော်များဖြစ်သည့် ဟန်လင်း၊ ဝိသုခ၊ သရေခေတ္တရာ မြို့ဟောင်းများမှာ ယခုနှစ် ဇွန်လအတွင်းမှာပင် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ် စာရင်းဝင်အဖြစ် ပထမဦးစွာ သတ်မှတ်ခံရပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဤပျူမြို့ဟောင်းများ၏ ယဉ်ကျေးမှုမှာ အမျိုးသားယဉ်ကျေးမှုအဆင့်ကို ကျော်လွန်၍ ကမ္ဘာပေါ်ရှိ လူသားအားလုံး အသိအမှတ်ပြုနိုင်သည့် တန်ဖိုးများနှင့် ပြည့်စုံနေသည့်အတွက် ယခုမှတ်တမ်းတင်ခွင့်နှင့် နောင်အနာဂတ် မျိုးဆက်သစ်များအတွက် အရေးပါသည့် ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်များအဖြစ် ကုလသမဂ္ဂပညာရေး၊ သိပ္ပံနှင့် ယဉ်ကျေးမှုအဖွဲ့အစည်း (UNESCO) က အသိအမှတ်ပြုခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့အပြင် ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့အား ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင်ဖြစ်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာတွင် ပျူမြို့ဟောင်းများတည်ရှိရာ ဒေသ

အတွင်း နေထိုင်ကြသည့် ယဉ်ကျေးမှုနှင့်သမိုင်းကို ချစ်မြတ်နိုးသော ပြည်သူများဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် သရေခေတ္တရာ အမွေအနှစ်စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့၊ ရွှေဘုန်းပွင့်ပိဋကတ် စာကြည့်တိုက်နှင့် ယဉ်ကျေးမှုပြတိုက်၊ ဝိသုခယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့နှင့် ဟန်လင်းအမွေအနှစ် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့တို့၏ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုကြောင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇွန်လက ကာတာနိုင်ငံ ဝီလာမြို့တွင် ကျင်းပခဲ့သော (၃၈)ကြိမ်မြောက် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်ကော်မတီညီလာခံတွင် ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့ကို ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင်အဖြစ် အတည်ပြုသတ်မှတ်လိုက်သည့်အတွက် ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ် အထိမ်းအမှတ် Logo စိုက်ထူခြင်းအခမ်းအနားကျင်းပဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ် Logo စိုက်ထူခြင်းအားဖြင့် ပျူသုံးမြို့သို့ လာရောက်ကြသည့် ပြည်တွင်းပြည်ပ ဧည့်သည်များသည် ဤ Logo အားတွေ့သည်နှင့် ဤဒေသမှာ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင်အဖြစ် သတ်မှတ်ခံရသည့် နေရာဖြစ်သည်ကို အလိုလိုသိပြီးသားဖြစ်ကြောင်း၊ ဤသို့ သိသည်နှင့်အညီ မဖြစ်မနေ လေ့လာကြည့်ရှုရမည့် နေရာဖြစ်သည်ကို လက်ခံပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့ကို မည်သည့်အကြောင်းနှင့်မျှ ထိခိုက်ပျက်စီးမှုမဖြစ်ရန်အတွက် ရေရှည်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရမည့် အဓိကကျသော ပုဂ္ဂိုလ်များမှာ ဒေသပြည်သူများနှင့် နိုင်ငံသားအားလုံးပင်ဖြစ်သည်ကို အလေးအနက် ပြောကြားလိုကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါ်စန္ဒာခင်က ပျူမြို့ဟောင်းသုံးမြို့အား ကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်အဖြစ် ဦးစားပေးရွေးချယ်ခဲ့ရခြင်းမှာ သမိုင်းတင်ခေတ်အစောပိုင်းကာလ ယဉ်ကျေးမှု (Proto Historic Culture)၏ မြို့ပြယဉ်ကျေးမှု (Urbanization)နှင့် မြို့ပြယဉ်ကျေးမှု

ထွန်းကားခဲ့ခြင်း၏ ခိုင်မာသော အထောက်အထားတစ်ရပ်ဖြစ်ခြင်း၊ လက်ရှိတွေ့ရှိထားသော အထောက်အထားများအရ အရှေ့တောင်အာရှဒေသအတွင်းရှိ အစောဆုံးသော ဗုဒ္ဓဘာသာယုံကြည်ကိုးကွယ်မှုနှင့်အတူ ဗုဒ္ဓယဉ်ကျေးမှုကိုအခြေခံ၍ တည်ဆောက်ထားသော မြို့ပြယဉ်ကျေးမှုတစ်ရပ်ဖြစ်ခြင်း၊ မြေပေါ်မြေအောက်အထောက်အထားများ ကြွင်းကျန်တည်ရှိနေသကဲ့သို့ ရာစုနှစ်တစ်ခုမက ပြည်တွင်းပြည်ပ ပညာရှင်များ၏ သုတေသနပြုလေ့လာမှုအတိုင်းကြောင့် တိကျခိုင်မာသော သက်သေအထောက်အထားများရှိနေခြင်း၊ တွေ့ရှိရသော ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် အထောက်အထားတို့ကို ခေတ်မီနည်းစနစ်ဖြင့် သိပ္ပံနည်းကျ သက်တမ်းတွက်ချက်မှု (Carbon Dating) ပြုလုပ်ရာတွင် လည်း တိကျခိုင်မာသောကာလ၊ ခုနှစ်သက္ကရာဇ်တို့ကိုလည်း ဖော်ထုတ်တင်ပြနိုင်ခြင်း စသည်တို့ကြောင့် ဦးစားပေးရွေးချယ်တင်သွင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် နိုင်ငံတကာအထောက်အပံ့များ တောင်းခံရရှိခဲ့ရာ UNESCO အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံတစ်ခုဖြစ်သည့် အီတလီနိုင်ငံမှ ငွေကြေးနှင့် နည်းပညာအကူအညီ ရရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာနက ဦးဆောင်၍ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံအင်ဂျင်နီယာအသင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဝိသုကာပညာရှင်များအသင်း၊ သမိုင်းပညာရှင်များ၊ ရှေးဟောင်းသုတေသနပညာရှင်များ၊ အငြိမ်းစားပညာရှင်များ၊ နိုင်ငံတကာပညာရှင်များ ပါဝင်ကာ အမွေအနှစ်များနှင့် သက်ဆိုင်သည့် အချက်အလက်များကို စာတွဲပြုစုပြင်ဆင်ခဲ့ရပါကြောင်း၊ သုတေသနလုပ်ငန်းများတွင်လည်း ဝန်ထမ်းများအား စွမ်းရည်မြှင့်တင်၍ ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်း၊ မြေပုံ၊ မြေတိုင်းလုပ်ငန်း၊ ပထဝီမြေပြင်ဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များအား သစ်တောဦးစီးဌာန၊ မြေတိုင်းဦးစီးဌာန၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊

မြန်မာတက္ကသိုလ်ဘောလုံးအသင်း ကမ္ဘာ့ဒီးယားတက္ကသိုလ်ဘောလုံးအသင်းကို ဂိုးပြတ်အနိုင်ရ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉ အင်ဒိုနီးရှားသမ္မတနိုင်ငံ ပါလီဘန်မြို့၌ ကျင်းပလျက်ရှိသည့် (၁၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံတက္ကသိုလ်ဘောလုံးအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံ တက္ကသိုလ်ဘောလုံးအသင်းအဖွဲ့သည် ဘောလုံး၊ ပိုက်ကျော်ခြင်း၊ ပြေးခုန်ပစ်၊ စစ်တုရင်၊ ရေကူး၊ ကြက်တောင်၊ ကရာတေးဒို၊ တိုက်ကွမ်ဒိုနှင့် ဝူရှူး အားကစားပြိုင်ပွဲများတွင် ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်လျက်ရှိသည်။ ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်တွင် စတင်ကျင်းပသော အာဆီယံတက္ကသိုလ်ဘောလုံးအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာတက္ကသိုလ်ဘောလုံးအသင်းနှင့် ကမ္ဘာ့ဒီးယားတက္ကသိုလ်ဘောလုံးအသင်းတို့ ပွဲဦးထွက် ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ မြန်မာတက္ကသိုလ်ဘောလုံးအသင်းက လေးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ခင်ချိုဝင်း)

ပြည်ထွင်းရေးရာ

အခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်ရေး (၁၂)ပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် အရေးကြီးအဆိုတင်သွင်း ယနေ့ကျင်းပမည့်ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်အစည်းအဝေးတွင် အတည်ပြုနိုင်ရန် ဆွေးနွေးမည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉
 ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်ရေးအတွက် (၁၂)ပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရမှ တစ်ဆင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရသို့ တင်ပြရန် တိုက်တွန်းသည့် အရေးကြီးအဆိုကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်က ကျင်းပသည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် အစည်းအဝေး၌ တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကရင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးစောထွန်းအောင်မြင့်က တင်သွင်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်ရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၌ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး မဲဆန္ဒနယ် အမှတ် (၁၀) မှ ဦးမြင့်ထွန်း တင်သွင်းသည့် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၊ ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်နှင့် တိုင်းရင်းသားအစုအဖွဲ့များမှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးတို့ပါဝင်သည့် (၆)ပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှု ပြုလုပ်ရန် အဆိုကို ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ အတည်ပြုပြီးနောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကရင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးက တိုင်းရင်းသားအစုအဖွဲ့များ

မှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးအစား အခြေခံတိုင်းရင်းသား ခုနှစ်မျိုးအား ကိုယ်စားပြုသည့် ကိုယ်စားလှယ် ခုနှစ်ဦးထားရှိရန် တင်သွင်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

ယင်းတင်သွင်းသည့် အဆိုတွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်မှ အတည်ပြုထားသည့် (၆)ပွင့်ဆိုင် ဆွေးနွေးရာ၌ ပါဝင်သည့် တိုင်းရင်းသားအစုအဖွဲ့များမှ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးအစား ကချင်၊ ကယား၊ ကရင်၊ ချင်း၊ မွန်၊ ရခိုင်၊ ရှမ်းတိုင်းရင်းသား မျိုးနွယ်စုကြီးများမှ ကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးပါဝင်စေမည့် (၁၂) ပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံမှုပြုလုပ်နိုင်ရန် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရမှ တစ်ဆင့် ပြည်ထောင်စုအစိုးရသို့ တင်ပြရန် တိုက်တွန်းသည့် အရေးကြီးအဆိုအဖြစ် တင်သွင်းခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကရင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးစောထွန်းအောင်မြင့်က “ကျွန်တော်အနေနဲ့ ကတော့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုထားတာကို ကန့်ကွက်တာတော့ မဟုတ်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ဒီလိုလေးလုပ်ရင် ပိုပြီးကောင်းမလားလို့ ဒီနေ့ အရေးကြီးအဆိုကို တင်သွင်းတာ။ ကျွန်တော့် အဆိုအပေါ် နည်းနည်းလေး ထည့်သွင်းစဉ်းစားရင်



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကရင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးစောထွန်းအောင်မြင့်။

လည်း အကျိုးအမြတ် ရှိတာပေါ့။ ဒီလိုမှ မဟုတ်ရင်လည်း ကျွန်တော်တို့ တိုင်းရင်းသားတွေဘက်က ဒီလိုစိတ် သဘောထားရှိတယ်ဆိုတာ သိသွားစေချင်တယ်။ ဒီလို (၁၂) ပွင့်ဆိုင်ပဲ ဖြစ်ဖြစ် တွေ့ဖြစ်သွားရင် တိုင်းပြည်အေးချမ်းဖို့အတွက် အထောက်အကူအများကြီး ဖြစ်လာနိုင်တယ်။ ကျွန်တော်တင်သွင်းတဲ့အဆိုက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်မှာပဲ မှတ်တမ်းအဖြစ် ထားဖို့မဟုတ်ပါဘူး” ဟု ၎င်းတင်သွင်းခဲ့သော အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး မှတ်ချက်ပြုသည်။

သတင်း - ရဲခေါင်ညွန့်၊ မြတ်သန္တာမောင်

ဦးစောထွန်းအောင်မြင့် တင်သွင်းခဲ့သည့် အဆိုနှင့်ပတ်သက်၍ ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် အစည်းအဝေးတွင် အတည်ပြုနိုင်ရန်အတွက် ဆက်လက်ဆွေးနွေးမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ဒီဇင်ဘာ ၂၆ ရက် နိုင်ငံရေးပါတီတွေနဲ့ သမ္မတ မတွေ့ဆုံခင်မှာ နိုင်ငံရေးပါတီ ၅၀ ကျော်က ခေါင်းဆောင်တွေ ကြိုတင်တွေ့ဆုံပြီး နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲတွေ ပြုလုပ်ဖို့ အတွက် ဆွေးနွေးခဲ့ကြတယ်။ အဲဒီမှာ တိုင်းရင်းသား ခေါင်းဆောင်တွေက လည်း all inclusive (အားလုံးပါဝင်ဖို့) စိတ်ထားရှိတယ်။ သမ္မတကြီး ကိုယ်တိုင်ကလည်း အားပေးပါတယ်” ဟု ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကရင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီးက (၁၂) ပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးရန် တိုင်းရင်းသား ခေါင်းဆောင်များ၏ သဘောထားအပေါ် ရှင်းပြသည်။

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် အစည်းအဝေးအား ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက်တွင် စတင်ကျင်းပခဲ့သည်။

နိုင်ငံတကာရှိ အမေရိကန်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များမှ အကောင်းဆုံးစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ဆုများ ရွေးချယ်ချီးမြှင့်မည်

အမေရိကန်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များသည် နိုင်ငံတကာရှိ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများတွင် ဒီမိုကရေစီစံနှုန်းများနှင့်အညီ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု၊ ကျင့်ဝတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ စံနှုန်းများနှင့်ကိုက်ညီမှု စသည့် စံနှုန်းများကို အောင်အောင်မြင်မြင်ဖြင့် စံပြုစစ်စစ်ရန် လုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အကောင်းဆုံးစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်ဆုများကို ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယင်းဆုများကို ၁၉၉၉ ခုနှစ်မှ စတင်ကာ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယခုနှစ်အတွက် အကောင်းဆုံးအမေရိကန်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များကို ရွေးချယ်ရာတွင် အမေရိကန် သံတမန်အရာရှိများအနေဖြင့် နိုင်ငံတကာတွင် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်နေသော အမေရိကန် စီးပွားရေးကုမ္ပဏီ ၃၉ ခုအပေါ်တွင် အခြေခံထားရွေးချယ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး နောက်ဆုံး ဆန်ခါတင်လုပ်ငန်းများမှ လုပ်ငန်းရှင် ကိုးဦးအနက်မှ သုံးဦးကို ရွေးချယ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နောက်ဆုံးဆန်ခါတင်လုပ်ငန်း ကိုးခုမှာ မြန်မာနိုင်ငံရှိ Chevron Corporation၊ ဖိလစ်ပိုင်ရှိ Coca-Cola ကုမ္ပဏီ၊ Togo ရှိ Contour Global Nicaragua ရှိ Bamboo Group၊ တောင်အာဖရိကရှိ General Electric South Africa Technologies(Pty)Ltd.၊ Tunisia ရှိ General Electric Oman ရှိ General Electric Glass Point Solan တရုတ်နိုင်ငံရှိ The Linden Centre နှင့် Mongolia ရှိ Wagner Asia Equipment တို့ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ကတ်သရင်းနီပလီက အကောင်းဆုံးဆုရရှိသူ အမေရိကန်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် နံနက်ပိုင်း၌ ကျင်းပမည့် (၁၆) ကြိမ်မြောက် အကောင်းဆုံးစီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားတွင် ဆုရရှိသူများကို ကြေညာပြီး ဆုများပေးအပ်မည် ဖြစ်ကြောင်း အမေရိကန်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်မှတစ်ဆင့် သိရသည်။

(ဟန်နီဝင်း)



စည်းကမ်းမဲ့ပြိုင်ကားများနှင့် ပါဝါအိပ်ဇောတပ်မော်တော်ယာဉ်များ ထပ်မံပမ်းဆီးရမိ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ယာဉ်ထိန်းရဲတပ်ဖွဲ့တို့ပူးပေါင်း၍ စီမံချက်အား အရှိန်အဟုန်မြှင့်ဖမ်းဆီးလျက်ရှိပြီး စတုတ္ထရက်ဖြစ်သည့် ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက် ည ၉ နာရီမှ ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက် ၀၀ နာရီ ၃၀ မိနစ်ထိ ရန်ကုန်မြို့အတွင်း စည်းကမ်းမဲ့စွာမောင်းနှင်နေ

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း ပူးယစ်ဆေးဝါးသိမ်းဆည်းရမိမှု

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉
 ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း တပ်မတော်၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနတို့မှ တိုင်း ၄၂ မှု (အလေးချိန် ၉၈ ဒဿမ ၂၃၅၃ ကီလို)၊ ဘိန်းဖြူ ၂၃၀ မှု (အလေးချိန် ၇ ဒဿမ ၁၈၇၆ ကီလို)၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၂၃၁ မှု (၂၃၃ ဒဿမ ၂၀၆ ပြား)၊ ဆူဒိုအက်ဖီဒရင်းဆေးပြားတစ်မျှ

(၁၀၈၀၀၀ပြား)၊ ဓာတုဆေးရည်တစ်မျှ (၅၂၈လစ်တာ)၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား အကြွေမှုန့် နှစ်မျှ (အလေးချိန် ၆ ဒဿမ ၆၀၁၁ ကီလို)၊ ဘိန်းဆီခဲ နှစ်မျှ (အလေးချိန် ၂ ဒဿမ ၀၅၀၂ ကီလို)၊ အဆင့်နိမ့်ဘိန်း ၁၈ မှု (အလေးချိန် ၄ ဒဿမ ၇၁၅၈ ကီလို)၊ ဆေးခြောက်မှု ၂၀ (အလေးချိန် ၄၃ ဒဿမ ၇၃၀၉ ကီလို)၊ အိုက်စလေးမှု အလေးချိန်

(သုည ဒဿမ ၁၄၄၄ ကီလို)၊ ဘိန်းညိုခဲ တစ်မျှ (သုည ဒဿမ ၆၅ ကီလို)၊ အက်ဖီဒရင်း (အလေးချိန် သုည ဒဿမ ၀၂၁ ကီလို)၊ ဘိန်းရည် (သုည ဒဿမ ၆ လစ်တာ)၊ ဒိုင် ယာဇီပမ် ထိုးဆေးလေးမှု (၇၃၀၀ ပြား)၊ အခြားတစ်မျှ မှတ်ပုံတင်ပျက်ကွက် ငါးမျှတို့အား ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ပြီး အမှုပေါင်း ၅၆၂ မှု ဖမ်းဆီးခဲ့ရာတွင် အမျိုးသား ၆၇၈ ဦးနှင့် အမျိုးသမီး ၉၈ ဦး စုစုပေါင်း ၇၇၆ ဦးတို့အား ဥပဒေအရ အရေးယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

(ကြေးမုံ)

ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရက မြန်မာနိုင်ငံသားနှစ်ဦးအား ဆုချီးမြှင့်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉

ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရက ချီးမြှင့်သော The Order of the Rising Sun, Gold Rays with Rosette ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို ယနေ့ ညနေ ၆ နာရီခွဲတွင် ရန်ကုန်မြို့ ဗဟန်းမြို့နယ်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး နေအိမ်၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Tateshi HIGUCHI က မြန်မာ-ဂျပန်နိုင်ငံ ဆက်ဆံရေး တိုးမြှင့်လာရေးအတွက် ပညာရေးကဏ္ဍ၊ ယဉ်ကျေးမှုကဏ္ဍ အပါအဝင် ကဏ္ဍအသီးသီးတွင် တက်ကြွစွာ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ခြင်းကြောင့် ဆုချီးမြှင့်ခြင်းဖြစ်ကြောင်းဖြင့် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ

ဝန်ကြီး ဒေါက်တာပွင့်ဆန်း၊ မြန်မာ-

ဂျပန် ပညာတော်သင်ဟောင်းများအသင်း (MAJA) နာယက ဒေါက်တာ ခင်ရွှေနှင့် မြန်မာ-ဂျပန် ပညာတော်သင်ဟောင်းများအသင်းမှ Mr. Masafumi Sato တို့က ဂုဏ်ပြုစကားပြောကြားကြသည်။

ထို့နောက် ဂျပန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Tateshi HIGUCHI က ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရက ချီးမြှင့်သည့် The Order of the Rising Sun, Gold Rays with Rosette ဆုကို ဒေါက်တာအောင်ကျော်နှင့် ဦးမြင့်ဝေတို့ထံ ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ဆုရရှိသူတို့က ကျေးဇူးတင်စကားများ ပြန်လည်ပြောကြားပြီး စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင် ဓာတ်ပုံရိုက်ကြသည်။ The Order of the Rising Sun, Gold Rays with Rosette ဆုကို

သတင်း-ခင်ချိုဝင်း၊ ဓာတ်ပုံ- ရဲထွဋ်

ဂျပန်နိုင်ငံအစိုးရက ၁၈၇၅ ခုနှစ်တွင် စတင်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံက ဒေါက်တာဘမော်နှင့် ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းတို့သည်လည်း အဆိုပါဆုကိုရရှိခဲ့ကြောင်းနှင့် ယခုတစ်ကြိမ်တွင်လည်း မြန်မာနိုင်ငံမှ ဒေါက်တာအောင်ကျော်နှင့် ဦးမြင့်ဝေတို့က ထပ်မံရရှိခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာ-ဂျပန်ပညာတော်သင်ဟောင်းများအသင်း(MAJA)ကို ၂၀၀၁ ခုနှစ်တွင် စတင်ဖွဲ့စည်းပြီး ယခုအထိ အသင်းဝင်ပေါင်း ၁၅၀၀ ကျော်ခန့်ရှိပြီ ဖြစ်ကြောင်း၊ ဂျပန်၌ ပညာသင်ကြားပြီး အမိနိုင်ငံသို့ပြန်လည်ရောက်ရှိသူများသည် အဆိုပါ အသင်းသို့ ဝင်ရောက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

ဆိုင်ကယ်ခိုးပြီး ပြန်လာရာမှ ရဲနှင့်တည့်တည့်တိုး



ဒေါ်ယုစစ်ဆေးရာ ထိုင်းနိုင်ငံလုပ်ဆိုင်ကယ်တစ်စီးနှင့် တရုတ်နိုင်ငံလုပ်ဆိုင်ကယ် ၁၄ စီးတို့ကို ခိုးယူခဲ့ကြောင်း စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်သဖြင့် အမှတ်(၃)နယ်မြေရဲစခန်းက အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

(ပဲခူးသား)



ပြည်ထွင်းရေးရာ

◆ စာမျက်နှာ ၆ မှ

အမတ်လောင်းများ မဲဆွယ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် ငွေကြေးအများစုသည် ရုပ်သံလွှင့်ငွာနည်းများနှင့် သတင်းစာများဆီကို ကြော်ငြာဝင်ငွေအနေနဲ့ ပြန်လည်ရောက်ရှိပြီး မဲဆွယ်ကြော်ငြာနည်းများကို ကွဲပြားအောင် ထုတ်လွှင့်ပေးရမည်။ ရုပ်သံလွှင့်ငွာနည်းများနှင့် သတင်းစာများသည် ရွေးကောက်ပွဲများအား သတင်းအနေဖြင့် တင်ဆက်ပါက အမှန်ကန်ဆုံးဖြစ်အောင် တင်ဆက်ရပြီး နှစ်ဖက်သတင်း ထုတ်လွှင့်ချိန်မှအစပြု၍ မျှမျှတတဖြစ်အောင်ကြိုးစားရမည်။ ရွေးကောက်ပွဲကြော်ငြာနှင့် သတင်းတင်ဆက်ပုံကွဲပြားပုံကို ရာလေ(မြောက်ကယ်ရိုလိုင်းနား)ရှိ ရုပ်သံလွှင့်ငွာနဲ့ WRAL-TV/WRAL.com ၏ Capitol Bureau Chief ဖြစ်သူ Ms. Laura Leslie က ရှင်းပြထားသည်။

အမေရိကန်သတင်းသမားနှင့် မီဒီယာကျင့်ဝတ်

အမေရိကန်သတင်းသမားများသည် သတင်းရေးသားတင်ဆက်ထုတ်လွှင့်ရာ၌ အမှန်ကိုရှာဖွေဖော်ထုတ်ပြီး သတင်းတင်ပြခြင်း(Seek Truth and Report it) ထိခိုက်နစ်နာစေမှုကို လျော့ချခြင်း (Minimize Harm) အမှီခိုကင်းကင်းဖြင့် လွတ်လပ်စွာရေးသားခြင်း (Act Independently) နှင့် တာဝန်ခံမှုရှိခြင်း (Be Accountable)ဟူသည့် ကျင့်ဝတ်(၄)ရပ်ကို လိုက်နာကြရမည်။

အမေရိကန်သတင်းသမားများ၏ ကိုယ်ပိုင်ဖွဲ့စည်းမှုနှင့် တွစ်တာတို့ကဲ့သို့ လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာများပေါ်တွင် ရွေးကောက်ပွဲနှင့်ပတ်သက်သည့် ပုဂ္ဂိုလ်ရေး ခံစားချက်ရေးသားမှုများအား လုံးဝပြုလုပ်ခြင်း မပြုရန် ယင်းတို့နှင့်သက်ဆိုင်သည့် မီဒီယာများမှ စည်းကမ်းချက်များ ထုတ်ပြန်ကာ ကန့်သတ်ထားသည်။

ရွေးကောက်ပွဲ နီးကပ်လာချိန်၌ သတင်းသမားတို့ ပါတီတစ်ခုခုနှင့် နီးကပ်စွာဆက်ဆံမှုကိုလည်း တင်းကျပ်စွာတားမြစ်၍ ထိုကဲ့သို့သော အပြုမူများသည် သတင်းမီဒီယာများအပေါ် ပြည်သူလူထု၏ယုံကြည်မှုကို ကျဆင်းစေနိုင်သောကြောင့် တားမြစ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

စုံစမ်းဖော်ထုတ် သတင်းများကို အထူးပြုရေးသားဖော်ပြသည့် ရာလေ(မြောက်ကယ်ရိုလိုင်းနား)ရှိ The News & Observer သတင်းစာတိုက်တွင်မူ သတင်း

ထောက်များသည် မဲဆွယ်စည်းရုံးပွဲတွင် မပါဝင်ရ။ လူအများရှေ့၌ မိမိထောက်ခံသော နိုင်ငံရေးသမားနှင့် ပါတီအမည်ကို မပြောဆိုရ။ နိုင်ငံရေးသမားထံမှ လက်ဆောင်ယူခြင်း မပြုလုပ်ရ။ သတင်းထောက်အဖြစ်မှ နိုင်ငံရေးပါတီတစ်ခုအတွင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့လုပ်ကိုင်ပြီး နောက် သတင်းစာတိုက်၌ သတင်းထောက်အဖြစ် ပြန်လည်လုပ်ကိုင်ခြင်းမပြုရ အစရှိသည့် စည်းကမ်းချက်များ ထုတ်ပြန်ထားသည်ကို တွေ့ရှိခဲ့ရသည်။

ဒီမိုကရေစီစနစ် ရှင်သန်ရင့်ကျက်မှုရှိပြီးဖြစ်သည့် အမေရိကန်နိုင်ငံ၌ပင် လွှမ်းမိုးမှုကင်းပြီး သီးခြားရပ်တည်နိုင်သည့်အခွင့်အရေးသည် သတင်းသမားအတွက် အကြီးဆုံး စိန်ခေါ်မှုတစ်ခုဖြစ်နေဆဲပင် ဖြစ်သည်။ **ပွင့်လင်းလွတ်လပ်သည့် ဒီမိုကရေစီလူ့ဘောင်၌ သတင်းမီဒီယာသမားများသည် စည်းမျဉ်းလိုက်နာရုံသာမက ကျင့်ဝတ်ကိုပါစောင့်ထိန်းရန်လိုအပ်သည်။** သတင်းသမားတို့၏ ကိုယ်ပိုင်ယုံကြည်ချက်နှင့် ကျင့်ဝတ်အကြား၌ လွန်ဆွဲမှုများ ရှိလာနိုင်သည်ကို နိုင်ငံတကာသတင်းစာဆရာအဖွဲ့ ICFJ ၏ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ Patrick Butler က သင်တန်းပို့ချချက်တွင် ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။

“သတင်းထောက် တစ်ယောက်အတွက် ယုံကြည်မှုဟာ အသက်ပဲ။ ကိုယ့်အပေါ်မှာ လူတွေရဲ့ ယုံကြည်မှု ကျဆင်းရင် အဲဒီသတင်းထောက်ဟာ အသက်သေတာနဲ့ အတူတူပဲ”

[Luis Manuel Batello (Senior Director-ICFJ)] သတင်းမီဒီယာသမားတွေက ရွေးကောက်ပွဲမှာ ဘာတွေကို သတင်းယူကြလဲ

သတင်းမီဒီယာများ၏ သတင်းရယူပုံသည် ယခင်ကျင်းပခဲ့သော ရွေးကောက်ပွဲများနှင့် ယခု ကျင်းပခဲ့သည့် ကြားကာလရွေးကောက်ပွဲအကြား သိသိသာသာ ကွဲပြားလာသည်။ ယခင်က သတင်းသမားများသည် ရွေးကောက်ပွဲအတွက် မဲဆွယ်သည့်ပွဲများတွင် ယှဉ်ပြိုင်မည့်အမတ်လောင်း၏ ပြောစကားများကိုသာ လိုက်ပါနားထောင် သတင်းယူကြသည်။ ယခုမူ ငွေကြေးပုံအောသုံးစွဲခွင့်ရလာသည့် အမတ်လောင်းများသည် ရုပ်မြင်သံကြားမှတစ်ဆင့် မဲဆွယ်ကြော်ငြာထုတ်လွှင့်မှုကို ပိုမိုအလေးထားလာကာ ပြင်ပတွင် ဟောပြောမဲဆွယ်ပြုလုပ်မှုများ နည်းပါးလာသည်။ သတင်းမီဒီယာများသည်လည်း အမတ်လောင်းများ၏

ပြောစကားများထက် ပြည်သူများသိချင်သည့် အကြောင်းအရာများကို ဦးစားပေးတင်ဆက်သည့် အရေးအသားပုံစံသစ်ဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲသတင်းများကို ရေးသားထုတ်လွှင့်လာကြသည်။ ဥပမာ- အခွန်ကိစ္စ၊ ဆင်းရဲသားကိစ္စ၊ လူ့လတ်တန်းစားများ ဝင်ငွေနည်းလာတဲ့ ကိစ္စရပ်များကို ဦးစားပေးရေးသားလာကြသည်။

The News & Observer သတင်းစာ၏ နိုင်ငံရေးသတင်းထောက် Mr. Rob Christensen က “သတင်းထောက်တာဝန်က ရွေးကောက်ပွဲအကြောင်းကို စာဖတ်သူထံ တင်ပြဖို့၊ ဒီလူတွေက ဘယ်သူတွေလဲ။ သူတို့ရဲ့ နောက်ခံသမိုင်းနဲ့ အမူအကျင့်တွေကိုသိဖို့လိုတယ်။ နိုင်ငံရေးခံယူချက်တွေ ဘယ်လိုရှိလဲ။ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်တွေက ဘယ်လိုရှိလဲ။ သူတို့က အကျင့်သိက္ခာရှိတဲ့ လူတွေလား။ သူတို့ကို ဘယ်သူတွေက ထောက်ခံနေလဲ။ မဲဆွယ်ဖို့ ဘယ်သူတွေက ငွေထောက်ပံ့နေလဲ။ TV မှာ ထုတ်လွှင့်တဲ့ မဲဆွယ်ကြော်ငြာမှာ ဒါတွေကို တွေ့နိုင်မှာ မဟုတ်ဘူး။ သတင်းထောက်တွေရဲ့အလုပ်က အမတ်လောင်းတွေရဲ့ နောက်ခံအကြောင်းကိုပါ ဖော်ပြဖို့ တာဝန်ရှိလာတယ်” ဟု ၎င်းတို့သတင်းဌာနမှ ဦးစားပေးသတင်းရယူသည့် အကြောင်းအရာများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြောပြသည်။

စက္ကန့်သာသူ အနိုင်ယူသည့် အမေရိကန်မီဒီယာလောက

“ကိုယ့်မီဒီယာက ရွေးကောက်ပွဲရလဒ် တရားဝင်ကြေညာချိန်နဲ့ စက္ကန့် ၃၀ ပဲခြားပြီးသတင်းကို အွန်လိုင်းပေါ်တင်နိုင်တယ်။ ဒါဟာ ဂူးဂဲလ်မှာစာဖတ်သူက ဝင်ရှာရင် ထိပ်ဆုံးမှာ ကိုယ့်သတင်းဖြစ်နေအောင် နေရာဦးလိုက်တာပေါ့။ ၄၅ မိနစ်အတွင်းမှာ သတင်း ၆ ပုဒ်ချိတ်ဆက်ပြီး အွန်လိုင်းတင်ပေးခဲ့တယ်။”

JR Ball (Managing Editor, NOLA.com) အမေရိကန်နိုင်ငံ၌ ပြည်သူတို့၏ သတင်းစာဖတ်ရှုမှုသည် ပုံစံပြောင်းလဲလာ၍ သတင်းမီဒီယာများသည် ယင်းတို့၏ သတင်းတင်ဆက်မှုပုံစံကိုပါ လိုက်ပါပြောင်းလဲခဲ့ရသည်။ ၎င်းတို့မီဒီယာမှတင်ဆက်သော သတင်းများသည် ဂူးဂဲလ်၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာတွင် ထိပ်ဆုံးမှ နေရာယူနိုင်ရန် ကြိုးပမ်းလာရသည်။ Nola.com မီဒီယာ၏စစ်တမ်းများအရ အွန်လိုင်းမှတစ်ဆင့် သတင်းဖတ်ရှုသူများ၏ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းသည် မိုဘိုင်းလ်ဖုန်းများမှဖတ်ရှုပြီး ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ကွန်ပျူတာမှတစ်ဆင့် ဖတ်ရှုကြကြောင်း

သိရသည်။

ထို့ကြောင့် အမေရိကန် ပုံနှိပ်မီဒီယာများသည် ၎င်းတို့၏ သတင်းများကို အွန်လိုင်းသတင်းအဖြစ် ဦးစွာဖော်ပြပြီးမှ သတင်းစာရိုက်နှိပ်ထုတ်ဝေသည်။ သတင်းစာရောင်းအားကျဆင်းလာသော်လည်း အွန်လိုင်းကြော်ငြာဝင်ငွေဖြင့် ရုပ်တည်နိုင်ရန် ကြိုးပမ်းကြသည်။ အွန်လိုင်းမီဒီယာထွန်းကားလာသည်နှင့်အမျှ ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှုနှင့် သတင်းလျင်မြန်စွာတင်ဆက်နိုင်ရေးသည် အရေးပါလာသည်။ ယခင်က ပုံနှိပ်သတင်းများ ရေးသားရာတွင် သတင်းထောက်တစ်ဦးတည်းကသာ တာဝန်ယူရေးသားသည့်ပုံစံမှ ယခုမူ အချိန်နှင့်အမျှ ပြင်ဆင်နေရသည့် အွန်လိုင်းသတင်းတင်ဆက်မှုကြောင့် အစုအဖွဲ့လိုက် ရေးသားသည့်ပုံစံမျိုးဖြင့် သတင်းတင်ဆက်သည့်အသွင်ကို ကူးပြောင်းလိုက်ကြသည်။

သတင်းထောက်များသည် အင်တာနက်ချိတ်ဆက်ထားသည့် ကွန်ပျူတာနှင့် ဖုန်းများကိုအသုံးပြု၍ သတင်းရေးသားခြင်း၊ ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးခြင်းများ ပြုလုပ်ပြီး ၎င်းတို့၏ သတင်းစာတိုက်များကို အယ်ဒီတာများထံ အချိန်တိုအတွင်း ပေးပို့လာကြသည်။

ရွေးကောက်ပွဲများအတွက် သတင်းမီဒီယာဆိုသည်မှာ

နိုင်ငံတကာစံနှုန်းများအရ ဒီမိုကရေစီ အစိုးရတစ်ရပ် ခိုင်ခိုင်မာမာပေါ်ပေါက်ရေးသည် လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသည့် ရွေးကောက်ပွဲများအပေါ် အဓိကတည်မှီနေသည်။ ရွေးကောက်ပွဲများ တရားမျှတမှုရှိရန်အတွက် မဲဆန္ဒရှင်စာရင်းပြုစုခြင်း ပြည့်စုံမှုကိစ္စမှ ရှိမရှိ၊ လွတ်လပ်စွာ မဲပေးခွင့် ရှိမရှိ၊ မဲရေတွက်မှုမှန်ကန်မှု ရှိမရှိ၊ ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်များ မှန်ကန်မှု ရှိမရှိကို လေ့လာစောင့်ကြည့်ရန် လိုအပ်သည်။ ထို့အတူ ရွေးကောက်ပွဲဝင်မည့် အမတ်လောင်းများနှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများ၏ အမှန်တကယ်ပုံရိပ်များ၊ ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များကို ပြည်သူများ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီရရှိစေပြီး မှန်ကန်စွာ ဆုံးဖြတ်ပေးနိုင်ရန်အတွက် အကူအညီပေးရန်၊ ရွေးကောက်ပွဲများအား ပြည်သူများ ယုံကြည်သက်ဝင်စေရန် လိုအပ်ပေသည်။ ထို့ကြောင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင်ကျင်းပမည့် ရွေးကောက်ပွဲသည် မြန်မာသတင်းမီဒီယာများအား စစ်ဆေးမှုတစ်ခုအသွင်ဖြင့် စောင့်ကြည့်နေပေလိမ့်မည်။

အနှေးထည်နှင့် ကျောင်းသုံးစာရေးကိရိယာများလှူဒါန်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၉ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသမီးရေးရာ အဖွဲ့ချုပ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဆက်သွယ်ရေးဌာန ခေါင်းဆောင် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၏ဇနီး ဒေါ်လင်းလင်းတင် ဦးဆောင်၍ ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်က ပျဉ်းမနားမြို့ ရတနာမှန်ကျောင်းတိုက်တွင် ဖွင့်လှစ်ထားသည့် အမှတ်(၆) ဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းရှိ ဆင်းရဲချို့တဲ့သော ကျောင်းသားကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၉၀ အား ဆောင်းရာသီအအေးဒဏ်မှ ကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် အနှေးထည်များ၊ အာဟာရဖွံ့ဖြိုးမှု ရှိစေရန်အတွက် နေ့လယ်စာထမင်းနှင့် ဟင်း၊ ရေခဲမုန့်၊ သကြားလုံး၊ နွားနို့၊ ငှက်ပျောသီးများ ကျွေးမွေးခြင်းတို့အပြင် ကျောင်းတွင် အသုံးပြုရန် လိုအပ်လျက်ရှိသည့် ဗလာစာအုပ်၊ ခဲတံ၊ လွယ်အိတ်များ၊ ကျောက်သင်ပုန်း၊ မြေဖြူအားကစားပစ္စည်းကိရိယာ မျိုးစုံနှင့် ဆေးဝါးမျိုးစုံတို့ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။(ယာဝု)



မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား အစီအစဉ်အကျဉ်း
 ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)

၆း၀၃ တရားတော်	၄း၄၅ ရင်ခုန်စီးဆင်းအချစ်သီချင်း
၈း၀၆ မွေးမြူသူတ	၄း၅၅ ရွေးဟောင်းသူတ
၈း၃၅ ဇာတ်လမ်းတို	၅း၂၀ ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၉း၀၀ စာပေအလင်းစာပေသတင်း	“အပြောင်းအလဲ”
၄း၁၅ လျှပ်တစ်ပြက်	(အပိုင်း- ၃၃)

G.W ဘီလပ်မြေကွန်ကရစ် ဘုတ်ဇက်ရုံ

အောင်မြင်မှုများ သိသလိုမျိုးကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းသည်၊
 (၇၀၀၀၀ကျော်) အောင်ထုတ်လုပ်ပေးပါမည်။

အဆင့်မြင့်တိုက်များ၊ မြို့ဝင်းများ၊ ဝါးတိုက်များ၊ လမ်းနှင့် မရေပြောင်းများ၊ အသံပြုရန်အတွက် အကောင်းဆုံး၊ ကွန်ကရစ်ဘုတ်များ၊
 ထုတ်လုပ်ပေးပါမည်။ မြေပြင်ကြောင်း၊ မိတ်ဖောက်၊ မိတ်သစ်များအား ထုတ်လုပ်ပေးပါမည်။

အမှတ် (၂၉) တနင်္သာရီမင်းသားကြီးလမ်း၊ ရွှေလင်ဝန်းတော်မူရုံး၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ☎ ၀၉ ၈၆၀ ၁၆၅၆, ၀၉ ၇၅၂၄၆၀၀၆, ၀၉ ၂၅၀၅၀၀၈၈, ၀၉ ၂၅၀၅၀၀၉၅

ပြည်ထွင်းရေးရာ



မယ်စကြဝဠာများ စာနယ်ဇင်းရှင်းလင်း

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉

Miss Universe Myanmar Organization စာနယ်ဇင်းရှင်းလင်းပွဲကို ယနေ့ Central Hotel ပတ္တမြားခန်းမ၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ပွဲပြုလုပ်ခြင်းမှာ ၂၀၁၃ မယ်စကြဝဠာ မြန်မာအလှမယ်များ၏ လတ်တလောလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများ၊ ၂၀၁၄ နိုင်ငံတကာမယ်စကြဝဠာပြိုင်ပွဲသို့ နိုင်ငံတော်အားပြုသွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် သွားထွင်အိန္ဒြာ၏ ပြင်ဆင်မှုများ၊ ၂၀၁၅ခုနှစ်မယ်စကြဝဠာမြန်မာရွေးချယ်ပွဲအတွက် ကြိုတင်ပြင်ဆင်နေမှုများ အစရှိသည့် အကြောင်းအရာများနှင့် ပတ်သက်၍ မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် အများပြည်သူတို့ သိရှိရန် စာနယ်ဇင်းရှင်းလင်းပွဲကို ပြုလုပ်ခဲ့သည်ဟု သိရသည်။

“ကျွန်မတို့အနေနဲ့ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် တိုးတက်အောင်၊ ပိုပြီးတော့ကျယ်ပြန့်အောင် အတတ်နိုင်ဆုံး ကြိုးစားနေပါတယ်။ ၂၀၁၃ တုန်းက မိုးစက်ဝိုင်းလို အလှမယ်မျိုး အကောင်းဆုံး ပေါ်ထွက်လာနိုင်ခဲ့တယ်။ အခု ၂၀၁၄ အတွက်ကိုလည်း သွားထွင်ကို လိုအပ်တဲ့အကူအညီ၊ ပံ့ပိုးမှုတွေကအစ အစစအရာရာ ပြင်ဆင်ထားတယ်။ ပြိုင်ပွဲက အမေရိကန်နိုင်ငံ မီယာမီကမ်းခြေမှာ ဇန်နဝါရီ ၂၄ ရက်နေ့ ည ၈ နာရီမှာ ပြုလုပ်မှာပါ။ သွားထွင်ဘက်ကလည်း အားတက်သရောရီတယ်။ ပြီးတော့အတတ်နိုင်ဆုံးလည်းကြိုးစားထားတယ်ဆိုတော့ တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ်တော့ အကောင်းဆုံးကို မျှော်လင့်ပြီး ကြိုးစားနေမှာပါ။ ပြီးတော့ ၂၀၁၅ မှာလည်း ဒီထက်မက ပိုပြီးကျယ်ပြန့်အောင် မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်း မြို့အသီးသီးမှာရှိတဲ့ အလှမယ်တွေလည်း ပါဝင်ခွင့်ရအောင် မြို့တွေမြို့တွေမှာ ဒါရိုက်တာတွေတစ်ဆင့်ပြန်လည်ခန့်အပ်ပြီး သူတို့တွေကနေ စိစစ်ရွေးချယ်ပြီးတော့ လုပ်သွားဖို့စီစဉ်ထားပါတယ်။ ဒီလိုလေး လုပ်ဖြစ်သွားတာက နယ်မှာရှိတဲ့ အလှမယ်တွေ ပြိုင်ပွဲဝင်ဖို့ စီစဉ်ပေးမယ့်သူ၊ ယုံကြည်ရတဲ့ မြို့မိ၊ မြို့ဖ သဘောမျိုးရှိတဲ့အခါကျတော့ လွတ်ရတဲ့မိဘတွေအနေနဲ့လည်း ပိုပြီးတော့ယုံကြည်စိတ်ချမှန်တာပေါ့။ တကယ်ကို တစ်နိုင်လုံးမှာရှိတဲ့ အမျိုးသမီးငယ်တွေအကုန်လုံးလည်း ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရအောင်လို့ စီစဉ်ဖြစ်သွားတာပါ” ဟု မြန်မာအေဘီအိုင်ဇာရှင်း ဒါရိုက်တာ ဒေါ်စောယုဝေက ပြောသည်။

“ညီမနဲ့ညီမအဖွဲ့အစည်းကြားမှာ နားလည်မှုအပြည့်ရှိပါတယ်။ အစ်မတို့ဘက်ကလည်း အကြောင်းအရင်းတစ်ခုချင်းစီကို သေချာ ညီမနဲ့တိုင်ပင်ပြီးမှ အတိအကျလုပ်ပေးတဲ့အတွက် နားလည်မှုလွှဲစရာ မရှိပါဘူး။ အစ်မမိုးစက်ဝိုင်းကလည်း လိုအပ်ချက်တွေမရှိအောင် သေချာသင်ကြားပြသပေးပါတယ်။ အဓိကတော့ အလှအပိုင်းဆိုင်ရာ ယှဉ်ပြိုင်ရတဲ့အတွက် ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ် စိတ်ဓာတ်ပိုင်းဆိုင်ရာရော ခန္ဓာကိုယ်တည်ဆောက်မှုအပိုင်းပါ အများကြီးလုပ်ဖြစ်တယ်။ ဘာသာစကားအနေနဲ့ကတော့ မိခင်ဘာသာစကားမဟုတ်တဲ့အတွက် နည်းနည်းတော့ အခက်အခဲရှိပါတယ်။ ဒါပေမယ့် နိုင်ငံတကာနဲ့ယှဉ်ပြီးတော့ ပြောနိုင်လိမ့်မယ်လို့တော့ကိုယ့်ကိုယ်ကိုယ်ယုံကြည်ထားပါတယ်။ ရေကူးဝတ်စုံတော့ မြန်မာအမျိုးသမီးတစ်ယောက်အနေနဲ့ ခက်ခဲပါတယ်။ ဒါပေမယ့်လည်း ကိုယ့်နိုင်ငံအတွက် အကောင်းဆုံးယှဉ်ပြိုင်မယ်ဆိုတဲ့

စိတ်ပဲထားပါတယ်။ ပြိုင်ပွဲမှာဝတ်ဆင်မယ့် နိုင်ငံကိုယ်စားပြုဝတ်စုံကိုတော့ ဖျံခေတ်က ပန်ကျာဘုရင်မဝတ်စုံကို မပွဲက ဖန်တီးပေးထားတာပါ။ ညနေခင်းဝတ်စုံကတော့ ကိုပြည်စိုးအောင်ပါ။ ပြိုင်ပွဲကာလတစ်လျှောက် ဝတ်စုံတွေကိုတော့ ကိုငြိမ်းက တာဝန်ယူချုပ်လုပ်ပေးမှာပါ။ ညီမက မိတ်ကပ်ဖန်တီးရတာ ဝါသနာပါတော့ ကိုယ့်ဘာသာကိုယ်ပဲ ပြင်ဆင်ဖြစ်မှာပါ။ နိုင်ငံတကာနဲ့ ယှဉ်ရင် ညီမတို့နိုင်ငံက ယှဉ်ကျေးမှုကို ဘယ်သူမှမသိသေးပါဘူး။ ညီမတို့နိုင်ငံက ယှဉ်ကျေးမှုကို အစဉ်အဆက်ထိန်းသိမ်းလာခဲ့တာ ဒီနေ့ ဒီအချိန်ထိပေါ့။ ညီမတို့နိုင်ငံက ယှဉ်ကျေးမှုကို နိုင်ငံတကာသိအောင် ပြချင်တယ်။ ညီမအနေနဲ့ ကိုယ့်မြန်မာနိုင်ငံအတွက် ကိုယ်စားပြုသွားရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရတာဆိုတော့အရမ်းလည်းဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ ညီမနိုင်ငံအတွက် သရဖူရဖွဲ့အထိ မှန်းထားပါတယ်။ နိုင်ငံကိုယ်စားပြုဝတ်စုံဆုကိုလည်း ရမယ်လို့ယုံကြည်မိပါတယ်။ ညီမအိပ်မက်လို့ပဲ ပြောပြောပေါ့။ အကောင်းဆုံးကြိုးစားပြီး ယှဉ်ပြိုင်သွားမှာပါ” ဟု ၂၀၁၄ နိုင်ငံတကာမယ်စကြဝဠာ ပြိုင်ပွဲဝင် သွားထွင် အိန္ဒြာက ပြောသည်။

“နိုင်ငံတကာ အလှမယ်ပြိုင်ပွဲဖြစ်နေတော့ အစ်မက အေဒီ ၂ ရာစု ဖျံခေတ်ကမြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ပထမဆုံးကမ္ဘာ့အမွေအနှစ်စာရင်းဝင် ဖြစ်သွားတာဆိုတော့ အဲဒါလေးအတွက်လည်း အမှတ်တရဖြစ်စေချင်တာရယ်။ ဖျံလူမျိုးတွေရဲ့ တစ်ဦးတည်းသော ပန်ကျာဘုရင်မ စစ်တိုက်ရင်တောင် ကိုယ်တိုင်ဝတ်စုံတို့ကို ထက်မြက်တဲ့ဘုရင်မတစ်ပါးရှိခဲ့တယ်ဆိုတာကို နိုင်ငံတကာက သိအောင်ပါ။ သွားထွင်ကို ပန်ကျာဘုရင်မရဲ့ စစ်တိုက်ဟန်ဝတ်စုံကို ဖျံခေတ်မှာ တွင်တွင်ကျယ်ကျယ် အသုံးပြုတဲ့ ကြေးသားကို မြန်မာကနုတ်လက်ရာများ အနုစိတ်ထွင်းထားတယ်။ ပြီးတော့ မြန်မာ့တွင်းထွက်ကျောက်အစစ်တွေနဲ့ အလှဆင်ထားတော့ အစ်မအနေနဲ့ တန်ဖိုးကြီးတဲ့ဝတ်စုံတစ်ခုပါ” ဟု ဒီဇင်နာမပွဲက ပြောသည်။

မယ်စကြဝဠာ ၂၀၁၃ မြန်မာဆုရှင် မိုးစက်ဝိုင်း၊ အေးချမ်းမိုးမြတ်နှင့်ဖြူ ၂၀၁၄ မယ်စကြဝဠာဆုရှင် သွားထွင်အိန္ဒြာ၊ ယွန်းမိုးမိုးကျော်၊ ရွှေစင်ကိုကိုတို့က လတ်တလောလှုပ်ရှားနေသည့် အနုပညာဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့် လူမှုအကျိုးပြု ပရဟိတလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများ၏ အောင်မြင်မှုမှတ်တိုင်များကို မီဒီယာအသီးသီးမှတစ်ဆင့် ပြည်သူများသိရှိစေနိုင်ရန် ရှင်းလင်းတင်ပြသွားကြသည်။ (ခင်ဇော်)



တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များအတွင်းရှိ မြို့များတွင် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးထားရှိမှု အခြေအနေ

စဉ်	တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်	စုစုပေါင်း မြို့အရေ အတွက်	ဓာတ်အား စနစ်ဖြင့် မီးလင်းပြီးမြို့	မီးစက်/ အခြား နည်းလမ်းများဖြင့် မီးလင်းပြီးမြို့	မှတ်ချက်
၁။	ကချင်ပြည်နယ်	၂၉	၁၀	၁၉	၂၀၁၅ တွင် ၂ မြို့၊ ဓာတ် အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၂။	ကယားပြည်နယ်	၈	၅	၃	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၂ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၃။	ကရင်ပြည်နယ်	၁၈	၄	၁၄	၂၀၁၅-၂၀၁၆ တွင် ၅ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၄။	ချင်းပြည်နယ်	၁၃	၁	၁၂	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၂ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၅။	မွန်ပြည်နယ်	၁၃	၉	၄	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၁ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၆။	ရခိုင်ပြည်နယ်	၂၀	၈	၁၂	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၈မြို့၊ ဓာတ်အား စနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၇။	ရှမ်းပြည်နယ်	၈၄	၄၁	၄၃	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၇ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၈။	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး	၄၆	၂၇	၁၉	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၄ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၉။	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး	၂၈	၂၇	၁	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၁ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၁၀။	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး	၃၃	၃၃	၀	
၁၁။	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး	၂၇	၂၂	၅	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၂ မြို့၊ ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၁၂။	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး	၁၆	-	၁၆	၂၀၁၅-၂၀၁၆တွင် ၁ မြို့၊ Gas အင်ဂျင်မြင့် ဓာတ်အားရရှိပါမည်။
၁၃။	နေပြည်တော်	၈	၈	-	
၁၄။	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး	၃၄	၂၈	၆	
၁၅။	ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး	၂၀	၂၀	၀	
	စုစုပေါင်း	၃၉၈	၂၄၃	၁၅၅	

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူးဦးဆောင်သော ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် EU မှ Mr.David Hamilton တို့ ပါဝင်သော စက်ဘီးလှည့်ကင်းအဖွဲ့ ပြည်သူ့ပဟိုပြုရဲလုပ်ငန်းစဉ်ဆောင်ရွက်၊ ပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉
ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက် ည ၁၀ နာရီ ၁၅ မိနစ်မှ ၉ ရက် နံနက် ၀၀ နာရီ မိနစ် ၃၀ အထိ ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး နယ်မြေအတွင်း ပြည်သူ့ပဟိုပြုရဲလုပ်ငန်းစဉ်ဆောင်ရွက်ရန်

တိုင်းဒေသကြီးရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၊ ရဲမှူးကြီး ဝင်းနိုင် ဦးဆောင်သော ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ၂၅ ဦးသည် EU မှ Mr.David Hamilton နှင့်အတူ အလုံမြို့နယ်၊ ကမာရွတ် မြို့နယ်နှင့် ပိတောက်ချောင်းရှိ သီရိမင်္ဂလာဈေး(ဝဲပုံ)တို့တွင် စက်ဘီး လှည့်ကင်းများဖြင့် နယ်မြေလှည့်ကင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။
ရဲမှူးကြီးဝင်းနိုင် ဦးစီးသော စက်ဘီးလှည့်ကင်းအဖွဲ့သည် ရောက် ရှိသော မြို့နယ်များရှိ ပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ရဲတပ်ဖွဲ့မှ နယ်မြေအတွင်း လုံခြုံမှုရှိစေရန် လှည့်ကင်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိကြောင်း၊ အခက်အခဲပြဿနာ များရှိပါက ရဲတပ်ဖွဲ့သို့ အကူအညီ တောင်းခံနိုင်ကြောင်း ရင်းနှီးပွင့်လင်း စွာ တွေ့ဆုံမှာကြားခဲ့သည်။
ထို့ပြင် စက်ဘီးလှည့်ကင်းအဖွဲ့

သည် လှိုင်မြို့နယ် ပိတောက်ချောင်း သီရိမင်္ဂလာဈေးသို့ ရောက်ရှိပြီး ပြည်သူများနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံ၍ လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ရန် လှည့် ကင်းဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ ဈေးအတွင်း၌ အုပ်စုဖွဲ့ဗိုလ်ကျအနိုင် ကျင့်မှုများ၊ ဒုစရိုက်မှုများပြုလုပ်နေ ကြောင်းသတင်း ရရှိပါက ရဲစခန်းသို့ သတင်းပေးပို့ရန် မှာကြားခဲ့သည်။
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ အနေဖြင့် ပြည်သူ့ပဟိုပြုရဲလုပ်ငန်း စနစ် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရွက်ရာတွင် ပြည်သူ့ဝန်ဆောင်မှု အပြည့်အဝ ပေးနိုင်ရေးအတွက် နယ်မြေအတွင်း ပြည်သူလူထုနှင့် ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ ဆက်ဆံ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်းသတင်း ရရှိသည်။
(သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုရေးရာ

တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်များအတွင်း ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားဖြင့် မီးလင်းပြီးသော မြို့နှင့် မီးလင်းရန်ကျန်ရှိသောမြို့များစာရင်း

စဉ်	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီးမြို့အမည်	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန်ရှိသောမြို့အမည်
၁	ကချင်ပြည်နယ် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၁၀ မြို့ - မြစ်ကြီးနား၊ ကာမိုင်း၊ မိုးကောင်း၊ ဟိုပင်၊ မိုးညှင်း၊ မိုးမောက်၊ ဗန်းမော်၊ ရွှေကူ၊ မံစိ၊ ချီဖွေ	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၁၉ မြို့ - ဒေါ်ဖုန်းယန်း၊ ဖားကန့်၊ မြို့များအား ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဆောင်ရွက်ဆဲ ဖြစ်ပါသည်။ - ဆင်ဘို၊ ဝိုင်းမော်၊ ဆဗွဲ၊ ကန်ပိုက်တီး၊ အင်ဂျန်းယန်၊ တနိုင်း၊ ရှင်ဗွေ ယန်၊ နောင်မွန်း၊ ပန်ဝါ၊ ဆော့လော်၊ ပန်နန်းဒင်၊ ပူတာအို၊ ဆွမ်ပရာ ဘွမ်၊ မချမ်းတော၊ ခေါင်လန်ဖူး၊ မြို့လှ၊ လွယ်ဂျယ်
၂	ကယားပြည်နယ် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၀ မြို့ - လှိုင်ကော်၊ ဒီမောဆို၊ ဖရူးဆို၊ ဘော်လခဲ၊ ဖားဆောင်း	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် သုံးမြို့ - ရှားတော(၃/၂၀၁၅ မီးလင်း)၊ ရွာသစ်(၂/၂၀၁၅ မီးလင်း) - မဲ့စဲ
၃	ကရင်ပြည်နယ် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီးလေးမြို့ - ဘားအံ၊ လှိုင်ဘွဲ့၊ သံတောင်၊ သံတောင်ကြီး	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၁၄ မြို့ - ဘောဂလိမြို့အား ၂၀၁၄-၂၀၁၅ တွင် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ - လိပ်သို၊ ကော့ကရိတ်၊ မြဝတီ၊ မြိုင်ကြီးငူမြို့များအား ၂၀၁၅-၂၀၁၆ လျာထားပါသည်။ - ကျိုဒီး၊ ဘုရားသုံးဆူ၊ စုကလီ၊ ဝေါလေမြိုင်၊ ပိုင်ကျို၊ ဖာပွန်၊ ကမာမောင်း၊ ကျိုက်ခုံ၊ ကြာအင်းဆိပ်ကြီး
၄	ချင်းပြည်နယ် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး တစ်မြို့ - ဟားခါး	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၁၂ မြို့ - မင်းတပ်(၂၀၁၄-၂၀၁၅ လျာထား)၊ ဖလမ်း(၂၀၁၅-၂၀၁၆ လျာထား)၊ - ရိခေါဒါရီ၊ ဆမီး၊ ထန်တလန်၊ တီးတိန်၊ ကျိုခါး၊ မတူပီ၊ ရေဇာ၊ ကန်ပက်လက်၊ ပလက်ဝ၊ တွန်းဇံ
၅	မွန်ပြည်နယ် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ကိုးမြို့ - မော်လမြိုင်၊ ပေါင်၊ သထုံ၊ ဘီးလင်း၊ ကျိုက်ထို၊ မုဒုံ၊ ကျိုက်မရော၊ ကျိုက္ခမီ၊ သံဖြူဇရပ်	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် လေးမြို့ - ချောင်းဆုံ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ လျာထားပါသည်။ - ရေး၊ ခေါဇာ၊ လမိုင်း
၆	ရခိုင်ပြည်နယ် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ရှစ်မြို့ - စစ်တွေ၊ ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ မြောက်ဦး၊ ကျောက်တော်၊ အမ်း၊ ကျောက်ဖြူ တောင်ကုတ်၊ သံတွဲ	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၁၂ မြို့ - မင်းပြား၊ မြေပုံမြို့များအား ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဆောင်ရွက်ဆဲဖြစ်ပါသည်။ - မအီ၊ ရမ်းဗြဲ၊ ပေါက်တော၊ ရသေ့တောင်၊ တောင်ပြုလက်ဝဲ၊ ဘူးသီးတောင်၊ ဂွ၊ မောင်တောမြို့များအား ၂၀၁၅-၂၀၁၆ တွင် လျာထားပါသည်။ - ကျိန္ဒလီ၊ မာန်အောင်
၇	ရှမ်းပြည်နယ် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၄၁ မြို့ - ကျောက်မဲ၊ နမူတူ၊ နမ့်ဆန်၊ နောင်ချို၊ မန်တုံ၊ သီပေါ၊ မိုးနဲ၊ ကလေး၊ အောင်ပန်း၊ ညောင်ရွှေ၊ တောင်ကြီး၊ အေးသာယာ၊ ရွှေညောင်၊ ပင်းတယ၊ ပင်လောင်း၊ နောင်တရား၊ ဖယ်ခုံ၊ ရွာငံ၊ ရပ် စောက်၊ အင်းတော်၊ ဟိုပုံး၊ ကွတ်ခိုင်၊ နမ့်ခမ်း၊ မူဆယ်၊ တန့်ယန်း၊ မိုင်းရယ်၊ လားရှိုး၊ သိန်းနီ၊ မိုင်းပန်၊ ကျိုင်းတောင်၊ မောက်မယ်၊ လင်းခေး၊ ကျေးသီး၊ ပင်လုံ၊ မိုင်းနောင်၊ ကွန် ဟိန်း၊ ခိုလန်၊ နမ့်စန်၊ မိုင်းကိုင်၊ လှိုင်လင်၊ လဲချား၊	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၄၃ မြို့ - ကာလီ၊ ကျေးသီး၊ မိုင်းရှူး၊ မိုးမိတ်၊ မဘိမ်း၊ လောက်ကိုင်၊ ချင်းရွှေ ဟော်မြို့များအား ၂၀၁၅-၂၀၁၆ တွင် လျာထားပါသည်။ - ကျောက်တလုံးကြီး၊ ဆီဆိုင်၊ မိုင်းယု၊ မိုင်းစံ၊ ဟိုမိန်း၊ ပန်ဆန်း၊ မန်ကန်၊ မုံးကိုး၊ မန်ဟီးရီး၊ တာမိုင်းညို၊ မိုင်းငေါ့၊ ကုန်းကြမ်း၊ မော်ထိုက်၊ ကျိုင်းတုံ၊ မိုင်းခတ်၊ မိုင်းယန်း၊ မိုင်းပေါက်၊ မက်မန်း၊ မိုင်းလား၊ မိုင်းဆတ်၊ မိုင်းခတ်၊ မိုင်းပြင်း၊ တုံတား၊ မိုင်းတုံ၊ ပုံပီကျင်၊ မိုးထ၊ ပန်လုံ၊ မိုင်းဖြတ်၊ မိုင်းယောင်း၊ မိုင်းလုံ၊ တာချီလိတ်၊ တာလေ၊ ကျိုင်းလပ်၊ ကွမ်းလုံ၊ ဟိုပန်၊ နမ့်တစ်
၈	စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၂၇ မြို့ - မုံရွာ၊ စစ်ကိုင်း၊ မြင်းမူ၊ မြောက်၊ ချောင်းဦး၊ ပုလဲ၊ ကနီ၊ ဆားလင်းကြီး၊ ယင်းမာပင်၊ ဘုတလင်၊ အရာတော်၊ ရေဦး၊ ရွှေဘို၊ ဒီပဲယင်း၊ ခင်ဦး၊ တန့် ဆည်၊ ကန့်ဘလူ၊ ကျွန်းလှ၊ ကော လင်း၊ ပင်လည်ဘူး၊ ဝန်းသို၊ ထီးချိုင့်၊ ကသာ၊ အင်းတော်၊ ဗန်းမောက်၊ ဝက်လက်၊ မော်လူး	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၁၉ မြို့ - ကလေး၊ ကလေးဝ၊ တမူး၊ မင်းကင်းမြို့ များအား ၂၀၁၅-၂၀၁၆ လျာထားပါသည်။ - မော်လိုက်၊ ဖောင်းပြင်၊ ခန္တီး၊ ဟုမ္မလင်း၊ ရွှေပြည်အေး၊ ဆမီး၊ မြို့သစ်၊ ခါမ်းပတ်၊ လဟယ်၊ မိုမိုင်းလွတ်၊ တန်ပိခွေ၊ နန်းယွန်း၊ ပန်ဆောင်၊ ဒုံဟီး၊ လေရိုး

စဉ်	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီးမြို့အမည်	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန်ရှိသောမြို့အမည်
၉	မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၂၇ မြို့ - ကျောက်ဆည်၊ စဉ့်ကိုင်၊ တံတားဦး၊ မြစ်သား၊ ညောင်ဦး၊ ပုဂံ၊ ငါးသရောက်၊ စဉ့်ကူး၊ ပြင်ဦးလွင်၊ မတ္တရာ၊ မိုးကုတ်၊ သပိတ်ကျင်း၊ ပုသိမ်ကြီး၊ အမရပူရ၊ မန္တလေး၊ ရမည်းသင်း၊ မလှိုင်၊ မိတ္ထီလာ၊ ဝမ်းတွင်း၊ သာစည်၊ ငါန်းဇွန်၊ ကျောက်ပန်းတောင်း၊ တောင်သာ၊ နွားထိုးကြီး၊ မြင်းခြံ၊ ပျော်ဘွယ်၊ မြစ်ငယ်	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၁ မြို့ - တကောင်းမြို့အား ၂၀၁၅-၂၀၁၆ လျာထားပါသည်။
၁၀	ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၃၃ မြို့ - ပဲခူး၊ တောင်ငူ၊ ကျောက်ကြီး၊ ကေတုမတီ၊ ထန်းတပင်၊ ဖြူ၊ ရေတာရှည်၊ အုတ်တွင်း၊ ကဝ၊ ကျောက်တံခါး၊ ပဲခူးကုန်း၊ ညောင်လေးပင်၊ မဒေါက်၊ ပြန်တန်ဆာ၊ ဒိုက်ဦး၊ ရွှေကျင်း၊ ဝေါ၊ သနပ်ပင်၊ ပြည်၊ သာယာဝတီ၊ ပန်း တောင်း၊ ပေါက်ခေါင်း၊ ရွှေတောင်၊ သဲကုန်း၊ ကြို့ပင်ကောက်၊ ဒီးကုန်း၊ နတ္တလင်း၊ မင်းလှ၊ မိုးညို၊ လက်ပံတန်း၊ အုတ်ဖို၊ သုံးဆယ်၊ ပေါင်းတည်	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန် ကျန်မရှိပါ။
၁၁	မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၂၂ မြို့ - ဝန်းကျို၊ ဆိပ်ဖြူ၊ ပခုက္ကူ၊ ပေါက်၊ မြိုင်၊ ရေစကြို၊ ချောက်၊ တောင်တွင်းကြီး၊ နတ်မောက်၊ မကွေး၊ မြို့သစ်၊ ရေနံ ချောင်း၊ ငမဲ၊ စလင်း၊ စေတုတ္တရာ၊ ပွင့်ဖြူ၊ စတု၊ ကံမ၊ ဆင်ပေါင်ဝဲ၊ မင်းလှ၊ သရက်၊ အောင်လံ၊	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန် ကျန် ၅ မြို့ - မင်းတုန်း၊ ကံမမြို့များအား ၂၀၁၅-၂၀၁၆ လျာထားပါသည်။ - ဆော၊ ထီးလင်း၊ ကျောက်ထူ
၁၂	တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး မရှိပါ။	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန် ကျန် ၁၆ မြို့ - ထားဝယ်မြို့အား Gas အင်ဂျင်မြင့် ၂၀၁၅ လျာထားပါသည်။ - မြိတ်၊ ပုလော၊ တနင်္သာရီ၊ ကရသိုရီ၊ ပလောက်၊ လောင်းလုံ၊ ပြည်ကြီးမဏ္ဍိုင်၊ ရေဖြူ၊ သရက်ချောင်း၊ ကလိန်အောင်၊ မေတ္တာ၊ ကော့သောင်း၊ ဘုတ်ပြင်း၊ ခမောက်ကြီးကျွန်းစု
၁၃	နေပြည်တော် ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၈ မြို့ - တပ်ကုန်း၊ ဇေယျာသီရိ၊ ဥတ္တရသီရိ၊ ပုဗ္ဗသီရိ၊ ဇေယျသီရိ၊ လယ်ဝေး၊ ပျဉ်းမနား၊ ဒက္ခိဏသီရိ	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန် ကျန်မရှိပါ။
၁၄	ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၂၈ မြို့ - ကန်ကြီးထောင့်၊ ကျောင်းကုန်း၊ ကျိုပျော်၊ ငပုတော၊ ပုသိမ်၊ ရေကြည်၊ ငသိုင်းချောင်း၊ သာပေါင်း၊ ကျိုက်လတ်၊ ဒေးဒရဲ၊ ဖျာပုံ၊ ဘိုကလေး၊ ညောင်တုန်း၊ ဓနုဖြူ၊ ပန်းတနော်၊ မအူပင်၊ မြောင်းမြ၊ ဝါးခယ်မ၊ အိမ်မဲ၊ မော်လမြိုင်ကျွန်း၊ လပူတ္တာ၊ ကြံခင်း၊ ဇလွန်၊ မြန်အောင်၊ ကနောင်၊ လေးမျက်နှာ၊ ဟင်္သာတ၊ အင်္ဂပူ	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၆ မြို့ - ရွှေသောင်ယံ၊ ငွေဆောင်၊ ငရုတ်ကောင်း၊ ပြင်စလူ၊ ဟိုင်းကြီးကျွန်း၊ အမာ
၁၅	ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းပြီး ၂၀ မြို့ - တိုက်ကြီး၊ ဥက္ကံ၊ အဖျောက်၊ ထန်းတပင်၊ မှော်ဘီ၊ ထောက်ကြီး၊ ရွှေပြည်သာ၊ လှိုင်သာယာ၊ လှည်းကူး၊ ဒဂုံ(တောင်)၊ ကျောက်တန်း၊ တံတား၊ ကော့မူး၊ ကွမ်းခြံကုန်း၊ ခရမ်း၊ တုံတေး၊ သုံးခွ၊ သန်လျင်၊ ရန်ကုန်၊ ဒဂုံ(မြောက်)	ဓာတ်အားစနစ်မှ မီးလင်းရန်ကျန် ၁ မြို့ - ကိုကိုးကျွန်း

လျှပ်စစ်သုံးလျှင် သတိယှဉ်
ဝန်အားမမျှ မသုံးရ

အားကစား

အက်ဖ်အေဖလား တတိယအဆင့်ပွဲစဉ်များ မဲခွဲ



အက်ဖ်အေဖလားတတိယအဆင့်ပွဲစဉ်များကို ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်ညပိုင်းက မဲခွဲဆုံးဖြတ်လိုက်ပြီဖြစ်သည်။ ထို့သို့မဲခွဲခဲ့ပြီးနောက် အက်ဖ်အေဖလား တတိယအဆင့်ပွဲစဉ်များကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၃ ရက်နှင့် ၄ ရက်တို့တွင် ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြမည်ဖြစ်သည်။

(ဓမ္မကြွယ်)

ဘောလုံးလောကသတင်းတိုများ

- ပီအက်စ်ဘီတိုက်စစ်မှူး ကာဟနီသည် လာမည့်ဇန်နဝါရီအပြောင်းအရွှေ့ကာလတွင် ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် အာဆင်နယ်အသင်းသို့ ပြောင်းရွှေ့ကစားရန် ဆန္ဒရှိနေကြောင်း သိရသည်။
- မန်စီးတီးအသင်းသည် အသက်(၃၁) နှစ်ရှိပြီဖြစ်သည့် ယာယာတိုရေကို ရောင်းထုတ်ကာ ဂျူဗင်တပ် ကွင်းလယ်ကစားသမား ပေါ့ဘာအား ခေါ်ယူရန် ပစ်မှတ်ထားလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။
- အက်သလက်တီကိုမက်ဒရစ်အသင်းသည် နောက်ခံလူ ဝိုဒင်အား ပေါင် ၂၈ ဒသမ ၅ သန်းဖြင့် ရောင်းချရန် မန်ယူအသင်းနှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
- လီဗာပူးအသင်းသည် ဘင်ဖီကာအသင်းမှ ဥရဝွေးဘယ်နောက်ခံကစားသမား မက်ဇီဝီရိုရာအား ခေါ်ယူနိုင်ခဲ့ပါက ပြောင်းရွှေ့ကြေးပေါင် လေးသန်းပေးမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။
- ကျူးပီအာအသင်းနည်းပြ ဟယ်ရီရက်နက်သည် အယ်လ်အေဂလက်ဆီ တိုက်စစ်မှူး ရော်ဘီကိန်းအား သုံးလ အငှားစာချုပ်ဖြင့် ခေါ်ယူစာချုပ်ရန် ဆန္ဒရှိနေကြောင်း သိရသည်။

(ဓမ္မကြွယ်)



ရိုးမားအသင်းနှင့် ပွဲစဉ်တွင် မန်စီးတီးအသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီပါဝင်လာမည်

မန်စီးတီးအသင်းခေါင်းဆောင် ကွန်ပနီသည် ရိုးမားအသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည့် ချန်ပီယံလိဂ် အုပ်စုအဆင့် နောက်ဆုံးပွဲစဉ်တွင် ပါဝင်လာမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကွန်ပနီသည် တံကောက်ကြောဒဏ်ရာရရှိခဲ့ခြင်းကြောင့် မန်စီးတီးအသင်းယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့သည့် နောက်ဆုံးပွဲစဉ်တွင် လွှဲချော်ခဲ့ရသည်။

လာလီဂါပြိုင်ပွဲပွဲစဉ် (၁၅) ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၁၊ ၁၄၊ ၁၅၊ ၁၆ ရက်တွေမှာ ကျင်းပသွားဖို့ ရှိပြီး အက်သလက်တီကိုနဲ့ ဝီလာရီးယဲလ် ဆိုစီဒက်နဲ့ ဘီဘီအိုတို့ ဆုံတွေ့ပွဲတွေ ပါဝင်နေတာကြောင့် စိတ်ဝင်စားဖို့ ကောင်းနေပါတယ်

LFP logo and text: စပိန်လောလီဂါ ရင်ဆိုင်သံ - ၁၅ ရှင်း မင်း မင်း

အယ်မာရီယာ - ရိုးယဲလ်မက်ဒရစ် 13-12-14 (2:15 AM)

ရိုးယဲလ်ရဲ့ လက်ရှိတိုက်စစ်အားကို အယ်မာရီယာတို့ ထိန်းချုပ်ဖို့ ခက်ပါတယ်။ အယ်မာရီယာက တိုက်စစ်ပိုင်း အားနည်းတာကြောင့် အိမ်ကွင်း ဖြစ်ပေမယ့် ရိုးယဲလ်ကို တုံ့ပြန်နိုင်လောက်တဲ့အားမရှိပါဘူး။ ရိုးယဲလ်ကပဲ အမှတ်ပြည့်ရသွားမှာပါ။

ဂီတာဖေး - ဘာစီလိုနာ 13-12-14 (9:30 PM)

ဂီတာဖေးက အခုနောက်ပိုင်းခြေစွမ်းကျဆင်းနေတဲ့အတွက် ဘာစီလိုနာကို ယှဉ်နိုင်ဖို့ ခက်ပါတယ်။ အခုနောက်ပိုင်းမှာ ကစားပုံရော တိုက်စစ်ပိုင်းပါတည်ငြိမ်နေတဲ့ ဘာစီလိုနာကသာ အားပေးပြီး အနိုင်ယူသွားမှာပါ။

ဗလန်စီယာ - ဗယ်လီကာနို 13-12-14 (11:30 PM)

ဗလန်စီယာနိုင်ပွဲလိုအပ်နေတာကြောင့် ဒီပွဲမှာ အမှားခံမှာ မဟုတ်ဘူး။ ဗယ်လီကာနိုကစားပုံ မဆိုးဘူးဆိုပေမယ့် အဝေးကွင်း ခံစစ်ပိုင်း အားနည်းတာကြောင့် ဗလန်စီယာကို ထိန်းဖို့ခက်တယ်။ ဗလန်စီယာပဲ အမှတ်ပြည့်ရမယ်။

ကော်ဒိုဘာ - လီဗန်တေး 14-12-14 (1:30 AM)

လီဗန်တေးက ခံစစ်ပိုင်းအားနည်းပါတယ်။ အဝေးကွင်းမှာဆိုရင်လည်း ကစားပုံအားနည်းတတ်တယ်။ ကော်ဒိုဘာက ခြေပျက်ယွင်းတာမှန်ပေမယ့် အိမ်ကွင်းဖြစ်တယ်။ ကော်ဒိုဘာတို့ သရေလောက်ကစားသွားဖို့ရှိတယ်။

မာလာဂါ - ဆယ်တာဗီဂို 14-12-14 (3:30 AM)

မာလာဂါလက်ရှိကစားပုံနဲ့ အိမ်ကွင်းအားကောင်းမွန်တာကြောင့် ဆယ်တာဗီဂိုကို အားပေးနိုင်မှာပါ။ သုံးပွဲဆက် နှုံးထားတဲ့ ဆယ်တာဗီဂိုအနေနဲ့ ခြေစွမ်းအားနည်းနေတာကြောင့် မာလာဂါပဲ ကပ်နိုင်သွားဖို့ ရှိတယ်။

အက်စ်ပန်ညို - ဂရန်နာဒါ 14-12-14 (5:30 PM)

အက်စ်ပန်ညိုက ခြေစွမ်းပိုင်းသာမန်သာရှိပေမယ့် ဂရန်နာဒါက ခြေပိုပိုပျက်ယွင်းတာ တွေ့ရတယ်။ အထူးသဖြင့် ဂရန်နာဒါဟာ အဝေးကွင်းမှာ ခံစစ်ပိုင်းပိုမိုအားနည်းတတ်တာကြောင့် ဒီပွဲစဉ်မှာ အက်စ်ပန်ညိုပဲ အမှတ်ပြည့်ရသွားမှာပါ။

ဆီဗီလာ - အီဘား 14-12-14 (10:30 PM)

ဆီဗီလာ ကစားပုံမဆိုးပါဘူး။ အိမ်ကွင်းလည်းဖြစ်တယ်။ အီဘားက လက်ရှိကစားပုံမဆိုးသလို အဝေးကွင်းမှာဆိုရင်လည်း ရလဒ်ပိုင်းပိုမိုကောင်းမွန်တတ်တယ်။ ဒါကြောင့် ဆီဗီလာတို့ ရုန်းကန်ရနိုင်ပြီး ကပ်ပြီးသာ နိုင်ခြေရှိတယ်။

အက်သလက်တီကို - ဝီလာရီးယဲလ် 15-12-14 (00:30 AM)

လက်ရှိတိုက်စစ်ကစားပုံရော ခြေစွမ်းပိုင်းပါ အားကောင်းနေတဲ့ အက်သလက်တီကိုကို ဝီလာရီးယဲလ်အသာရဖို့ မလွယ်ဘူး။ လက်ရှိ ဝီလာရီးယဲလ်ရဲ့ ခြေမဆိုးဘူးဆိုပေမယ့် အက်သလက်တီကိုက အိမ်ကွင်းဖြစ်နေတာကြောင့် အက်သလက်တီကိုပဲ ကပ်နိုင်မယ်။

ဆိုစီဒက် - ဘီဘီအို 15-12-14 (2:30 AM)

အခုနောက်ပိုင်းဆိုစီဒက်ကစားပုံ တည်ငြိမ်မှုရှိလာပါတယ်။ အိမ်ကွင်းမှာဆိုရင်လည်း ကစားပုံပိုမိုကောင်းမွန်တတ်တယ်။ ဘီဘီအိုက နှုံးပြုကြံ့သွားလို့ အားစိုက်လာမှာဖြစ်ပေမယ့် အဝေးကွင်းနိုင်ပွဲ မရဖူးသေးဘူး။ ဆိုစီဒက်ကပဲ အိမ်ကွင်းမှာ နိုင်ပွဲယူသွားမှာပါ။ ဝိုးပြတ်ဖို့တော့ ခက်တယ်။

ဒီပိုတို - အဲလ်ချီ 16-12-14 (2:15 AM)

ဒီပိုတိုရဲ့ ခြေစွမ်းပိုင်း သာမန်သာရှိတယ်ဆိုပေမယ့် အဲလ်ချီကလည်း ခြေစွမ်းပိုင်း ပျက်ယွင်းလွန်းနေပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ဒီပိုတိုဟာ အိမ်ကွင်းပွဲစဉ်တွေမှာ ကစားအားကောင်းမွန်တတ်တာကြောင့် အဲလ်ချီတို့ ရုန်းကန်ရနိုင်ပါတယ်။ ဒီပိုတိုပိုပဲ နိုင်ပွဲရသွားဖို့ ရှိသလို ဝိုးနည်းမယ်။

Advertisement for Cole brand products, featuring a green and red logo and product images.

Advertisement for 'အခန်းကျယ်ရောင်းမည်' (Large Room for Sale) with contact information and a phone number: Ph : 09-5053076.

Advertisement for 'ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်' (Thank you for your service) with contact details: ၀၉၂၂ ၁၀-၀၄-၁၃ သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက ပြန်လည်ပေးပို့ပါရန်။ ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၈၄၀၆၀

Advertisement for 'မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးပလားရပ်ကွက်/ကျေးရွာပေါင်းစုံဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ' (Township/Various Villages Football Tournament) with details on registration and prizes.

Advertisement for 'အားကစားမြှင့်တင် စိတ်လန်းရွှင် ဆန့်ကျင်မူးယစ်ဆေး' (Increase sports, brighten mind, fight drug addiction).

Advertisement for 'မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးပလားရပ်ကွက်/ကျေးရွာပေါင်းစုံဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ' (Township/Various Villages Football Tournament) with details on registration and prizes.

မြောက်အရှေ့

မစ္စတာမြန်မာ ခရီးသွားဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီ

Bangkok Singapore HongKong

ရန်ကင်းမြို့မှ ထွက်ခွာသည့် နေ့စဉ် ပျံခရီးများကို ဖန်တီးပေးသည့် မြောက်အရှေ့မြောက်အရှေ့

*** ခရီးစဉ်များကို အသေးစိတ်အောင်မြင်စွာ အချက်အလက်များကို မြန်မာ့မြေပုံစံအရ မြေပုံများကို ရှိပါက ပြသပါ။ ***

TEL: 728828, 0973211160, 0943183319

NEW MOTION Travels & Tours

ရေတွက်သိမ့်စဉ် ခရီးစဉ်

- ခေတ်ပြိုင် ခရီးစဉ် - Dec: 24, 26, Jan: 8
- မင်္ဂလာဒုံ ခရီးစဉ် - Dec: 26, Jan: 8
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec: 24, Jan: 8
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec: 24, Jan: 8
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec: 24, Jan: 8
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec: 24, Jan: 8
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec: 24, Jan: 8
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec: 24, Jan: 8
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec: 24, Jan: 8

ကျောက်စိမ်းရတနာ (၃၅)နှစ်ပြည့်မင်္ဂလာဆောင်တောင်း

အနှိုင်းမဲ့မေတ္တာဖြင့် သားသမီးတို့၏ လိုအပ်ဆန္ဒများကို အမြဲဖြည့်ဆည်းပေးသော ကျေးဇူးရှင် ချစ်ဖေဖေ ချစ်မိမိများကြီး သန်းထွန်း(ငြိမ်း) နှင့် ချစ်မေမေ ဒေါ်တင်တင်လှတို့၏ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ခုနှစ်တွင် ကျရောက်သည့် (၃၅)နှစ်မြောက် ကျောက်စိမ်းရတနာ မင်္ဂလာနှစ်ပတ်လည်မှာ နောင်နှစ်ပေါင်း(၁၂၀)တိုင်အောင် ချစ်သော သား သမီး မြေးမြစ်များနှင့်အတူ ရတုပေါင်းမြောက်မြားစွာကို ပျော်ရွှင်ကျန်းမာချမ်းသာပြီး သာသနာအကျိုး၊ ဝိပဿနာအကျိုးများအား ဆက်တက်ထမ်းပိုး ဆောင်ရွက်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်သမီးကြီး - ဒေါက်တာဟိန်းထက်မောင်-ဒေါ်သင်းသီရိထွန်း ချစ်မြေးများ - ဟိန်းလက်ထွန်း @ Harry
 ချစ်သားကြီး - ဦးဝေလင်းထွန်း-ဒေါ်မေလှတီ - မင်းသီဟထွန်း @ Tommy
 ချစ်သားငယ် - ဦးဝေလင်းထွန်း-ဒေါက်တာခိုင်စံပယ်မင်း - ထွန်းမြတ်ဝေဟိန်း @ Key Key
 - အိမ်ကြာဖြူခေတ် @ Jewel

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

ဦးအောင်နိုင် (ရှေ့ပိုင်းအချုပ်-CPA)

LCCI Level - I, II, III

အရက်ကိုင်ဆောင်နည်းများ

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

Star Light Star Bright PRESENCE IN EDUCATION

Weekday Preschool Program (2-6 Years old)

Weekend English Classes

Enrichment Classes

Summer Classes Opening Soon!

187B, U Da Nu St, Mye Thon Township, Yangon

09-5548822, 09-5548828

http://www.starlightstarbright.com/

Wonderful Days Travels & Tours

- ခေတ်ပြိုင် ခရီးစဉ် - Dec - 24
- ရွှေဘူမိ ခရီးစဉ် - Dec - 24
- မင်္ဂလာဒုံ ခရီးစဉ် - Dec - 26

TEL: 228 888, 09 721 83262, 09 721 79716

SAMPAR soft drink

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

TEL: 09- 5080512, 09- 5504808, 01- 618290, 01- 618291

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်

အသေးစား အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းများအတွက် အထောက်အကူပြုရန်



ပြည်တွင်းရေးရာ

သတင်းဆောင်းပါး

မြိုင်မြို့နယ်၌ ညောင်ရမ်းခေတ် နှစ်ပေါင်း ၂၇၆ ကျော်ကတည်းရှိခဲ့သော အံ့မခန်းအနုပညာလက်ရာများနှင့် မနောရမ္မာရွှေကျောင်းတော်ကြီး

à x/ky/ky

မနောရမ္မာ ရွှေကျောင်းတော်ကြီး မြိုင်မြို့ အရှေ့တောင်ဘက် လေးမိုင်အကွာ ဗိမ္မာန်မကျေးရွာတွင် တည်ရှိသည်။ အရပ်ဒေသက 'အံ့တုံပင် ရွှေကျောင်းတော်ကြီး' ဟု ခေါ်ကြသည်။ ဗိသုကာအနုပညာလက်ရာတို့ စုဝေးရာ အံ့တုံပင်ရွှေကျောင်းတော်ကြီးကား သမိုင်းအခေါ် ဒုတိယအင်းဝခေတ် (ညောင်ရမ်းခေတ်) ကပင် တည်ရှိခဲ့သဖြင့် ယခုအခါ နှစ်ပေါင်း ၂၇၆ နှစ်ကျော် ကြာမြင့်ပေသည်။ ရွှေကျောင်းတော်ကြီး၏ ဗိသုကာအနုပညာလက်ရာမွန်တို့ကား အံ့တုံမကုန်၊ ရှု၍မရဲလောက်အောင် ရှားမှရှား မနောရမ္မာ ရွှေကျောင်းတော်ကြီး ဖြစ်ပေသည်။

'မနော-စိတ်ကို၊ ရမ္မာတိ-မေ့လျော်စေ၏' ထို့ကြောင့် မနောရမ္မာဟူသည် ရှုမြင်ရသူတိုင်း၏စိတ်ကို ကြည်နူးမေ့လျော်ဖွယ်ရာဖြစ်စေ၏ဟု အနက်ရပေသည်။ ထိုကျောင်းတော်ကြီးကို ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခဲ့သော အလှူရှင် စိမ့်ကန်ရွာဦးဆုသာ ဇနီး ဒေါ်စံမြို့ သား သမီးတစ်စုတို့ဖြစ်ကြသည်။ ခရစ်သက္ကရာဇ် ၆၆၁၊ ၁၇၃၈ ခု မြန်မာ့သက္ကရာဇ် ၁၁၀၀ ခုနှစ်

ကဆုန်လပြည့်ကျော် ၁၅ ရက်၊ စနေနေ့၊ တွင် စတင်ဆောက်လုပ်ပြီး ၁၉၄၂ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂ ရက်တွင် ဆောက်လုပ်ပြီးစီး၍ လေးနှစ်နှင့် နှစ်လကြာမျှ အချိန်ယူဆောက်လုပ်ခဲ့သည်။ ထိုကျောင်းတော်ကြီး ဆောက်လုပ်ပြီးစီးသော နေ့မှာပင် အရှင်ဥက္ကမလင်္ကာရ ပုဂ္ဂိုလ်မြတ်အား လှူဒါန်းခဲ့သည်။

မနောရမ္မာ ရွှေကျောင်းတော်ကြီးကို အရှေ့အနောက် အလျား ၇ ပင်၊ တောင်မြောက် အနံ ၆ ပင်၊ ခန်းပွင့်လေးတောင်၊ ပတ်လည် (သုံးပေခြောက်လက်မ)၊ ကျွန်းတိုင် ၄၅ လုံး၊ ဒေါက်တိုင် သုံးခုအပါအဝင်ဖြင့် ဆောက်လုပ်ထားသည်။ ကျောင်းကြီး၏ အမိမှာ ဘုံသုံးဆင့်ရှိပြီး မြေပြင်မှ အမိုးသုံးဆင့်ထိပ်အထိ ပေ ၄၀ ကျော် ရှိသည်။ ကျောင်းကြီး၏ အောက်ခြေမှ ခါးပန်းအထိ ခုနစ်ပေရှိသည်။ သို့သော် ယခုအခါ ငါးပေခန့်သာရှိတော့သည်။ ကျောင်းကြီးအကာနှင့် ကြမ်းခင်းတို့ကို ဒုလက်မဝက်၊ မြက်ခြောက်လက်မခန့်ရှိသော ပျဉ်ပြားဖြင့် ကာရံစီခင်းထားပြီး အားလုံးမှာ ကျွန်းများဖြင့် တည်ဆောက်ထားသည်။ ကျောင်းကြီးအတွင်း ကျက်သရေခန်းမုဒ်ကို ရွှေပိန်းချသီဟာသနပလ္လင်တင်၍ ခန်းစီးများကိုမူ

ဟင်္သာရုပ်များ၊ ပန်းကွက်၊ ပန်းပြောက်များ၊ သစ်သားပန်းပု၊ ရုပ်ကြွတို့ဖြင့် အကွက်ဖော်ထားသည့်အပြင် မျက်နှာကြက်များကို ရွှေရည် သွတ်ထားသည့် အကွက်များဖြင့် အလှဆင်ထားသည်။ ဂဠုန်၊ နဂါး သစ်သားပုံများ အစုံစုံ အထူးထူးသော အနုပညာလက်ရာမွန်တို့ဖြင့် ထူဆစ်ထားသည်။ ရွှေရည်သွတ်လိမ်းကာ ရွှေပိန်းချထားသည့် ကျောင်းကြီး၏ အကာပျဉ်များ၏ အပြင်ဘက်တွင် ရှေးဟောင်းလက်ရာ သစ်ထွင်းပန်းပုလက်ရာများ (ဒေါင်းအမျိုးမျိုး၊ ခြူးပန်းခြူးနွယ်များ၊ တက်များ၊ တံခါးစောင့်နတ်ရုပ်ပန်းပုပုံများဖြင့် ဖော်ကျူးထားသည်။

ထိုခေတ်ထိုအခါက ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများကို လူအများစုပေါင်းလှူဒါန်းမှုရှိသကဲ့သို့ တစ်ဦးချင်းဆောက်လုပ်လှူဒါန်းသည်လည်း တွေ့ရပါသည်။ ထိုခေတ်ဘုန်းတော်ကြီးများတွင် စာပေပိဋကတ် အလွန်တတ်ကျွမ်းသော ပုဂ္ဂိုလ်ကျော်များ ရှိနိုင်ပါသည်။ ထိုပုဂ္ဂိုလ်တို့သည် ပြည်သူတို့ကို အသိပညာ စာပေများ သင်ကြားပို့ချပေးရုံမျှမက နောင်သံသရာအတွက်ပါ လမ်းညွှန်ပြသပေးသောသူတော်စင်များ ဖြစ်ကြပါသည်။ ထို့ကြောင့်ဘုန်းတော်

ကြီးကျောင်းများသည် သံသရာအကျိုးအတွက် သွန်သင်နိုင်သော သူတော်စင်တို့ နေထိုင်ရာဖြစ်သည်။

ဗုဒ္ဓဘုရားသခင်၏ သာသနာတော်ကြီး စည်ပင်ထွန်းကားရန် အားထုတ်ကြကုန်သော ဘုရားသားတော်၊ သံဃာတော်တို့ သီတင်းသုံးရန် ရည်သန်လျက် မနောရမ္မာရွှေကျောင်းတော်ကြီး(ခေါ်)အံ့တုံပင်ရွှေကျောင်းတော်ကြီးကို ၄၅၂ ကျော်ကို ထုတ်စွန့်ကာ ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုခေတ်ထိုအခါက ရွှေတစ်ကျပ်သား တန်ကြေးမှာ ၁၆ ကျပ်ဖြစ်သည်။

ကျောင်းဒါယကာ ဦးဆုသာ ဇနီးမောင်နှံသည် ကျောင်းတော်ကြီး ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်သာမက ကျောင်းကြီးအတွင်းရှိ စာတိုက်သေတ္တာကြီးများ၊ ပိဋကတ်စာပေရေးကူးခများလည်း သီးခြားကုန်ကျခဲ့သည်။ ပိဋကတ်တော်များ ရေးကူးခဲ့သော ရက်စွဲမှာ ၁၇၃၁ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက် စနေနေ့ ဖြစ်သည်။ ကျောင်းပေါ်ရှိ ပေရွက်ကြီးတစ်ချပ်တွင် သက္ကရာဇ် ၁၁၀၃ ခု၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၆ ရက် (စနေနေ့) တွင် ကာရကပါဠိတော်ရေး၍ပြီးသည်။ ကျောင်းဒါယကာ

ဦးဆုသာ ဇနီးမောင်နှံကောင်းမှုဟူ၍ တွေ့ရှိရသည်။

အလှူရှင် ဇနီးမောင်နှံသည် မိမိ၏ အလှူမှတ်တမ်းကို ကျောင်းတော်ကြီး၏ အရှေ့မြောက်ထောင့်ရှိ လူမမိသော အပေါ်ထပ်တန်းတွင် ကျောင်းတော်ကြီးနှင့်ဆိုင်သော စာကြောင်းရေ ၁၃ ကြောင်းဖြင့် ရွှေဖါးရေး ကမ္ပည်းမှတ်တမ်း ရေးသားကာ အလှူမော်ကွန်းရေးထိုးခဲ့သည်။ အလှူရှင်သည် ရတနာသုံးပါးကို ကွယ်ယုံကြည်မှု၊ စာပေကျမ်းဂန်အရပ်ရပ် နှစ်စဉ်ကျမ်းကျင့်မှု၊ အမြော်အမြင်ကြီးမှုတို့မှာ ချီးကျူးဖွယ်ဖြစ်ကြောင်း အလှူမော်ကွန်းနှင့် ကျောင်းကြီးက သက်သေပြနေသည်။

မြိုင်မြို့နယ်၊ စိမ့်ကန်ဒေသ၊ ဗိမ္မာန်မရွာမှ မနောရမ္မာရွှေကျောင်းတော်ကြီး(ခေါ်)အံ့တုံပင်ရွှေကျောင်းတော်ကြီးအား လက်ရှိကျောင်းထိုင်ဆရာတော် ဦးဇေယျနှင့် ဒေသခံနယ်သားများက ဆက်လက်ပြုပြင်ထိန်းသိမ်း စောင့်ရှောက်လျက်ရှိသည်။ တာဝန်ရှိသူတို့က ရှေးဟောင်းရွှေကျောင်းတော်ကြီးအား သာသနာအသက်ပြန်လည်သွင်းလျှင် အလွန်ပင်ကောင်းပေမည်ဟု ဒေသခံများက ဆန္ဒရှိနေကြသည်။

ကြက်ပေါင်ခံ သားရေဖိနပ် အခြေခံလုပ်ငန်း မကျွေးမြို့နယ် ဆားတိုင်ကံကျေးရွာတွင်ပြုလုပ်

မကျေး၊ ဒီဇင်ဘာ ၉

မကျေးတိုင်းဒေသကြီး မကျေးမြို့နယ် တောင်တွင်းလမ်းပေါ်ရှိ မကြီးတင်နှင့် ဆားတိုင်ကံကျေးရွာကြားတွင် သားရေကြက်ပေါင်ခံ သားရေဖိနပ်၏ အခြေခံပြုလုပ်ငန်းများပြုလုပ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါဖိနပ်ပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုရသောပစ္စည်းများမှာ နွားသားရေ၊ ထုံး၊ ဆား၊ အက်စစ်၊ ထနောင်းခေါက်သို့မဟုတ် ငှက်ခေါက်၊ လိမ်ခေါက်တို့ကို အချိုးကျရောစပ်၍ အဆင့်ဆင့်ပြောင်းပြီး ပြုလုပ်ရကြောင်း သိရသည်။

သားရေဖိနပ်ပြုလုပ်ရသော ပစ္စည်းများ၏ဈေးနှုန်းများမှာ နွားသားရေ တစ်ပိဿာလျှင် ၁၇၀၀ ကျပ်၊ ထုံးတစ်အိတ်လျှင် ၂၅၀၀ ကျပ်၊ ထနောင်းခေါက် တစ်ပိဿာလျှင် ၄၀၀ ကျပ်၊ ငှက်ခေါက်တစ်ပိဿာလျှင် ၂၅၀ ကျပ်၊ လိမ်ခေါက်တစ်ပိဿာလျှင် ၃၀၀ ကျပ်၊ ဆားတစ်ပိဿာထုပ်သုံးထုပ်လျှင် ၁၀၀၀ကျပ်၊ အက်စစ်တို့ကိုအချိုးကျရောစပ်၍ ကန်တစ်ကန်ပြီးတစ်ကန် အဆင့်ဆင့်ပြောင်း၍

ထည့်ရကြောင်း သိရသည်။

ယင်းနွားသားရေကို သားရေချောဖြစ်ရန် အဆင့်ဆင့်ပြုလုပ်ရာမှာ နွားသားရေကို အက်စစ်ထုံးတို့ဖြင့် ကန်တစ်ကန်၌ တစ်ညအိပ်စိမ့်ထားရပြီး သားရေညှိကပ်နေသော အမွှေးများကို ချွတ်ပေးရသည်။

ချွတ်ပြီးသားသားရေများကို ထနောင်းခေါက် သို့မဟုတ် လိမ်ခေါက်၊ ဆားတို့ဖြင့် ကန်တစ်ကန်တွင် စိမ့်ထားရပြီးနွားသားရေကို ပျော့ပျောင်းစေရန်အတွက် ပျော့ဆေးနှင့်ရေရော၍ စက်ထဲသို့ထည့်ရေ၍ လည်ပတ်ရသည်။

၎င်းနောက် စက်ထဲမှထုတ်၍ နေကျဲကျဲပူသောနေရာတွင် ခြောက်ရန်အတွက် နှစ်ရက်နေလှမ်းပေးရသည်။ သားရေများကို ပြန်သည်ထက်ပြန်ရန်အတွက် စက်ဖြင့်ကြိတ်၊ ပြန်ပြီးသားသားရေများကို အချောထည်ဖြစ်ရန်အတွက် စက်ဖြင့်အချောသပ်၊ သားရေများကို အပျော့ဆုံးအဆင့်ထိ ပြုလုပ်ပြီး မန္တလေးဖိနပ်စက်ရုံများသို့ တင်သွင်းရကြောင်း သိရသည်။



ကရက်ပြည်မှလည်း မှာယူလျက်ရှိကြောင်းနှင့် သားရေချောတစ်ခါပို့ပါက သားရေအချပ် ၃၀၀ မှ ၅၀၀ အထိ ပို့ပေးရကြောင်းသိရသည်။

“အရင်ကဆိုရင် လူတွေအများကြီးသုံးပြီးလုပ်ရတဲ့ အလုပ်ပါ။ အခုတော့ စက်တွေနဲ့ပဲလုပ်တော့ စက်ကိုင်သုံးယောက်လောက်ပဲလုပ်ရင် အလုပ်လည်ပတ်ပါတယ်။ တစ်ဦးလုပ်အားခ တစ်လကို ၉၀၀၀၀ ကျပ်ပေးပါတယ်။” ဟုအလုပ်သမားတစ်ဦးပြောသည်။ **စာစာ(မကျေး)**

ကံကျေးမြို့နယ်၊ မကြီးတင်နှင့် ဆားတိုင်ကံကျေးရွာကြားတွင် သားရေကြက်ပေါင်ခံ သားရေဖိနပ်၏ အခြေခံပြုလုပ်ငန်းများပြုလုပ်ကြောင်း သိရသည်။

ကံကျေးမြို့နယ်၊ မကြီးတင်နှင့် ဆားတိုင်ကံကျေးရွာကြားတွင် သားရေကြက်ပေါင်ခံ သားရေဖိနပ်၏ အခြေခံပြုလုပ်ငန်းများပြုလုပ်ကြောင်း သိရသည်။

ကံကျေးမြို့နယ်၊ မကြီးတင်နှင့် ဆားတိုင်ကံကျေးရွာကြားတွင် သားရေကြက်ပေါင်ခံ သားရေဖိနပ်၏ အခြေခံပြုလုပ်ငန်းများပြုလုပ်ကြောင်း သိရသည်။

N-3 (PRIVATE SCHOOL)

၂၀၁၅-၂၀၁၆ သင်တန်းစဉ် သက်တမ်း ကျောင်းဆက်လက်ခံနေပါပြီ

အမှတ်(၁၇၄) ကံကျေးမြို့နယ်၊ မကြီးတင်နှင့် ဆားတိုင်ကံကျေးရွာကြားတွင် သားရေကြက်ပေါင်ခံ သားရေဖိနပ်၏ အခြေခံပြုလုပ်ငန်းများပြုလုပ်ကြောင်း သိရသည်။

Ph 01-577874, 09-73180267, 09-4211067047, 09-420046938

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သာကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်-၁၀/မြောက် မြေကွက်အမှတ် (၃၈၆/က) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၃၈၆/က) ရတနာပုံ (၅)လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ဦးကျင်-ခေါ်ကျင်ဆိုင် အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဝရန်မြေအား အမည်ပေါက် တစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးကျင်(ခင်ပွန်း)ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသောဇနီးဖြစ်သူ ကွန်မအမည်ပေါက် ခေါ်ကျင်ဆိုင် [၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၅၉၀၅၈]ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရရှိသူ ဦးစိန်နိုင် (TME-၀၃၈၂၀)မှ သေစာရင်း၊ ကျမ်းကိုးသွားနှင့် ဝရန်တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက ငှာန၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၅/စိ)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅)၊ စရိယာ(၀.၄၅၁)ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၈၄)၊ ဒီပဲခေါင်လမ်း၊ ကြို့ကုန်းအနောက်ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်(ဦးတစ်နိ) အမည်ပေါက် B လ/န(၃၉) (စိုက်ပျိုးရေး သုတေသနစခန်းအဖြစ် အသုံးပြုရန်သတ်မှတ်)မြေအား ခေါ်အုန်းသွင် (ဘီလစ်)၁/အစု(နိုင်)၀၀၄၀၀၀၀၀ အင်းစိန်မြို့နယ်တရားရုံး၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂/၂၀၁၄ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်မှတ်တမ်းစေလို့မူ၏ ၃၁-၃-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်ခံရ တရားမလိမ္မာမှုအမှတ်-၂/၂၀၁၄၏တရားရုံးနှင့်ဆိုင်မှတ်တမ်း (၂၅-၂၀၁၄)ရက်စွဲပါတရားရုံး ဘီလစ်ခန့်စာတို့ တင်ပြ၍ အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံး လုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

သယ်ခင်းကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်၊ ကြီးပွားရေးတောင်၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၀၈/က) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၄၀၈/က) အောင်ရတနာလမ်း၊ ကြီးပွားရေးရပ်ကွက်၊ သယ်ခင်းကျွန်း၊ ဦးသိန်းမောင်၊ ဦးရီကန်တာ အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးသိန်းမောင်၊ ဦးရီကန်တာတို့ထံမှ ၁၃-၂-၁၉၉၄ရက်စွဲပါ အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်အဖြစ်ဝယ်ယူထားသူ ခေါ်လှတင်[၁၂/သာကေ(နိုင်)၀၅၇၁၄၄]မှ ဝရန်သစ်လျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက် အထားဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန်ကွက်သူမရှိပါကငှာနမှ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မြည်တွင်းရေးရာ

သာစည်မြို့နယ် ဘိုကုန်းကျေးရွာတွင် သောက်သုံးရေ ဖူလုံရေးအတွက် စက်ရေတွင်းတူးဖော်ဆောင်ရွက်



ယခင် သောက်ရေရရှိရန် လှည်းဖြင့် သွားရောက်ခပ်ယူခဲ့ကြရသည်။

သာစည်၊ ဒီဇင်ဘာ ၉

မိတ္ထီလာခရိုင် သာစည်မြို့နယ် ဘိုကုန်းကျေးရွာတွင် ဒေသခံပြည်သူများ သောက်သုံးရေ ဖူလုံစေရေးအတွက် မြို့နယ်၊ ကျေးလက်ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန၏ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် မူလရန်ပုံငွေဖြင့် စက်ရေတွင်းတူးဖော်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး နှစ်လက်မအတိုင်း အတာဖြင့် Silver Mark Co., Ltd. က တာဝန်ယူတူးဖော်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ “အခုစက်ရေတွင်းတူးဖော်ပြီး သွားပါပြီ။ စက်ရေတွင်းတူးဖော်ပြီးရင်တော့ ကျွန်တော်တို့ ရွာသူ၊ ရွာသားတွေ သောက်သုံးရေကို အလွယ်တကူရရှိတော့မှာပါ။ အရင်တုန်းက သောက်ရေကို ရွာနဲ့အတန်ဝယ်

လှမ်းတဲ့ ရေတွင်းနဲ့ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းရှိ ရေတွင်းတွေမှာ သွားခပ်ရပါတယ်။ သုံးရေကတော့ မင်းလှကန်အနီးကရွာဆိုတော့ ကန်ရေနဲ့သုံးရပါတယ်။ ယခုနှစ်ကတော့ ကန်ထဲမှာရေမရှိတော့ သုံးရေအတွက်ပါ ခက်ခက်ခဲခဲသယ်ယူနေရပါတယ်” ဟု ဒေသခံတစ်ဦးက ပြောသည်။ ဘိုကုန်းကျေးရွာတွင် သာစည်မြို့မင်းလှကန်အနီးတွင် တည်ရှိပြီး အိမ်

ခြေ ၁၄၇ အိမ်၊ လူဦးရေ ၅၅၁ ဦးနေထိုင်သည်။ အဆိုပါ မြို့နယ်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနသည် ဘိုကုန်းကျေးရွာကို သို့မဟုတ် မြို့နယ်တွင်းရှိ ကျေးရွာများတွင်လည်း သောက်သုံးရေရရှိရေးအတွက် စက်ရေတွင်းများ တူးဖော် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ထွန်းထွန်း(သာစည်)

တိုးငွေချည်(၉) ချည်မျှင်ရှည်ဝါ မျိုးသစ် သိပ္ပံနည်းကျစိုက်ပျိုးရေးစနစ်ပညာပေးပြပွဲကျင်းပ

ရေဦး၊ ဒီဇင်ဘာ ၉

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရေဦးမြို့နယ်၌ အထူးအထွက်တိုး ငွေချည် (၉) ချည်မျှင်ရှည်ဝါ မျိုးသစ် သိပ္ပံနည်းကျ စိုက်ပျိုးရေးစနစ် ပညာပေးပွဲကျင်းပပြပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက် နံနက် ၉ နာရီက တပ်သစ်ကျေးရွာ ဝါစိုက်တောင်သူဦးရီနန်း ကွင်းအမှတ်(၂၂၆၅) ဦးပိုင်အမှတ် (၁၄၀/၀) တွင် ကျင်းပသည်။ ကွင်းပြပွဲတွင် ရေဦးခရိုင် စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးမြင့်လှိုင်က ရွှေတောင်(၈)၊ ငွေချည် (၉) ချည်မျှင်ရှည်ဝါမျိုးများ GAP စနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ကာ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများ ဘေးအန္တရာယ် ကင်းရှင်းရေး ခရိုင်စက်မှုသီးနှံ တာဝန်ခံဒေါ်အမာခိုင်က မြေဆီလွှာတိုးတက်ကောင်းမွန်ရေး သဘာဝမြေဩဇာ၊ ဇီဝမြေဩဇာနှင့် ဓာတ်မြေဩဇာများကို စနစ်တကျ အသုံးပြုရေးနည်းလမ်းများ၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဝါစိုက်စိုက်ကွက် ကွင်းတာဝန်ခံ ဦးကျော်စန်းလွင်က ဒေသအလိုက် ရာသီအလိုက် သီးနှံအလိုက် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သင့်သည့် သီးနှံပုံစံနည်းပညာ၊ မျိုးကောင်းမျိုးသန့် ရွေးချယ်စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေးနည်းပညာတို့ကို ပညာပေးဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် ပညာပေးပွဲသို့ ဒေသခံတောင်သူများအပါအဝင် မန်ကျီးတော၊ အင်ပင်၊ ဗုံတိုင်ပင်၊ လေးရွာကျေးရွာအုပ်စုတို့မှ တောင်သူ ၁၀၀ ခန့် တက်ရောက်ကြပြီး တက်ရောက်လာသော တောင်သူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြရာ မြို့နယ်စက်မှုသီးနှံဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးဌာနက ပြန်လည်ရှင်းပြခဲ့သည်။

အေးမြင့်စန်း(ပြန်/ဆက်)

သရက်ချောင်းမြို့နယ် စာပေရေချမ်းစင် စာအုပ်များထားရှိမှု ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

သရက်ချောင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၉

သရက်ချောင်းမြို့နယ် ပညောင်ငင်ကျေးရွာ ၃၃၃ လက်ဖက်ရည်ဆိုင်တွင် ထားရှိသော စာပေရေချမ်းစင်အား မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးနိုင်ဝင်းက ဒီဇင်ဘာ ၄ ရက်တွင် သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းသို့သွားရောက်စစ်ဆေးခဲ့ရာတွင် စာပေရေချမ်းစင်ထားရှိသောနေရာ၌ လွတ်တော်သတင်းလွှာစာစောင်နှင့် ရေချမ်းစင်စာအုပ်များ စုံလင်စွာတွေ့ရှိရကြောင်း၊ လစဉ်စာအုပ်အသစ်များ ရောက်ရှိလာပါက ပုံမှန်လာရောက်ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

နိုင်ဝင်း

Line Link Connection ကြိုးများတပ်ဆင်

ကနီ၊ ဒီဇင်ဘာ ၉

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့အတွင်း လျှပ်စစ်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးနှင့် လမ်းသွားလမ်းလာ အများပြည်သူများ ဓာတ်လိုက်ခံရမှုအန္တရာယ်ကင်းစေရန် လမ်းကျော်ဓာတ်အားလိုင်းများတွင် လိုင်းချိတ်ဆက်ကြိုး (Line Link Connection) များကို မြို့နယ်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးခင်ရှင်းခွာလက် ကြီးကြပ်၍ လိုင်းဝန်ထမ်းများက တပ်ဆင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကနီမြို့အတွင်း လူသွားလူလာများသော မြို့ဝင်လမ်းဆုံ၊ အ. ထ. က ကျောင်းလမ်းဆုံနှင့် မြို့လယ်လမ်းတစ်လျှောက် အချက်အချာကျသောနေရာများတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကြိုးများ ပြုတ်ကျပါက ဓာတ်လိုက်ခံရမှုမှ ကင်းရှင်းစေရန်အတွက် လိုင်းချိတ်ဆက်ကြိုး (Line Link Connection) များကို တပ်ဆင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ်လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာမှူး ဦးခင်ရှင်းခွာလက်က ပြောကြားသည်။

သန်းဌေးအောင်(ကနီ)

စလင်းမြို့နယ်တွင် ဗီယက်နမ်စပါး ၁၀ ဧက မိုးစပါးစံကွက် ရိတ်သိမ်း

စလင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၉

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် စလင်းမြို့နယ်ရှိ လက်မဲကျေးရွာအုပ်စု ကွင်းအမှတ် (၅၉၆) တွင် ယခုနှစ်မိုးရာသီ၌ စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးသော တောင်သူဦးစင်းရွှေ၏ ဗီယက်နမ်စပါး ၁၀ ဧက စံပြကွက်တွင် ဒီဇင်ဘာ ၂ ရက်က ရိတ်သိမ်းပွဲ ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါစံပြကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲသို့ စလင်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်ဖွံ့ဖြိုးရေး အထောက်အကူပြုအဖွဲ့များ၊ မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးညွှန်ကြားမှုအဖွဲ့များ၊

ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် တောင်သူများ တက်ရောက်ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။ ယင်းစံပြကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲ၌ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးအောင်မျိုးဝေက ယခုနှစ်မိုးရာသီ၌ စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးသည့် ဗီယက်နမ်စပါးစံပြကွက်တွင် အထွက်နှုန်းမြင့်အောင် သုံးသပ်နိုင်ရန်နှင့် အထွက်နှုန်းမြင့်တင်ပေးရန်အတွက် ရာသီဥတုပြောင်းလဲလာမှုကြောင့် ရေရရှိမှုတိုတောင်းသော်လည်း ပုလဲသွယ်၊ ဗီယက်နမ်စပါးကို သက်ယဉ်အထွက်ကောင်းစပါးမျိုးများ ပြောင်းလဲစိုက်ပျိုးနိုင်ရေး၊ သိပ္ပံ

နည်းကျစိုက်ပျိုးရေးစနစ်များ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းစံပြကွက်ရိတ်သိမ်းပွဲပြုလုပ်ရာတွင် တစ်ဧကပျမ်းမျှအစု ၁၇၅ ဒဿမ ၇၈ တင်းနှုန်း၊ အခြောက် ၁၆၁ ဒဿမ ၇၂ တင်းနှုန်း ထွက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ရိတ်သိမ်းပွဲသို့ တက်ရောက်လာသူများက ဗီယက်နမ်စပါး၊ ဆန်နှင့် ထမင်းနမူနာများအား လက်တွေ့ကြည့်ရှုခဲ့ရာ ကြိုက်နှစ်သက်မှု အပြည့်အဝရှိကြောင်း သိရသည်။

ဇွတ်စုံရှင်

ဈေးအသက်သာဆုံး

ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံး

SIZE

4 မေ 8 မေ

5 ထပ်အထိ - 7 mm

7 ထပ်အထိ - 10 mm

12 ထပ်အထိ - 18 mm

ငါးထပ်သာ

ရပြီ။

ရေစိုစံ

အကျစ်သာ

အကြိမ်များစွာ

မြန်လည်အသုံးပြုနိုင်သည်။

HEIN ENGINEERING CO., LTD.

HEAD OFFICE - No. 12, Marlar Myaing Street, Yankin Township, Yangon, Myanmar.

Tel : 95-09-49306330, 01-549516, 546517, 8603596, 8603597.

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ် ၁၇၆ နေရာ၊ မြေကွက်အမှတ် (၈/၄၆) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် (၈/၄၆) စိန်ပန်းလမ်း၊ ဘုရင့်နေအိမ်ပွဲတန်း၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကျောက်မိန်(ခ)ဦးကျော်မြင့်၊ အွန်ဂုတ်လျှောင်(ခ) ဦးတင်မောင်၊ ဒေါ်ခင်စန်း၊ အမည်ပေါက်(၂၅)နှစ် မြေအငှားစာချုပ်မြေအား အမည်ပေါက် (၃)ဦးအနက် (၁)ဦးဖြစ်သူ ကျောက်မိန်(ခ)ဦးကျော်မြင့်မှာ (၁၉-၉-၂၀၁၄)ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၎င်း၏ဇနီးဖြစ်သူ တန်စောဟာ (ခ)ကျင်ကျင် နှင့် (၁၂/လမတ(ဧည့်)၀၀၀၃၄၃)နှင့် ကျန်အမည်ပေါက် (၂)ဦးဖြစ်သူ အွန်ဂုတ်လျှောင်(ခ) ဦးတင်မောင်(၁၂/လမတ(နိုင်) ၁၂၈၄၉၅)၊ ဒေါ်ခင်စန်း(၁၂/လမတ(နိုင်) ၀၄၄၇၉၅) တို့နှင့် ဖူးတွဲလျက် တန်စောဟာ(ခ) ကျင်ကျင် နှင့် မှူးတွဲလျက် တန်စောဟာ(ခ)၏ တစ်ဦးတည်းသော ဇနီးဖြစ်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ သေစာရင်း (၂၅)နှစ်ဂရုန်တို့ တင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေပုံဆွဲရေးဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

မီးသတိပြု



Service Developer Android Developer

CEH Service Engineering **CCNA CCNP**

IT အထူးအသိပညာရှင်၊ အင်ဂျင်နီယာ၊ အင်အားစွမ်းအားရှိသူများအတွက် UK Degree, Diploma, US Certified ထိရောက်သော သင်တန်းများကို ပေးအပ်ခြင်း။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မော်တီမြို့နယ်၊ သန္ဓေပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ထိန်းစွန်းကျေးရွာ (၈ လမ်း) ကွင်းအမှတ်(၅၂၀-B)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၆/၁)ဟုခေါ်တွင်သော (၀.၇၆)ရှိသော မြေယာမှ အလျား(၇၄)×အနံ(၁၀၂)မြေကွက် အတွင်းမှ အလျား(၄၀)×အနံ(၁၀၀)ရှိ ခေါင်းရင်းဘက်မြေကွက်အား ဦးထွန်းမင်း၊ [၁၂/လမန(နိုင်)၁၀၄၅၂၂]က အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီး တရားဝင်ပိုင်ဆိုင် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ရောင်းဖွဲ့ငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအားပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

“မမော်”အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ခေါ်အေးအေးအောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၁၄)
အင်းစိန်စုပေါင်းရုံးခန်း၊ ရှေ့နေများနားနေခန်း။
ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၀၅၉၃၊ ၀၉-၄၃၁၁၃၄၀၆၊ ၀၉-၃၂၃၀၆၆၇၀

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်မ ခေါ်သက်သက်အောင်[၁၂/လမန(နိုင်)၀၃၆၂၇၂]သည် ခေါ်မြင့်မြင့်ကြည် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၃၆၂၇၆]၊ ဦးဖိုးထူး(HGU-101021) တို့နှင့်တွဲဖက်လျက် ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ သီရိမြိုင်လမ်းမကြီးနှင့် (၈)လမ်းထောင့်၊ အမှတ်(၂၇)နေ ခေါ်အေးအေးအောင်ကြီး [၁၂/လမန(နိုင်)၀၀၄၀၂၆]အား နိကြိုပစ္စည်း ခံရမှုမှတစ်ဆင့် မှတ်ပုံတင်အမှတ် (၄၃၉၇/၂၀၀၆)ပါ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာဖြင့် ၁၃-၁၀-၂၀၀၆ ရက်က လွှဲအပ်ထားခဲ့ရာ အဆိုပါ လွှဲအပ်ထားခြင်းအား ကျွန်ုပ်မမှာ ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် မြင်းချက်မရှိ မြန်လည်ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်းနှင့် ဦးခင်အေး[၁၂/လမန(နိုင်)၀၂၀၆၀၀]အား နိကြိုပစ္စည်းခံရမှုမှတစ်ဆင့် ကျွန်ုပ်မမှာ ၂၆-၁၁-၂၀၁၄ ရက်၌ပင် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအသစ် ထပ်မံလွှဲအပ်ပေးလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ခေါ်သက်သက်အောင်

အထက ပန်းတနော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ ဖိတ်ကြားလွှာ

အနန္တဂိုဏ်းဝင် အငြိမ်းစား ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးတို့အား မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၇ရက်(ကြာသပတေးနေ့)(ခရစ္စမတ်နေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် မြတ်ပညာခန်းမ၌ ပူဇော်ပွဲကျင်းပပြုလုပ်ပြီး ညနေ ၅ နာရီတွင် မိတ်ဆုံညစာစားပွဲ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အဆိုပါကျောင်း၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသည့် အငြိမ်းစားယူပြီးသော ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီးများနှင့် ကျောင်းသားတောင်းများ ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကျင်းပရေးကော်မတီ

ဆက်သွယ်လျှော့ခန်းနိုင်သောဖုန်းနံပါတ်များ
 ဆရာကြီးဦးသိန်းရွှေ(ရန်ကုန်) ၀၁-၅၀၈၁၅၀၊ ဒေါက်တာအောင်ဇော်မြင့် (ရန်ကုန်)၀၉-၅၀၀၂၀၄၁
 ဦးထွန်းလွင်(ပန်းတနော်) ၀၉-၈၅၄၃၃၁၆၊ ဦးတင့်လွင်(ပန်းတနော်) ၀၉-၈၅၈၆၃၄၆
 ဦးကြီးမြင့်(ပန်းတနော်) ၀၉-၄၉၇၀၉၆၈၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မော်တီမြို့နယ်၊ သန္ဓေပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ထိန်းစွန်းကျေးရွာ(၈ လမ်း) ကွင်းအမှတ်(၅၂၀-B)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၃၆/၁)ဟုခေါ်တွင်သော (၀.၇၆)ရှိသော မြေယာမှ အလျား (၇၄)×အနံ(၁၀၂)မြေကွက်အတွင်းမှ အလျား(၄၀)×အနံ(၁၀၀)ရှိ ခေါင်းရင်းဘက်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော တိုက်ခံအိမ်(၁)လုံးနှင့် မိတာအပါအဝင် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့အား ဦးဖိုးထူး [၁၂/သယက(နိုင်)၁၀၀၅]နှင့် ခေါ်ခင်မမ [၁၂/မဂဒ(နိုင်)၁၀၀၈၀၁]တို့က အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီး တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ရောင်းဖွဲ့ငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသအား ပေးချေ ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

“မမော်”အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ခေါ်အေးအေးအောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၁၄)
အင်းစိန်စုပေါင်းရုံးခန်း၊ ရှေ့နေများနားနေခန်း။
ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၀၅၉၃၊ ၀၉-၄၃၁၁၃၄၀၆၊ ၀၉-၃၂၃၀၆၆၇၀

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ သယံဇာတကျွန်းစုကျေးရွာ၊ သစ်ဆိပ်ကုန်းရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ် (၅၃၅-၈) အုတ်ဖိုရိုးမြောက်၊ ဦးမူနက်အမည်ပေါက် (၁.၇)ဧကရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်နှင့် သက်ဆိုင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံး(မြေအလားအလာ-အရှေ့လားသော် မခိုးရိမ်ကျောင်းတိုက်၊ အနောက်လားသော်-ခေါ်စတီနာမြေကွက်၊ တောင်လားသော်-ဧရာဝတီလမ်းမ မြောက်လားသော်-ဦးချစ်တီးမြေကွက်)တို့ကို တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူများဖြစ်သော ဦးအေးမောင်[၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၀၉၃၈၀]နှင့် ဦးကျမား(ခ) ဦးမောင်မောင်(MGDN-၀၂၀၇၀၆)တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးကိုကိုလတ်[၁၄/ဖမန(နိုင်)၀၆၄၀၅၉]က အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပါသည်။ ထို့ကြောင့် ၎င်းမြေကွက်အား ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ မည်သူမျှ ခြံစည်းရိုးကာခြင်း၊ နေအိမ်ဆောက်လုပ်ခြင်း၊ နေထိုင်ခြင်းနှင့် တစ်ဆင့်လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်းတို့ မပြုလုပ်ရန် အသိပေးထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ပြုလုပ်ပါက ပြုလုပ်သူ၏တာဝန်သာဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှလည်း ဥပဒေနှင့်အညီ လိုအပ်သလို တရားစွဲဆိုသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးသိန်းဟန် (LL.B, DBL)
ဥပဒေအကျိုးဆောင်နှင့် ဥပဒေအကြံပေးရှေ့နေ အမှတ်(၄၉၉) ဝေဘာဝီလမ်းမကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၇၃၁၄၃၈၅၇

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ အမှတ် (၁၁)ရပ်ကွက်၊ မေတ္တာလမ်း၊ အမှတ်(၂၅၅/ခ)၊ မြေအကျယ် ပေ(၂၀x၆၀) မြေကွက်၏ မြေရှင်အခွင့်အရေးနှင့် ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့် စီမံခန့်ခွဲမှုတို့နှင့် ပတ်သက်၍ အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၁)ရပ်ကွက်၊ မေတ္တာလမ်း၊ အမှတ်(၂၅၅/ခ) မြေအကျယ်အဝန်း ပေ(၂၀x၆၀) မြေကွက်အား ဦးစံနု(ခ)ဦးက အမည်ပေါက် မြေချပါမစ်အား လက်ရှိပိုင်ဆိုင်သူ ခေါ်ခင်သန်းဝါထံမှ ဝယ်ယူခဲ့ပြီး လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီး ခေါ်ခင်သန်းဝါမှလည်း အမည်ပေါက် ဦးစံနု(ခ)ဦးကထံမှ ဝယ်ယူခဲ့ကြောင်း၊ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးကျော်မိုး[၁၄/ဘကလ(နိုင်)၀၁၀၃၅၇]ကိုင်ဆောင်သူမှ ဦးစံနု(ခ)ဦးက အမည်ပေါက် မြေကွက်အား လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်သူဖြစ်ပြီး မြေကွက်၏မြေရှင်အခွင့်အရေးနှင့် ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့် စီမံခန့်ခွဲမှုတို့နှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ ခွင့်ပြုချက်မရဘဲ အထက်ပါမြေကွက်အား မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ ငှားရမ်းခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်းနှင့် အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်း မပြုလုပ်ရန်နှင့် ပြုလုပ်ခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးကြည်လွင်(LL.B)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၁၂၆၇)
အမှတ်(၂၅၅/ခ) လှိုင်ရတနာလမ်း၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မော်တီမြို့နယ်၊ သန္ဓေပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ထိန်းစွန်းကျေးရွာ (၅လမ်း)၊ မြေဧရိယာအကျယ် အလျား (၈၀)×အနံ(၁၀၀)မြေကွက်အတွင်းမှ အလျား(၄၀)×အနံ(၁၀၀)ရှိ ခေါင်းရင်းဘက်မြေကွက်အား ဦးလှဝင်း[၁၂/ပာဘက(နိုင်)၀၂၀၀၆၆]က အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီး တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ရောင်းဖွဲ့ငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသအားပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

“မမော်”အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ- ခေါ်အေးအေးအောင် (LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၀၁၄)
အင်းစိန်စုပေါင်းရုံးခန်း၊ ရှေ့နေများနားနေခန်း။
ဖုန်း- ၀၉-၇၃၂၀၅၉၃၊ ၀၉-၄၃၁၁၃၄၀၆၊ ၀၉-၃၂၃၀၆၆၇၀

အမြန်ဆုံးလာရောက်ရင်းလင်းရန်

High Class (Real Estate and Services) က တာဝန်ယူဆက်သွယ်ပေးခဲ့သော မသက်စုလှိုင်/မနတ(နိုင်)၀၉၇၂၂ (ဘ)ဦးချစ်လှိုင်မြင့်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)အား SILVER CONCH Co.,LTD တွင် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်၌ စာရင်းကိုင် (Accountant) အဖြစ် ခန့်ထားခဲ့ပါသည်။

မသက်စုလှိုင်သည် ၁၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ SILVER CONCH Co.,LTD၏ ခွင့်ပြုချက်တစ်စုံတစ်ရာကို ရယူခြင်းမပြုသည်သာမက ငွေကြေးနှင့်စာရင်းအင်းများကို စည်းကမ်းနည်းလမ်းတကျ ရှင်းလင်းပြုစုပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းမပြုလုပ်ဘဲ ကုမ္ပဏီမှ ထွက်ခွာသွားသည်မှာ ယနေ့တိုင်အောင်ဖြစ်ပါသည်။ SILVER CONCH Co.,LTD က မသက်စုလှိုင်အား အမျိုးမျိုးဆက်သွယ်အကြောင်းကြားခဲ့သော်လည်း ၎င်းသည်အတွေ့မခံဘဲ ရှောင်တိမ်းနေပါသည်။

သို့ဖြစ်၍ မသက်စုလှိုင်အား ၁၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ SILVER CONCH Co.,LTDက စာရင်းကိုင်(Accountant)အဖြစ်မှ ထုတ်ပယ်လိုက်ပြီးဖြစ်ပါသောကြောင့် ၎င်းသည် SILVER CONCH Co.,LTD နှင့် လုံးဝပတ်သက်မှုမရှိပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ထို့ပြင် ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း မသက်စုလှိုင်သည် ကုမ္ပဏီသို့ အမြန်ဆုံးလာရောက်၍ ငွေကြေးနှင့်စာရင်းအင်းများကိုစွဲကို ရှင်းလင်းပေးပါရန်နှင့် ထိုသတ်မှတ်အချိန်ကာလအတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ဖြေရှင်းခြင်းမရှိပါက ဥပဒေအရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ကို ကြေညာအပ်ပါသည်။

SILVER CONCH Co.,LTD
PH:951-654646, 959-73042374

မသက်စုလှိုင်/မနတ(နိုင်)၀၉၇၂၂ သိရှိရန်နှင့် အမြန်ဆုံးလာရောက်ရင်းလင်းရန်

High Class (Real Estate and Services) က တာဝန်ယူဆက်သွယ်ပေးခဲ့သော မသက်စုလှိုင်/မနတ(နိုင်)၀၉၇၂၂ (ဘ)ဦးချစ်လှိုင်မြင့်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)အား SILVER CONCH Co.,LTD တွင် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်၌ စာရင်းကိုင် (Accountant) အဖြစ် ခန့်ထားခဲ့ပါသည်။

မသက်စုလှိုင်သည် ၁၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ SILVER CONCH Co.,LTD၏ ခွင့်ပြုချက်တစ်စုံတစ်ရာကို ရယူခြင်းမပြုသည်သာမက ငွေကြေးနှင့်စာရင်းအင်းများကို စည်းကမ်းနည်းလမ်းတကျ ရှင်းလင်းပြုစုပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းမပြုလုပ်ဘဲ ကုမ္ပဏီမှ ထွက်ခွာသွားသည်မှာ ယနေ့တိုင်အောင်ဖြစ်ပါသည်။ SILVER CONCH Co.,LTD က မသက်စုလှိုင်အား အမျိုးမျိုးဆက်သွယ်အကြောင်းကြားခဲ့သော်လည်း ၎င်းသည်အတွေ့မခံဘဲ ရှောင်တိမ်းနေပါသည်။

သို့ဖြစ်၍ မသက်စုလှိုင်အား ၁၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ SILVER CONCH Co.,LTDက စာရင်းကိုင်(Accountant)အဖြစ်မှ ထုတ်ပယ်လိုက်ပြီးဖြစ်ပါသောကြောင့် ၎င်းသည် SILVER CONCH Co.,LTD နှင့် လုံးဝပတ်သက်မှုမရှိပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ထို့ပြင် ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း မသက်စုလှိုင်သည် ကုမ္ပဏီသို့ အမြန်ဆုံးလာရောက်၍ ငွေကြေးနှင့်စာရင်းအင်းများကိုစွဲကို ရှင်းလင်းပေးပါရန်နှင့် ထိုသတ်မှတ်အချိန်ကာလအတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ဖြေရှင်းခြင်းမရှိပါက ဥပဒေအရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ကို ကြေညာအပ်ပါသည်။

SILVER CONCH Co.,LTD
PH:951-654646, 959-73042374

ဦးလှမင်းဦး[၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၄၂၃၇]နှင့်အများသိစေရန်

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၈/ဘီ)ရပ်ကွက်၊ ပုလောလမ်း၊ အမှတ်(၂၆၂)နေ ခေါ်မာမာခိုင်[၁၂/သယက(နိုင်)၀၀၈၉၄၇]သည် အဖ ဦးလှမင်းဦး အမိ ခေါ်မြင့်မြင့်ခင်တို့၏သား ဦးလှမင်းဦး[၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၄၂၃၇] (ခေတ္တ စင်ကာပူနိုင်ငံ)နှင့် ၇-၁-၂၀၀၈ က မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းနှင့်အညီ လက်ထပ်ထိမ်းမြားခဲ့ပါသည်။ ယခုအခါ ဦးလှမင်းဦးနှင့် ခေါ်မာမာခိုင်တို့သည် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး ပတ်သက်စပ်ဆိုင်မှုမရှိဘဲ ခွဲခွာနေထိုင်ပြီး ပေးကမ်းထောက်ပံ့မှုမပြုသည်မှာ (၃)နှစ်ကျော်ခန့်ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။ ယနေ့မှစ၍ ဦးလှမင်းဦးသည် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေနှင့်သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိတော့ဘဲ လင်ခန်းမယားခန်းပြတ်စိမ်းဖြစ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ခေါ်မြင့်မြင့်ရီ (LL.B)
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၄၈၅၉)
အမှတ်(၈၅၀) ဇီဝေါလမ်း၊ (၅၄)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊
ဖုန်း-၀၉-၃၁၀၀၅၅၈၈

အမြန်ဆုံးလာရောက်ရင်းလင်းရန်

High Class (Real Estate and Services) က တာဝန်ယူဆက်သွယ်ပေးခဲ့သော မသက်စုလှိုင်/မနတ(နိုင်)၀၉၇၂၂ (ဘ)ဦးချစ်လှိုင်မြင့်(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိ)အား SILVER CONCH Co.,LTD တွင် ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်၌ စာရင်းကိုင် (Accountant) အဖြစ် ခန့်ထားခဲ့ပါသည်။

မသက်စုလှိုင်သည် ၁၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ SILVER CONCH Co.,LTD၏ ခွင့်ပြုချက်တစ်စုံတစ်ရာကို ရယူခြင်းမပြုသည်သာမက ငွေကြေးနှင့်စာရင်းအင်းများကို စည်းကမ်းနည်းလမ်းတကျ ရှင်းလင်းပြုစုပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းမပြုလုပ်ဘဲ ကုမ္ပဏီမှ ထွက်ခွာသွားသည်မှာ ယနေ့တိုင်အောင်ဖြစ်ပါသည်။ SILVER CONCH Co.,LTD က မသက်စုလှိုင်အား အမျိုးမျိုးဆက်သွယ်အကြောင်းကြားခဲ့သော်လည်း ၎င်းသည်အတွေ့မခံဘဲ ရှောင်တိမ်းနေပါသည်။

သို့ဖြစ်၍ မသက်စုလှိုင်အား ၁၃-၁၁-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ SILVER CONCH Co.,LTDက စာရင်းကိုင်(Accountant)အဖြစ်မှ ထုတ်ပယ်လိုက်ပြီးဖြစ်ပါသောကြောင့် ၎င်းသည် SILVER CONCH Co.,LTD နှင့် လုံးဝပတ်သက်မှုမရှိပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ထို့ပြင် ယနေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်း မသက်စုလှိုင်သည် ကုမ္ပဏီသို့ အမြန်ဆုံးလာရောက်၍ ငွေကြေးနှင့်စာရင်းအင်းများကိုစွဲကို ရှင်းလင်းပေးပါရန်နှင့် ထိုသတ်မှတ်အချိန်ကာလအတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ဖြေရှင်းခြင်းမရှိပါက ဥပဒေအရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ကို ကြေညာအပ်ပါသည်။

SILVER CONCH Co.,LTD
PH:951-654646, 959-73042374



(၁၁)နှစ်မြောက် လွမ်းဆွတ်သတိရခြင်း ဗိုလ်မှူးကျော်ဆန်းဝင်း

D.S.A အပတ်စဉ် (၃၁)
(10-12-2003)-(10-12-2014)

သားဗိုလ်မှူးကျော်ဆန်းဝင်း မိသားစုနှင့်ခွဲခွာသွားသည်မှာ (၁၁)နှစ်ပြည့်မြောက်ခဲ့ပါပြီ။ ဒါပေမယ့် မနေ့တစ်နေ့ကလို အောက်မေ့ပြီး အမြဲသတိရလွမ်းဆွတ်နေကြပါတယ်။ ဖေဖေမေမေတို့ မိသားစုမှပြုလုပ်သော ကုသိုလ်ကောင်းမှုအစုစုကို သားရောက်ရှိရာ ဘုံဘဝမှ သာဓုခေါ် ဆိုနိုင်ပါစေလို့ မေတ္တာပို့ ဆုတောင်းလျက်ရှိပါတယ်။

- ဖေဖေ-မေမေ - ဗိုလ်မှူးချုပ်ပြည့်စုံ(ငြိမ်း)-ဒေါ်အေးပြည့်ဝေခင်
 - အောင်ဇေယျာလွင်-ကလျာပြည့်ဝေသျှန်
 - ပြည့်ဘုန်းသျှန်၊ ပြည့်လွမ်းသျှန်
 - ဗိုလ်မှူးကြီးစိုးမင်းဦး-ဒေါက်တာပန်ထွာပြည့်ဝေသျှန်
 - ဟိန်းသတိုးသျှန်
- “ပြည့်ဝေသျှန်”မိသားစု

ဦးသိန်းဝင်း(ခ)ဦးတင်အေး အသက်(၆၁)နှစ် (ကမ္ဘာအေး)

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ကမ္ဘာအေးအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၂)၊ အခန်း (၀၀၁)နေ (ဦးစော-ဒေါ်အုန်းရင်)တို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား၊ ဦးရွှေဘော်သူ-ဒေါ်မြင့်သွင်တို့၏သားသမက် ဆလိုင်းဖွံ့ဖြိုးလာရန်-မစုစုတင်၊ မောင်တာရာ၊ မောင်ပြည့်ဖြိုးပိုင်တို့၏ချစ်လှစွာသော မွေးသမခင် ကျေးဇူးရှင်၊ မပိတောက်လာရန်၏ချစ်လှစွာသောအဘိုး၊ ဒေါ်စောရွှေမြင့်၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်းသည် ၆-၁၂-၂၀၁၄(စနေနေ့)ည ၁၀:၃၀နာရီတွင် မြောက်ဥက္ကလာပဆေးရုံကြီး၌ ကွယ်လွန်သွားပါသည်။ ၈-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့)နံနက် ၁၀နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဃန်းဖြင့် ဖြစ်ပါကြောင်း။ ကွယ်လွန်သွားရသည့် ၁၂-၁၂-၂၀၁၄(သောကြာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၁နာရီအထိ အထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြွရောက်ပါရန်ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

တစ်နှစ်ပြည့်အလွမ်း ဟိန်းထက်စိုးခိုင်(စိုးခို) 1/E CDC-55833

မိဘအပေါ် လိမ္မာ သိတတ်လွန်းပြီး အစားထိုးမရတဲ့ သားတစ်ယောက်ဖြစ်ခဲ့သလို ဆွေမျိုးအားလုံးရဲ့ မေ့လို့မရတဲ့ မောင်လေး စိုးကလေး ၇-၁၂-၂၀၁၄ရက်မှာ တစ်နှစ်ပြည့်ပေမယ့်လည်း ရင်ထဲမှာ သတိရလွမ်းဆွတ် ရှိနေဆဲပါ စိုးရေ-----

ချစ်တဲ့ ကိုလှမင်း-မနားနာ (တောင်ငူ)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေငြာ

သကေတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁/ထုပါရုံ၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၁၁/ခ) မြေကွက်တည်ရာအမှတ်(၁၅၁၁/ခ) ထုပါရုံ ၁၆လမ်းအရှေ့ (၁)ရပ်ကွက် (ဦးစောမောင်)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးစောမောင်(အဘိုး) ဒေါ်အေးခင်(အဘွား) ဦးသန်းအုန်း(မခင်)နှင့်ဒေါ်နီနီ(မခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော မြေနှင့်သားတော်စပ်သူဦးထွန်းမင်းဦး(၁၂/သကတ(နိုင်)၂၀၃၀၀၁)ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၇၄၈၁/၁၄)ရသည့် ဦးမောင်ရွှေ(၁၂/သကတ(နိုင်)၀၉၄၆၇၉)မှ သေစာရင်းနှင့် ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ၄၁နာရီ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးသိန်းအောင်မြင့်(၁၄/လပတ(ဧည့်)၀၀၀၁၅၁) အမှတ် (၁၄-၁၅ ၅၄-၅၅) ကနောင်(၁၁)လမ်း၊ စက်မှုရပ်ကွက်၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့သစ်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေသူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ရန်ကုန်မြို့ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့သစ်၊ စက်မှုရပ်ကွက်၊ ကနောင် (၁၁)လမ်း၊ အမှတ်(၁၄-၁၅ ၅၄-၅၅)ရှိ (၉၆၀၀)စတုရန်းပေ၊ ဧရိယာ(၀.၂၂၁)ဧကရှိ မြေကွက် အား မြို့ရွာနှင့်အိမ်စိုက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစိန်မင်းသို့ ၂၄-၉-၁၉၉၆ရက်စွဲပါ စာအမှတ် (၀၈-၈/ရပက/၉၆)အရ တရားဝင်ချထားပေးခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးစိန်မင်းထံမှ ၆-၁၁-၂၀၀၃ရက်စွဲပါ နှစ်ဦးသဘောတူ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်များအရ တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ဖြစ်ပါ၍ ၎င်းမြေကွက်များသည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးသိန်းအောင်မြင့်မှသာလျှင် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသိန်းအောင်မြင့်၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သူလှအောင် ဥပဒေအဖွဲ့ (အထက်တန်းရှေ့နေ) အမှတ်(၁၅၃)၊ ဗြဟ္မစာ(၈)လမ်း၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ပုန်း-၀၉-၄၃၁၅၆၆၄၇

အများပြည်သူသိစေရန်ကြေညာခြင်း

မြောင်းမြမြို့နယ်၊ ကညင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ တောင်ပေါ်စုကျေးရွာရှိ ကွင်းအမှတ် (၄၃၉-၁) ဦးပိုင်အမှတ်(N/၃၀)၊ ဧရိယာ(၀.၁၁)ဧကနှင့် ဦးပိုင်အမှတ်(N/၃၈)၊ ဧရိယာ(၅၂)ဧကသည် ဦးမန်းမြို့တော်(ဘ)ဦးမန်းမောင်အေး ပိုင်ဆိုင်သောမြေဖြစ်ကြောင်း မြေစာရင်းဌာနပြေစာပေါက်အရ အများပြည်သူသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ပိုင်ရှင် ဦးမန်းမြို့တော်မသိရှိဘဲ ထိုမြေစာအမည်ပေါက်နှင့်ပတ်သက်၍ အမည်လွှဲပြောင်းခြင်း ရောင်းချခြင်း ပေါင်နှံခြင်း၊ နည်းမျိုးဖြင့် ဆောင်ရွက်ခြင်းရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ တရားစွဲဆိုနိုင် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးမန်းမြို့တော်
[၁၄/မမန(နိုင်)၀၉၇၂၆၄]
တောင်ပေါ်စုကျေးရွာ၊ ကညင်ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု
မြောင်းမြမြို့နယ်။

ရုဂုတ်စွန့်အိမ်ဒါဂါထရပ်(စ်)ဂေါပကအဖွဲ့(အလုံ)နှင့် ပတ်သက်သူများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ဗိုလ်ဆွန်ပတ်လမ်း၊ အမှတ်(၂၉၉)နေ ဒေါ်တင်တင်ရွှေ [၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၁၇၂၈၄]တိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကွယ်လွန်သူ ဟာဂိုအိမ်ရာပတ်လမ်း(ခ)ဦးမြင့်သိန်းက အထက်ပါ ဂေါပကအဖွဲ့သို့ ပေးဆပ်ရန်ရှိသော ငွေ(ကျပ်သိန်းတစ်ရာကိုးဆယ်တိတိ)ကို ၎င်း၏ တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ဇနီး ဒေါ်တင်တင်ရွှေက ပေးအပ်ပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် တစ်စုံတစ်ရာတစ်ပြား တစ်ချပ်မှ ပေးဆပ်ရန် မကျန်ရှိတော့ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သန်းသန်းထိုက် အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၂၇၁၀) အမှတ်(၁၇) ဒုတိယထပ်(ယာ)၊ (၅၄)လမ်း(အလယ်)၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ပုန်း-၀၉-၇၉၈၄၂၅၅၀

အများသိစေရန်

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အပိုင်ပေးစာချုပ်မှတ်ပုံတင်အမှတ်(၂၀၉၂/၂၀၀၃)အရ ပိုင်ဆိုင်လာသော ဒေါ်နီနီ[၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၂၇၈၁] ဒေါ်ရင်ရင်ချို[၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၈၂၂၆]၊ ဒေါ်စောလှမေ[၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၁၇၉၉၅]တို့မှ အောက်စာရင်းပါ မြေကွက်အား ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအချို့ကို အေးဆွေထားသဖြင့် ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူဆိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို အပြီးတိုင်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း--

ပစ္စည်းစာရင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၄/ရီ၊ မြေပိုင်မြေကွက်အမှတ်-southern 1/2 of IV.5 စတုတ္ထတန်းစားမြေကွက်၊ အမှတ်(၅)၏တောင်ဘက်တစ်ဝက်အတိုင်းအတာ(ပေ ၂၀xပေ၄၀) မြေကွက်နှင့်မြေကွက်အမှတ်- Northern 1/2 of IV.5 စတုတ္ထတန်းစား မြေကွက်အမှတ်(၅)၏မြောက်ဘက်တစ်ဝက်အတိုင်းအတာ (ပေ ၂၀xပေ၄၀)ရှိမြေကွက်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်ခင်သန်းအေး တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ B.Com, H.G.P, R.L,W.I.P.O(Switzerland) အမှတ်(၆) (၃)လွှာ(ယာ)၊ ၁၄၉လမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဦးမာမာအိမ်ထောင်(၁၂/ဒက(နိုင်)၀၂၀၀၀၃) အမှတ်(၁၈/က)၊ ၃၃၃၊ စည်ပင်လမ်း၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမယီ)သိစေရန်

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်တင်တင်ရီ [၈/ပတတ(နိုင်)၀၄၃၈၄၆]အမှတ်-အိ(၄၀၃) သုဓမ္မစာရိလမ်း၊ မေတ္တာညွန့်ရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၏ ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

လူကြီးမင်းနှင့်ဒေါ်တင်တင်ရီတို့၏ ၃၀-၅-၂၀၀၃ရက်စွဲပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အရ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၈/က) မြေကွက်အမှတ်(၃၃၄)၊ ဧရိယာပေ(၄၀x၆၀)၊ နှစ်(၆၀)မြေငှားဂရန် ဦးမာမာအိမ်ထောင်အမည်ပေါက် မြေကွက်အား လူကြီးမင်းမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်တင်တင်ရီထံသို့ ရောင်းချခဲ့ပြီး မြေကွက်အား လက်ရောက်ပေးအပ်ခဲ့ပါသည်။

လူကြီးမင်းနှင့်ဒေါ်တင်တင်ရီတို့၏ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်တွင် စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ပေးခြင်းကိစ္စကို ဝယ်ယူသူတောင်းဆိုသည့်အချိန်တွင် ပြီးမြောက်အောင် လိုက်ပါဆောင်ရွက်ပေးမည်ဟု ကတိပြုခဲ့သော်လည်း ယနေ့အထိဆောင်ရွက်ပေးခြင်းမရှိသေးကြောင်း သိရှိရပါသည်။ သို့ပါ၍ လူကြီးမင်းနှင့်ဒေါ်တင်တင်ရီတို့၏ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ကို ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ(၁၅)ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုပေးပါရန် အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်စန္ဒာဝင်း(LL.B) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၀၈၂၆)

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုလဲလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၁၁/ခ) ထုပါရုံ ၁၆လမ်းအရှေ့ (၁)ရပ်ကွက် (ဦးစောမောင်)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးစောမောင်(အဘိုး) ဒေါ်အေးခင်(အဘွား) ဦးသန်းအုန်း(မခင်)နှင့်ဒေါ်နီနီ(မခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော မြေနှင့်သားတော်စပ်သူဦးထွန်းမင်းဦး(၁၂/သကတ(နိုင်)၂၀၃၀၀၁)ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၇၄၈၁/၁၄)ရသည့် ဦးမောင်ရွှေ(၁၂/သကတ(နိုင်)၀၉၄၆၇၉)မှ သေစာရင်းနှင့် ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ၄၁နာရီ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုလဲလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၁၁/ခ) ထုပါရုံ ၁၆လမ်းအရှေ့ (၁)ရပ်ကွက် (ဦးစောမောင်)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးစောမောင်(အဘိုး) ဒေါ်အေးခင်(အဘွား) ဦးသန်းအုန်း(မခင်)နှင့်ဒေါ်နီနီ(မခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော မြေနှင့်သားတော်စပ်သူဦးထွန်းမင်းဦး(၁၂/သကတ(နိုင်)၂၀၃၀၀၁)ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၇၄၈၁/၁၄)ရသည့် ဦးမောင်ရွှေ(၁၂/သကတ(နိုင်)၀၉၄၆၇၉)မှ သေစာရင်းနှင့် ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ၄၁နာရီ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုလဲလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၅၁၁/ခ) ထုပါရုံ ၁၆လမ်းအရှေ့ (၁)ရပ်ကွက် (ဦးစောမောင်)အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေအား အမည်ပေါက်ဦးစောမောင်(အဘိုး) ဒေါ်အေးခင်(အဘွား) ဦးသန်းအုန်း(မခင်)နှင့်ဒေါ်နီနီ(မခင်)တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် တစ်ဦးတည်းသော မြေနှင့်သားတော်စပ်သူဦးထွန်းမင်းဦး(၁၂/သကတ(နိုင်)၂၀၃၀၀၁)ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၇၄၈၁/၁၄)ရသည့် ဦးမောင်ရွှေ(၁၂/သကတ(နိုင်)၀၉၄၆၇၉)မှ သေစာရင်းနှင့် ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့်အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်နှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ၄၁နာရီ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြေး

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
နော်ဒေါရစ်
အသက်(၈၂)နှစ်
 သူငယ်ချင်း နော်ထူးအယ်လ်ဇိုမီခင် နော်ဒေါရစ်သည် ၁၉-၁၀-၂၀၁၄ ရက်တွင် ခရစ်တော်၌ အိမ်ပျော်သွားကြောင်း ကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါကြောင်း။

၁၉၈၅ အတ္တပါဇီဝဗေဒ သူငယ်ချင်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်ကြင်ဥ
အသက်(၈၀)
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင်၊ မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌကြားရေးမှူး ဒေါ်ကတော်ကော့သု-ဒေါ်ခင်ရွှေပတို့၏ မိခင် စစ်ကိုင်းတိုင်း ဒေသကြီး (ဘုတလင်မြို့နယ်)၊ လွှဲတံရွာနေ ဒေါ်ကြင်ဥ အသက်(၈၀) သည် ၅-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန၊ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်မှ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးများနှင့်ဝန်ထမ်းများ

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဦးမြင့်သိန်း(ဒေါ်ဝင်း-တိုင်းရင်းဆေး)၊ကန်တော်လေး
အသက်(၇၈)နှစ်
 ဒေါက်တာကျော်မင်း (K လူထုပေးပို့မှုဆေးဗိမ္မာန်ဆေးရုံ) ဒေါ်ခင်ဝါဝါမြင့်(ဦးစီးအရာရှိ-မြဝတီရပ်မြင်သံကြား)တို့၏ဖခင်သည် ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက် (သောကြာနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူ ထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ဦးလှဌေး-ဒေါ်တင်နွယ်ဦး (သား)ဦးကျော်ကျော်ဌေး မှန်ချိုတိုင်းရင်းဆေးဝါးထုတ်လုပ်ရေး

ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဗိုလ်မှူးဝင်းလွင်(ငြိမ်း)
အမှုဆောင်နာယကကြီး၊ညောင်လေးပင်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)
 ရန်ကုန်မြို့၊ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်းနေ ဒေါ်သန်းသန်းအေး၏ ချစ်လွှာသားခင်ပွန်း ဗိုလ်မှူးဝင်းလွင်(ငြိမ်း)သည် ၂၈-၁၀-၂၀၁၄ရက်(သောကြာနေ့) နံနက် ၅:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညောင်လေးပင်မြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်)

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း
ဒေါ်တင်ရီ
အသက်(၇၆)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ ကောင်းစုစံ ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်း ကျောင်းမှ သူငယ်ချင်း ဗိုလ်ကြီးမြသန်း(ငြိမ်း)-ဒေါ်ကောသီလှိုင်တို့၏ မွေးမိခင်ကြီး ဒေါ်တင်ရီ(အသက် ၇၆နှစ်)သည် ၇-၁၂-၂၀၁၄(တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၆း၅၀နာရီ တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းကြားသိရပါသဖြင့် သူငယ်ချင်းတို့မိသားစုနှင့် ထပ်တူဝမ်းနည်းကြေကွဲခဲ့ပါသည်။

(၈၃)စည်သူတစ်ဦးမှ ကျောင်းဆင်းသူငယ်ချင်းများ

ခရစ်တော်၌အိမ်ပျော်ခြင်း
အန်ထော်နီဆာလိင်းထွန်းလှ
အသက်(၆၅)နှစ်
အမှုဆောင်အင်ဂျင်နီယာ(ငြိမ်း)၊
သယ်ပို/စက်ပြင်ဌာန
B.E(Mechanical),1979(RIT)
မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း
 မကျော်မြို့ရွာညို(၁၇)လမ်း၊ ရန်ကုန်အောင်ရပ်ကွက်၊ အမှတ် (၃၁၅)နေ (ဦးမြခင်-ဒေါ်ထိုက်) တို့၏ သားကြီး၊ ဒေါ်နော်မေရီနယ် (အ. တ. ၈-၅မ-ကျေး) ၏ခင်ပွန်း၊ ဦးကျော်သူရဟန်-ဒေါ်မိုင်ဝင်းဝင်းတို့၏ ဇာနည်ထွန်း-ဒေါ်သန္တာမြင့်လှိုင်၊ ဦးဆာလိင်းဝေယျာဏ်တို့၏ မခင်၊ ဆလှိုင်အထက်ဘုန်းပြည့်၊ မိုင်ဖူးပြည့်မင်း၊ မိုင်ထက်နီဒီ၊ မိုင်သွန်းပြည့်တို့၏ အဘိုးသည် ၈-၁၂-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) ည ၁၁နာရီတွင် ခရစ်တော်၌ အိမ်ပျော်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄(ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် နေအိမ်၌ တိုက်ပြန်ကွယ်ပြီး မကျေးခရစ်ယာန်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သူသွင်း သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ခင်ဖုန်းဝေ
အသက်(၆၃)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးတင်ထွန်း-ဒေါ်တင်တင်မြင့်တို့၏သမီးကြီး၊ အမှတ်(၅၂)၊ ဇေယျာသုခလမ်း၊ဇေယျာရပ်ကွက်၊ သယ်ပို ကျွန်းမြို့နယ်နေ (ဦးကြည်ညွန့်)၏ ဇနီး၊ မပဝါ၊ မောင်မိုးနိုင်-မကြည်ပြာတို့၏ချစ်လွှာသားမိခင်၊ ဦးလှဖုန်း-ဒေါ်အေးအေးသန်း၊ ဦးမောင်မောင်ဝင်း-ဒေါ်ခင်ဖုန်းမော်၊ ဦးညိုညိုထွန်း၊ ဦးကျော်ကျော်တင်ထွန်း-ဒေါ်ဇော်မာအောင်တို့၏ အစ်မကြီး၊ တူ/တွမ ကိုယောကတို့၏ အဒေါ်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံမြင့်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၅နာရီတွင် ရေစေးသုသာန်သို့ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက်၅:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွား ရည်စူး၍ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄(စနေနေ့) နံနက် ၅ နာရီ ၁၀နာရီထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားနာကြရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါက်တာချိုမာကြည်
လက်ထောက်ကထိက၊
ရူပဗေဒဌာန၊ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်
အသက်(၄၄)နှစ်
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ တာသံတမြို့၊ သုံးပင်ကွင်း (၁)ရပ်ကွက်၊ (၁)လမ်းနေ (ဦးကြည်)အငြိမ်းစားကျန်းမာရေးမှူး-ဒေါ်ခင်ချိုတို့၏သမီး ဒေါက်တာချိုမာကြည်သည် ၈-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါမည်။ ကွယ်လွန်သွား ရည်စူး၍ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄(စနေနေ့) နံနက် ၅ နာရီ ၁၀နာရီထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားနာကြရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်မြသွင်(မာမိကြီး)(ခ)Alice
အသက်(၉၅)နှစ်
အထက်တန်းစာရေးပြ၊စခန်းမှူး၊
ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန
 မော်လမြိုင်မြို့နေ (ဦးထွန်းလှ-ဒေါ်ခွန်း)တို့၏ဒုတိယသမီး၊ (ဒေါ်လှခင်)၏ညီမ၊ (ဦးခင်မောင်ထွန်း-ဒေါ်မြမြသွေး)၊ (ဦးဘဇော်-ဒေါ်ခင်ထွန်း)တို့၏အစ်မ၊ (ဦးမြသွင်)၏ ဒေါ်ခင်စောမူ(SAI-ငြိမ်းအထက(၁)ရန်ကင်း)၊ ဦးလှအောင်-(ဒေါ်စင်သီယာမြသွင်း)တို့၏ ချစ်လွှာသားမိခင်ကြီး၊ မြေးချစ်ယောက်တို့၏ အဘွား၊ မြစ်ရစ်ယောက်တို့၏အဘွားကြီး ဒေါ်မြသွင်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၇:၃၀ နာရီတွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ အရှေ့ရန်ကင်း၊ ရန်ကင်းလမ်း(၁၀) တိုက် (၁၂)၊ အခန်း(၂)နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၈-၁၂-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) တွင် ရေစေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ကွယ်လွန်သွား ရည်စူး၍ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄(စနေနေ့) နံနက် ၅ နာရီ ၁၀ နာရီထိအထက်ပါ နေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရားရဟန်းသိမ်ကျောင်းဒါယကာမကြီး
ဒေါက်တာဒေါ်သန်းနွဲ့(အုတ်ပိ)
အသက်(၉၀)
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်(၁၀)ရပ်ကွက်(၄၅)လမ်းအမှတ်(၁၅၅)နေ (ဦးဘ-ဒေါ်သိန်းတင်)တို့၏ သမီး၊ (ဦးတင်ဦး-ဒေါ်သန်းကြင်)တို့၏ ညီမ၊ (ဦးအေးမောင်ကြည်-ဒေါ်ညွန့်ညွန့်)၊ (ဦးဆွန်းရွှေ-ဒေါ်မြင့်မြင့်)တို့၏ ဒေါ်တင်တင်အေး၊ Dr.ဦးအောင်ကြီး(Dr.ဒေါ်ခင်မာမြ)၊ (ဦးညိုညိုလတ်) ဒေါ်နီနီစိန်တို့၏အစ်မ၊ မယဉ်မင်းသူ၏ ချစ်လွှာသားမိခင်တူ/တွမ ၂၂ယောက်တို့၏အဒေါ်သည် ၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၇:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေစေးအေးအေးတိုက်မှ ရေစေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွား ရည်စူး၍ ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ (ရက်) နံနက် ၅ နာရီ ၁၀ နာရီအထိ (ဦးလှရွှေ)၏ ချစ်လွှာသားမိခင်ကြီး ဒေါ်သန်းသန်းသည် ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေစေးအေးအေးတိုက်မှ ရေစေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးစံတင်(ပန်းချီ) (၈၄)နှစ်
စာရေးဦးစီးမှူး(ငြိမ်း)
 ရန်ကုန်မြို့၊စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်းလွန်းတောင်ရပ်ကွက်၊ ရွှေလေးလမ်း၊ အမှတ်(၅၃)လေးယူ(A)နေ (ဦးဘတင်-ဒေါ်အေးကြည်) တို့၏ သား၊ ဒေါ်အေးကြည်(သုံးဆယ်) ၏ခင်ပွန်း၊ (ဦးကျော်ဝင်း)- ဒေါ်မြင့်မြင့်မိ၊ ဦးရွှေလှိုင်-ဒေါ်ခင်စန်းဝေတို့၏အစ်ကို၊ ဦးဝင်းမော်- ဒေါ်မြသီတာ၊ မဝင်းဝင်းတင် တို့၏ချစ်လွှာသားမိခင်၊ မြေး-ဒေါ်ခင်မြင့်မြင့်၊ ဦးစံတင်သည် ၈-၁၂-၂၀၁၄ (စနေနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ [ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄(သောကြာနေ့) နံနက် ၅ နာရီ ၁၀နာရီထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာ ကြရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမျိုးမြင့် (၈၄)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာဓကတမြို့နယ်၊ ၁၀/တောင်(၁၂)ရပ်ကွက်၊ (ဇေယျာဝတီ(၆)လမ်း၊ အမှတ်(၂၇၇)၊ ဇေယျာဝတီ(၆)လမ်း) ဒေါ်ခင်အုန်းမေကြီး-ဒေါ်သန်းသန်း) တို့၏ သား၊ သယ်ပိုကျွန်းမြို့နယ်နေ (ဦးခင်မောင်သိန်း - ဒေါ်ခင်ဌေးမြင့်) တို့၏ မောင်၊ ဦးကျော်လင်း-ဒေါ်ခင်မြင့်(ဒေါ်သန်းသန်းအေး) တို့၏ အစ်ကို၊ ဒေါ်တင်မြင့်၏ ချစ်လွှာသား ခင်ပွန်း၊ ဦးရည်မွန်-ဒေါ်ခင်မာလာ၊ ဦးဘရန်အောင်-ဒေါ်စန္ဒာမြင့်၊ ဦးသူရ-ဒေါ်မြင့်မြင့်၊ ဦးမောင်မောင်မြင့်၊ ဦးကျော်ကျော်လင်း-ဒေါ်ခင်ရွှေဝါ၊ ဦးဘိုဝင်း၊ ဦးခိုင်စိုး-ဒေါ်နန္ဒာမျိုးမြင့်တို့၏ ချစ်လွှာသားမိခင်၊ မြေးခြောက်ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ ချစ်လွှာသားတစ်ယောက်တို့၊ ဦးမျိုးမြင့်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါမည်။ ကွယ်လွန်သွား ရည်စူး၍ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ (နေအိမ်မှကားများ မွန်းလွဲ ၁၂ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဒေါ်ခင်ဖုန်းဝေ
အသက်(၆၃)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးတင်ထွန်း-ဒေါ်တင်တင်မြင့်တို့၏သမီးကြီး၊ အမှတ်(၅၂)၊ ဇေယျာသုခလမ်း၊ဇေယျာရပ်ကွက်၊ သယ်ပို ကျွန်းမြို့နယ်နေ (ဦးကြည်ညွန့်)၏ ဇနီး၊ မပဝါ၊ မောင်မိုးနိုင်-မကြည်ပြာတို့၏ချစ်လွှာသားမိခင်၊ ဦးလှဖုန်း-ဒေါ်အေးအေးသန်း၊ ဦးမောင်မောင်ဝင်း-ဒေါ်ခင်ဖုန်းမော်၊ ဦးညိုညိုထွန်း၊ ဦးကျော်ကျော်တင်ထွန်း-ဒေါ်ဇော်မာအောင်တို့၏ အစ်မကြီး၊ တူ/တွမ ကိုယောကတို့၏ အဒေါ်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံမြင့်တွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၅နာရီတွင် ရေစေးသုသာန်သို့ မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက်၅:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွား ရည်စူး၍ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄(စနေနေ့) နံနက် ၅ နာရီ ၁၀နာရီထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားနာကြရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်ရီရီခင်(ကြိုင်ခင်း) (၉၁)နှစ်
စိန်မေရီကျောင်းသူတောင်း
(ကြီးကြပ်ရေးမှူး)မြန်မာ့စိုက်ပျိုးရေးဘဏ်(ငြိမ်း)
 ရန်ကုန်မြို့၊အလုံမြို့နယ်၊နံသာလမ်း၊အမှတ်(၂၀)မြေညီထပ်နေ(ဦးဘသော်-ဒေါ်ခင်ညွန့်)တို့၏သမီး၊(ဦးတင်အုန်း-ဒေါ်ကြည်ကြည်)တို့၏ညီမ၊(ဦးစိန်ဝေ)၊(ဦးမောင်မောင်)-ဒေါ်ဝင်းမေတို့၏အစ်မ၊(ဦးကိုကို-ဒေါ်ခင်မာအေး၊ ဦးခင်မောင်ဝင်း-ဒေါ်လှကြည် ဦးမင်းဆွေဒေါ်ယဉ်ယဉ်ဌေး (ထ-၆ဗိုလ်တထောင်)ဦးခင်မောင်ဝင်း (AGD. Bank) -ဒေါ်ဌေးဌေးတင်တို့၏ကြီးကြီး၊ ကိုအောင်မျိုးမင်း ကိုရီမြင့်အောင်၊ မောင်သန်းဝေ(ထ-၄အလုံ)တို့၏အဘွားသည် ၈-၁၂-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) ည ၉:၃၀နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်စဲရပ်စဲမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက်၁၀:၃၀နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း၊ လမ်း ဒါယကာမကြီး
ဦးသာလှိုင်(ရမည်းသင်း) အသက်(၉၀)
 ရမည်းသင်းမြို့နေ (ဦးကိုဆင်-ဒေါ်သက်မေ)တို့၏သား၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ အမှတ်(၅၅) အရှေ့တင်မြေလမ်းနေ (ဒေါ်မြင့်မြင့်)၏ခင်ပွန်း၊ (ဦးကျော်မြင့်ထွန်း)-ဒေါ်မာလာခိုင် ၊ ဦးပန်ချို၊ ဦးရီနီ၊ ဦးသက်စိုးတို့၏ ကျေးဇူးရှင်မွေးသဖောင်ကြီး၊ ကိုသန့်ကို-မချိုလင်ဝင်း၊ ကိုဝဏ္ဏထွေး-မသက်မဝင်း၊ မအေးမာတို့၏အဘိုး၊ မောင်ကောင်းထက်မင်း၏အဘိုးကြီးသည် ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၀၅:၅၃ နာရီတွင် မော်လမြိုင်မြို့၊ အမှတ်(၁၇၀) (၃)လမ်း မြိုင်သာယာ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၁နာရီတွင် ပိန္နဲကျွန်းသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်စဲရပ်စဲမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။ (အမှတ် ၁၅) အရှေ့တင်မြေလမ်းနေအိမ်မှ ကားများ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်စိမ်းမြ(မအုပင်) (၈၇)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ထောက်ကြွန်းဈေးပိုင်းရပ်ကွက်၊ စကားဝါလမ်းအမှတ်(၁၄)နေ ဦးဘကျော်-ဒေါ်မြင့်မြင့်တို့၏သမီး၊ (ဦးအောင်မြင့်) ဦးလေဝသနှင့်လေပေးဦးစီးဌာန၏ဇနီး၊ ဦးအောင်မင်း-ဒေါ်တင်တင်လတ်၊ ဒေါ်နွယ်နွယ်ဝင်း၊ ဦးအောင်ကျော်ဦး-ဒေါ်တင်တင်ချို၊ ဦးစိန်လှ-ဒေါ်ခင်စိန်ခင်၊ ဦးကြည်ဝင်း-ဒေါ်ဝါဝါတင်၊ ဦးထွန်းရွှေ-ဒေါ်ရွှေရွှေအေး၊ ဦးစောထွန်း-ဒေါ်ခင်အောင်၊ ဒေါ်ခင်မြင့်သု၊ ဒေါ်ယုန်းရွှေရွှေအောင်တို့၏မိခင်၊ မြေး ၂ ယောက်၊မြစ်ခုနစ်ယောက်တို့၏ အဘွားဒေါ်စိမ်းမြသည် ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၇ နာရီတွင် အထက်ပါနေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါ၍ ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) တွင် နေအိမ်မှ ရေစေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါသည်။(နေအိမ်မှကားများနံနက် ၁၁ နာရီ တွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွားရည်စူး၍ ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇ နာရီ ၁၀နာရီအထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ရဟန်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်သန်းသန်း (၇၂)နှစ်
 ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်နေ (ဦးသာမြိုင်-ဒေါ်သန်းရွှေ)တို့၏ သမီး၊ ဦးစိုးသန်း-ဒေါ်သီတာဦး၊ ဦးကြည်တင်တင်၊ (ဦးလှသန်း)-ဒေါ်အေးအေးဝင်း၊ ဦးနိုင်စိုး-ဒေါ်မိမိမော်၊ ဦးလှလင်း-ဒေါ်စောစော၊ ကိုချစ်ကို-မအေးလေး၊ ကိုညိုမင်း-မအေးအေးမော်၊ ကိုဝင်းကို-မအေးအေး၊ ကိုသန်းစောထွေး-မအေးလှ၊ ကိုမိုးမင်းဝင်း-မသိရီမော် တို့၏ မွေးသမီးခင်၊ မြေး ၃ ယောက်၊ မြစ်ခုနစ်ယောက်တို့၏အဘွား၊ (ဦးလှရွှေ)၏ ချစ်လွှာသားမိခင်၊ မြေး ၁၉ ယောက်၊ မြစ်ခုနစ်ယောက်တို့၏အဘွား၊ (ဦးလှရွှေ)၏ ချစ်လွှာသားမိခင်၊ ဒေါ်သန်းသန်းသည် ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၆:၃၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (အမှတ်(၃၄၈)(၁/၁၃) ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်းနေအိမ်မှ ကားများ မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးမျိုးဝင်း (၅၉)နှစ်
ဦးခင်ရွှေဝါ-ထံရောင်းဝယ်ရေး
 မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ (၃၉)လမ်း၊ ၈၁x၈၂ လမ်းကြား၊ အကွက်(၅၂)နေ (ဦးတင်အောင်)-ဒေါ်ခင်ခင်အုန်း တို့၏သား၊ (ဦးလှသောင်း)-ဒေါ်အေးတို့၏ သားသမက်၊ ဦးမျိုးချွန်-ဒေါ်ခင်ဝင်းမှ တို့၏ညီ၊ (ဦးသိန်းဌေး)-ဒေါ်ခင်မျိုးရီ တို့၏မောင်၊ ဦးမျိုးလှိုင်အောင်-ဒေါ်မာမာမြင့် တို့၏အစ်ကို၊ မခင်မျိုးသန္တာ၊ ကိုအောင်ဝင်းထွန်း-မမမေမြတ်သူစာ တို့၏ ဖခင်၊ မြေးနှစ်ယောက်တို့၏ အဘိုး၊ ဒေါ်ခင်စန်းမြင့်၏ ခင်ပွန်းသည် ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၄ နာရီတွင်ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) မွန်းလွဲ ၂နာရီတွင် မန္တလေးမြို့၊ တောင်အင်းမြောက်အင်းသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်စဲရပ်စဲ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟအပေါင်းအား အကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း
ဦးအောင်သူရ (၄၇)နှစ်
လ/ထ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန
 ၄-၁၂-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဦးအောင်သူရ ၏ စာပုဒ်ကိစ္စအဝဝတွင် အဘက်ဘက်မှ လိုလေးသေးမရှိ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြပါသော အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်ဇနီး၊ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ OTS(88)မှ သူငယ်ချင်းများ၊ စစ်ဘက်နယ်ဘက်မှ အကြီးအကဲများ၊ ကုမ္ပဏီများမှ မူဆယ်မြို့မှ မိတ်ဆွေများ၊ ကျောင်းအထက်သူငယ်ချင်းများ၊ WTOVAနှင့် PCAသင်တန်းမှ ဂျပန်လူမျိုးဆရာ၊ ဆရာမများ၊ ဌာနအသီးသီးမှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများလူကြိုက်ပေးလှူဒါန်းသောလည်း ဖုန်းအီးအေးလ် Facebook တွဲဖက်ဆိုင် အားပေးနှစ်သိမ့်ပေးပါသော ပြည်တွင်းပြည်ပ ဆွေမျိုး၊ သူငယ်ချင်းများ၊ ရပ်စဲရပ်စဲများ၊ လွှမ်းမိုးမှုများ ပေးပို့သူများနှင့် ကျေးဇူးအားတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဦးသိန်းမြင့်(ခ)ဦးမောင်လေ
အသက်(၆၅)နှစ်
ဂလဗန်းကျေးရွာ(သထုံ)
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း) မြို့နယ်၊ (၃၀)ရပ်ကွက်၊ ထွန်းသီရိလမ်း၊ အမှတ်(၄၆)နေ ဦးလှရွှေ-ဒေါ်စိန်တင်တို့၏ သား၊ ဦးဌေးလှိုင်-ဒေါ်သန်းတင်တို့၏ သားသမက်၊ ဒေါ်စိမ်းလာ၏ မောင်၊ ဦးအောင်မင်း၊ ဦးမြင့်၊ ဦးစိုးမောင်-ဒေါ်ဖားသစ်တို့၏အစ်ကို မောင်မခင်၊ မြေးခြောက်ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ ချစ်လွှာသားမိခင်၊ မြေး-ဒေါ်ခင်ရွှေဝါ၊ ဦးဘိုဝင်း၊ ဦးခိုင်စိုး-ဒေါ်နန္ဒာမျိုးမြင့်တို့၏ ချစ်လွှာသားမိခင်၊ မြေးခြောက်ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ ချစ်လွှာသားတစ်ယောက်တို့၊ ဦးမျိုးမြင့်သည် ၇-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္ဂနွေနေ့) ည ၉:၄၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ (နေအိမ်မှ ကားများ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘဒ္ဒန္တမေဃိယာဘိဝံသ
(မွေစာရိယာနိကာယနယလှည့်ကမ္မဋ္ဌာနစာရိယ)သစ္စဝါဒီဆရာတော်
သိက္ခာတော်(၄၉)ပါ၊ သက်တော်(၆၈)နှစ်
 ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ဘိုကလေးမြို့နယ်၊ စက်ဆန်းမြို့၊ မြို့ဦးကျောင်းတိုက်ကြီး၏ ဦးစီးပဓာနနာယက သစ္စဝါဒီဆရာတော်ကြီးသည် (၁၇၆၈ ခုနှစ်) နတ်တော်လပြည့် ၆-၁၂-၂၀၁၄ ရက် နံနက် ၀၅:၁၅ နာရီတွင် ဘဝနတ်ထံ ပျံလွန်တော်မူပြီး (၁၇၆၈ ခုနှစ်) နတ်တော်လကွယ် ၂၀-၁၂-၂၀၁၄ရက် ညနေ ၄ နာရီတွင် အနိမ့်အဂ္ဂိရာပနကျင်းပမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယကာမများနှင့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား သိစေအပ်ပါသည်။

စာပုဒ်မြတ်မြောက်ရေး
တပည့် ဒါယကာ၊ ဒါယကာမများ

ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဦးအမိုင်(ခ)ကောင်ကျင့်ရီ (၉၃)နှစ်
(မြောင်းမြ၊ တိုကလေး၊ စက်ဆန်း)
 ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ (၁၆)လမ်း၊ အမှတ်(၄၆) ဒုတိယလှူဒါန်း (ဒေါ်တင်ကြည်) ၏ခင်ပွန်း၊ ရန်ကုန်မြို့နေ ဦးခင်မောင်ကြီး-ဒေါ်ခင်မြင့်အေး၊ ဘိုကလေးမြို့နယ်၊ စက်ဆန်းကျေးရွာ(၃)နယ်မြေနေ ဦးခင်မောင်လတ်-(ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်)၊ ဒေါ်ကျင့်ရွှေ၊ ဒေါ်ကျင့်ရီ၊ ဒေါ်ချစ်ထွေး-ဒေါ်ရီရီခင်၊ ကျမ်းမင်းမြို့နေ ဦးကျင့်လှိုင်-ဒေါ်ရီရီမြင့် တို့၏ဖခင်ကြီး၊ မြေးချစ်ယောက်တို့၏ချစ်လွှာသားအဘိုး ဦးအမိုင်(ခ)ကောင်ကျင့်ရီသည် ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့) နံနက် ၁၂:၀၀ နာရီတွင် Green Cross ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၁၀-၁၂-၂၀၁၄ (ကြာသပတေးနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်မီးသင်္ဂြိုဟ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ (အထက်ပါနေအိမ်မှကားများ နံနက် ၈:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကွယ်လွန်သွား ရည်စူး၍ ၁၅-၁၂-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) နံနက် ၇နာရီမှ ၁၀နာရီထိ အထက်ပါနေအိမ်သို့ ရက်လည်ဆွမ်းကျွေးတရားတော်နာကြရောက်ပါရန် မိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

ဘုရား၊ ကျောင်း ဒါယကာမကြီး
ဒေါ်လှလင်(ခ)နောင်ရမ်းစု အသက်(၉၀)
 ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ (၅၇)လမ်း၊ တိုက်(၇၄) အခန်း(၃/ခ)နေ ဦးမောင်ခင်၏ဇနီး၊ (ဦးလှကြည်-ဒေါ်သန်းနွဲ့)တို့၏အဒေါ်၊ ဦးဌေးစိုး(စိမ်း) စာရေးဌာနငြိမ်း)-ဒေါ်တင်လှ၊ ဦးခင်ညိုထွန်း-ဒေါ်ခင်အုံးမြင့်(ခ) ဒေါ်မိုးမိုး(ဆ/မ-ငြိမ်း)၊ ဦးစောသန်းအောင်-ဒေါ်သန်းသန်းဝေ၊ ဦးညိုဝင်းအောင်၊ ဦးရန်နိုင်(စိမ်း) စာရေးဦးစီးဌာန)- ဒေါ်သင်းသင်းအေး(စိမ်း) စာရေးဦးစီးဌာန) တို့၏မိခင်၊ မြေးချစ်ယောက်၊ မြစ်တစ်ယောက်တို့၏ အဘွား ဒေါ်လှလင်သည် ၈-၁၂-၂၀၁၄(တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၃၀ နာရီတွင်

ရန်ကုန်မြို့ ပန်းဆိုးတန်း- ဒလ ကူးတို့ဆိပ်အနီး ပန်းဆိုးတန်း လူကုန်းရုံးကျော်တံတားတည်ဆောက် ပြီးစီးမှုကို ဒီဇင်ဘာ ၉ ရက်က တွေ့ရစဉ်။ (ဓာတ်ပုံ-ခင်မောင်ဝင်း)



ယနေ့
မာတိကာ
ကလေးများ၏ ဒုတိယမီးဖိုချောင်
- စာမျက်နှာ - ၂
အခြေခံပညာပြင်ဆင်ရေး (၁၂)ပွင့်ဆိုင် တွေ့ဆုံဆွေးနွေး ရန် အရေးကြီးအဆိုတင်သွင်း ယနေ့ကျင်းပမည့် ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော် အစည်းအဝေးတွင် အတည်ပြုနိုင်ရန် ဆွေးနွေးမည်
- စာမျက်နှာ - ၉

ကိုရီးယားဖောင်ဒေးရှင်းနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ လှည်းကူးမြို့နယ်တွင် ပဏာမကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်မည်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၉
နိုင်ငံတကာ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကိုရီးယားဖောင်ဒေးရှင်း (KOFIH) နှင့် မြန်မာနိုင်ငံကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနတို့ပူးပေါင်း၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှည်းကူးမြို့နယ်တွင် ပဏာမကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းစဉ်များဆွဲဆောင်အကောင်အထည်ဖော်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ယနေ့တွင် ရန်ကုန်မြို့၊ ချက်ထရီရမ်ဟိုတယ်၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည့် ကိုရီးယားဖောင်ဒေးရှင်း၏ လုပ်ငန်း စတင်ခြင်းနှင့် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားမှ သိရသည်။
စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၅ သို့



ကုန်းဘောင်ခေတ် ဆင်စွယ်မှတ်တမ်းလွှာနှစ်ခုကို ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ထားရီ

မိတ္ထီလာ ဒီဇင်ဘာ ၉
ပုံရွာခရိုင် ဘုတလင်မြို့နယ် ရွာသစ်ကျေးရွာအုပ်စု ဘုရားကြီးကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းတွင် ကုန်းဘောင် ခေတ် အယူဒါနကို မှတ်တမ်းတင်ထားသည့် ဆင်စွယ် မှတ်တမ်းလွှာနှစ်ခုကို မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ် အဖြစ် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ထားကြောင်း သိရသည်။
ကုန်းဘောင်ခေတ် မင်းတုန်းမင်းလက်ထက် ဥေယျ ဓမ္မတိပိဿ သီရိပုဂံရာဇာဓိပတိရာဇဝင်ပတ်စတီမဟာဓမ္မရာဇာဓိရာဇဂုရုဘွဲ့တံဆိပ်တော်ရ ဒုတိယမောင်းထောင်
ဆရာတော်ကြီးသည် မိမိမွေးရာ ဘုရားကြီးကျေးရွာရှိ အိမ်ရာနေရာ၌ သာသနာတော်သက္ကရာဇ် ၁၂၀၈ ခုနှစ် နတ်တော်လဆန်း ၈ ရက်နေ့တွင် မဟာလောက မာရဇိန် စေတီတော်ကြီးကို တည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့သည်။ ရှင်ဘုရင် မှ သာသနာပိုင်ခန့်အပ်ခြင်းခံရတော်မူသည့် ဒုတိယ မောင်းထောင်ဆရာတော် တည်ထားကိုးကွယ်သည့် မဟာလောကမာရဇိန် စေတီကြီး တည်ထားကိုးကွယ်ပြီး နောက် မန္တလေးရတနာပုံ ဒုတိယမြို့တည်နန်းတည်
စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၅ သို့

ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲအတွက် မြန်မာယူ-၂၀ အသင်း ပြင်ဆင်

သတင်း - ရှင်းထက်ဇော်
ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲကို ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ခွင့်ရရှိထားသည့် မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းသည် ပြိုင်ပွဲမတိုင်မီ ပြည်ပလေ့ကျင့်ရေးခရီးစဉ်များနှင့် ပြိုင်ပွဲများယှဉ်ပြိုင်ရန် စီစဉ်ထားသည်။
မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းသည် ဇန်နဝါရီ ၄ ရက်မှ ၂ ရက်အထိ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံတွင် ကျင်းပမည့် မာရာ ဟာလင်ဖလားပြိုင်ပွဲကို စတင်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ယင်းပြိုင်ပွဲအပြီးတွင် ပြည်ပနိုင်ငံများတွင် သွားရောက် လေ့ကျင့်မည်ဖြစ်သည်။ ယူ-၂၀ ကမ္ဘာ့ဖလား ပြိုင်ပွဲတွင် ကမ္ဘာ့အဆင့်ရှိ ထိပ်သီးအသင်းများနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစား မည်ဖြစ်ရာ မြန်မာ ယူ-၂၀ အသင်းအနေဖြင့် အဆင့် အတန်းမီစွာယှဉ်ပြိုင်နိုင်ရန် ထိပ်သီးနိုင်ငံများတွင် သွားရောက်လေ့ကျင့်မည်ဖြစ်သည်။ မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းမှာ အရှေ့အလယ်ပိုင်းနိုင်ငံဖြစ်သည့် ကာတာ နိုင်ငံတွင် သွားရောက်လေ့ကျင့်မည်ဖြစ်ပြီး ယင်းမှ တစ်ဆင့် မော်ရိုကိုတွင် ခြေစမ်းပွဲများ သွားရောက်ကစား မည်ဖြစ်သည်။ နောက်ဆုံးလေ့ကျင့်မှုအဖြစ် ဥရောပ ထိပ်သီးကုမ္ပဏီနိုင်ငံတွင် အခြေပြု၍ အခြားနိုင်ငံများ တွင် လည်း လေ့ကျင့်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
မြန်မာ ယူ-၂၀ အသင်းသည် ကမ္ဘာ့ဖလားပြိုင်ပွဲ အတွက် ကစားသမား ၂၄ ဦးဖြင့် လေ့ကျင့်လျက်ရှိပြီး ယင်းကစားသမားများဖြင့်ပင် ယှဉ်ပြိုင်သွားမည်ဖြစ် သည်။ လက်ရှိတွင် မြန်မာယူ-၂၀ အသင်းမှာ ပြည်တွင်း အသင်းများ နှင့် ခြေစမ်းပွဲများ ကစားလျက်ရှိပြီး ၂၀၁၅ နှစ်ဆန်းပိုင်းမှစ၍ လေ့ကျင့်ပြင်ဆင်မှု များ အရှိန်မြှင့် လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ။

Advertisement for 'Forward' magazine. It features the magazine's logo, the title 'ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း၊ ဘော်ဒါ' (Private High School, Boarding), and the slogan 'FORWARD အောင်မြင်တောင်ပိုင်း' (Forward, the path to success). It also includes contact information and a list of schools.



၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့

ADVERTISEMENT

သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဦးစီးဌာန ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(မြိတ်) (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဦးစီးဌာန၊ ကွန်ပျူတာ တက္ကသိုလ်(မြိတ်)တွင် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း မြေထဲနံရံရံများ ကျောက်ကြီးစီခြင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါသဖြင့် ကုမ္ပဏီများအား တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေပါသည်။

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းစည်းကမ်းချက်များကို ၉-၁၂-၂၀၁၄ရက်မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(မြိတ်)တွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၂၄-၁၂-၂၀၁၄ရက် ၁၃:၀၀နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(မြိတ်)သို့ လာရောက်ပေးသွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်။

**တင်ဒါစိစစ်ရေးချယ်ကော်မတီ ဖုန်း-၀၉၈၇၆၂၇၇၈
ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ်(မြိတ်)**

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ ဓာတ်အား လိုင်းများ ပြုပြင်ထိန်းသိမ်းရေးလုပ်ငန်းအတွက် လိုအပ်သော (၁၂)မီတာ ကွန်ကရစ်ကျောက်တိုင်(၆၃၀)လုံးနှင့် (၁၅)မီတာ ကွန်ကရစ်ကျောက်တိုင် (၃၃၈)လုံးတို့အား မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းမှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေပါသည်။

တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - ၉-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၂၃-၁၂-၂၀၁၄ ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၄:၀၀ နာရီ

တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန်အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

**လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန
တင်ဒါကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန
ရုံးအမှတ်(၂၇)၊ နေပြည်တော်၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၈၂**

ပုံစံ(၈)ဝင် ကျွဲ(၃)ကောင်နှင့် နွား(၁)ကောင်တို့အား ရောင်းချရန် လေလံကြော်ငြာ(၉/ ၂၀၁၄- ၂၀၁၅)

၁။ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ ပဲခူးတိုင်း ဒေသကြီး၊ သာယာဝတီခရိုင်၊ မင်းလှမြို့၊ ပုံစံ(၈)ဝင်ကျွဲ(၃)ကောင်နှင့် နွား(၁)ကောင်အား လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ သာယာဝတီခရိုင်၊ သာယာဝတီမြို့၊ ၁၆-၁၂-၂၀၁၄ရက် နံနက် ၁၀:၀၀နာရီတွင် လက်ရှိမြင်အခြေအနေအတိုင်း ရှေးဟောင်းစနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

၂။ လေလံလျှောက်လွှာပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို သစ်တောဦးစီးဌာန၊ သာယာဝတီခရိုင်၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးရှိ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ၁၅-၁၁-၂၀၁၄ရက်နေ့ ရုံးချိန်အတွင်း နောက်ဆုံးထား၍ ဝယ်ယူနိုင်ပြီး မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၏ ငွေပေးအမိန့်လွှာ (PO Cheque) နှင့်အတူ လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊ သာယာဝတီခရိုင်၊ ဖုန်းနံပါတ် ၀၅၅-၃၀၂၄၇၊ ၀၅၅-၃၀၃၂၁၁ သို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

**ဥက္ကဋ္ဌ
လေလံတင်ရောင်းချကော်မတီ**

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း(၈/ ၂၀၁၄)

၁။ မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းများကို တင်ဒါ ခေါ်ယူလိုပါသည်-

မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းများ-
(က) စက်နှင့်စက်အရန်ပစ္စည်းများ- Mixer, Level Transmitter, Power Turbine Speed Probe

နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ဝယ်ယူခြင်း
(က) ဓာတ်ပေးပစ္စည်းများ- Silica Gel, Fluorescent Indicator Dyed Gel
(ခ) စက်နှင့်စက်အရန်ပစ္စည်းများ-High Tension Igniter Harness, Maxseal Type ICO2 Intrinsically Safe Pilot Operated Solenoid Valve, Module and Battery for Water Plants DCs.

၂။ **Mixer, Power Turbine Speed Probe အတွက်**
တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၁၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်

၃။ **ကုန်ပစ္စည်းများအတွက်**
တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေ့ရက် - ၅-၁၂-၂၀၁၄ရက်
တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်/အချိန် - ၅-၁-၂၀၁၅ရက်

၄။ တင်ဒါပုံစံနှင့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် ရုံးချိန် အတွင်း လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

**စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာ့ရေနံဓာတ်ပေးလုပ်ငန်း၊ စီမံရေးဌာန/ဘဏ္ဍာရေးဌာန
ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်၊
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၃၊ ၀၆၇-၄၁၀၂၉၃**

ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်

၁။ Nurse Aid မ (၇)ဦး
- သူနာပြု Diploma အောင်မြင်သူ၊ လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူ၊ စိတ်ရှည်သည်းခံ၍ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။

၂။ Delivery ပို့ဆောင်သူ မ (၂)ဦး
- ပညာအရည်အချင်း၊ အထက်တန်းအဆင့်ရှိသူဖြစ်ပြီး ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူ ဖြစ်ရမည်။ ရန်ကုန်မြို့တွင်းသွားလာနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၃။ ထမင်းချက်အကူ မ (၂)ဦး
- သင်္ချာသင်တန်းပြီး စည်းကမ်းအတိုင်းလိုက်နာနိုင်သူဖြစ်ရမည်။ စိတ်ပါဝင်စားသူများ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ အောင်လက်မှတ်မိတ္တူ၊ ကိုယ်ရေး ရာဇဝင်အကျဉ်း CV Form ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံစာ၊ ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံနှင့်အတူ အောက်ပါလိပ်စာအတိုင်း လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

**အမှတ်(၅၂/A)၊ စတုတ္ထတံ၊ Sakura House စံရိပ်ငြိမ်၊ (၃)လမ်းထိပ်၊
အင်းစိန်လမ်းမ၊ စံရိပ်ငြိမ်၊ လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Phone 09-250234108, 09-974960536**

စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း) (၂၁/ ၂၀၁၄)

၁။ မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်းအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ရေနံဖွေးဖျော်/ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများအား နိုင်ငံခြားငွေ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။

စဉ်	တင်ဒါအမှတ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	မှတ်ချက်
(၁)	IFB-103(14-15)	Telecommunication Equipment (3) Items	US \$
(၂)	IFB-104(14-15)	160D-173-74Type Pumping Units & Spares(5) Sets	US \$
(၃)	IFB-105 (14-15)	114D-119-86Type Pumping Units & Spares (12) Sets	US \$
(၄)	IFB-106(14-15)	80D-133-54Type Pumping Units & Spares (8)Sets	US \$
(၅)	IFB-107(14-15)	6 1/2" & 7 3/4" Spiral Drill Collars (2) Items	US \$
(၆)	IFB-108(14-15)	5" Drill Pipe(1,000)Mtr	US \$
(၇)	IFB-109(14-15)	Skid Mounted Water Transfer Pump with Motor (700GPMx 700Ft HD) (3)Units	US \$
(၈)	IFB-110(14-15)	Skid Mounted Crude Transfer Pump with Motor(200GPMx 350Ft HD)(2)Units	US \$
(၉)	IFB-111(14-15)	Skid Mounted Crude Transfer Pump with Motor(400GPMx 400Ft HD)(2)Units	US \$
(၁၀)	IFB-112(14-15)	Mobile Type Welding Machine (Engine Driven)(400AMP)(5)Units	US \$
(၁၁)	IFB-113(14-15)	Portable Welding Machine and Accessories (200AMP)(3)Units	US \$
(၁၂)	IFB-114(14-15)	5 Ton Air Winch (2)Nos	US \$
(၁၃)	IFB-115(14-15)	Rig Alignment Jack(4)Nos	US \$
(၁၄)	IFB-116(14-15)	Choke and Manifold (2)Items	US \$
(၁၅)	IFB-117(14-15)	2 3/8" & 2 7/8" Tubing (2)Items	US \$

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူမှုကို ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ ရုံးချိန်အတွင်း စွမ်းအင်ဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်တွင် လာရောက်ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

၃။ အဆိုပါအိတ်ဖွင့်တင်ဒါများကို ၇-၁-၂၀၁၅ ရက် ၁၆:၀၀ နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား၍ ပစ္စည်းစီမံဌာန၊ မြန်မာ့ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း၊ ရုံးအမှတ်(၄၄)၊ နေပြည်တော်သို့ (လူကိုယ်တိုင်)လာရောက်ပေးသွင်းရန် ဖြစ်ပါသည်။

**မြန်မာ့ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့လုပ်ငန်း
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၉၇/၄၁၀၂၀၆**

ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်

ကျွန်ုပ်မ မခိုင်ချိုချိုလေး [၁၂/မတ်(ခိုင်) ၀၈၆၆၅၄] ကိုင်ဆောင်သူ၏ဘွဲ့လက်မှတ်၊ ၁၀တန်းအောင်လက်မှတ်၊ ကွန်ပျူတာ သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်နှင့် ဆက်စပ်စာရွက် စာတမ်းများ တက္ကသိုလ်အားပေးရင်း ပျောက်ဆုံး သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက ပြန်လည် အကြောင်းကြားပေးပါရန် မေတ္တာရပ်ခံ ပါသည်။

**ဆက်သွယ်ရန်-
ဦးစိုးသူ
Ph: 09-254707272, 09-250649512**

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
(အမေရိကန်ဒေါ်လာ)ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

ဝယ်ယူလိုပါမည်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

ခွေးပျောက်ကြော်ငြာ
ခွေးပု(၃)နှစ်သား၊ Pug မျိုး၊ (တစ်ကိုယ် လုံးမည်း၊ မျက်လုံးပြာ၊ နားရွက်ထောင်၊ နှာတံ) ခွေးထီးလေးမှာ ပျောက်သွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။ ထိုက်တန်စွာ ကျေးဇူးဆပ်ပါမည်။
Ph:09-5177072,
09-420235105,
09-8572719

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

ခေါ်ယူရေးဆောင်
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

EMPEROR
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

Travel Palace
အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
အမေရိကန်ဒေါ်လာဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
ရန်ကုန်မြို့၊ နေပြည်တော်
ဖုန်း - ၀၉-၄၃၇၅၂၆၂

မင်္ဂလာညွှန်ခွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ရန်ကင်းမြို့နယ်(ဦးကျင်ဟုတ်)-ဒေါ်မြင့်မြင့်၊ ဆိပ်ဖြူမြို့နယ်(ဦးစိုး)-ဒေါ်မြင့်မြင့်တို့၏သားရတနာ

ဗိုလ်ကြီးအောင်ခိုင်စိုး

B.C.Sc,D.S.A, P.G.D.A.A

နှင့်

ရန်ကင်းမြို့နယ် ဦးသက်ဝင်း-ဒေါ်သီသီဌေးတို့၏ သမီးရတနာ

မဖြူစင်သက်ဝင်း

Second years(Mathematic)

တို့၏၁၉-၁၁-၂၀၁၄ ရက်တွင် မင်္ဂလာမင်္ဂလာကွန်းတင်လက်မှတ်ရေးထိုးပေးပါသော ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ မြို့နယ် တရားသူကြီး ဦးဝင်းမေခိုင်အားလည်းကောင်း၊ ၃၀-၁၁-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် Yuzana Garden Hotel ဌာနကျင်းပပြုလုပ်သော မင်္ဂလာညွှန်ခွဲတွင် မင်္ဂလာအောင်စံပယ်ပန်းကုံး ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဦးစိန်လှိုင် (ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း)အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနနှင့်ဇနီးဒေါ်မြမူအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ဆင်ခြန်း ချီးမြှင့်ပေးပါသော ဦးရဲထွဋ်(C.E.O M.Y Group of Co.,Ltd)နှင့်ဇနီးဒေါ်ဥမ္မာမြင့် (MD.M.Y.Group of Co.,Ltd) အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားသို့ လူကိုယ်တိုင်မတက်ရောက်နိုင်ပါသော်လည်း မေတ္တာဖြင့် မင်္ဂလာလက်စွပ်ချီးမြှင့်ပေးပါသော တပ်မတော်အုပ်ချုပ်မှုကျောင်း၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးဗိုလ်မှူးချုပ်ဇော်ဝင်းနှင့်ဇနီး ဒေါ်အိအိထွေး၊ ဒုတိယကျောင်းအုပ်ကြီး၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးမျိုးမြင့်ဦးနှင့်ဇနီးဒေါ်အေးအေးမြင့်အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာအခမ်းအနားမှူး ဦးကျော်စိုးဦး၊ မင်္ဂလာအခါတော်ပေး တေးသံရှင်စိမ်းမိုးနှင့် The Aces တီးဝိုင်းအား လည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာဝတ်စုံနှင့် မိတ်ကပ်ဆင်ခြန်းပေးပါသော လင်းလင်းနှင့်အဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ ဓာတ်ပုံနှင့်ဗီဒီယို ရိုက်ကူးပေးပါသော မိုးကိုဦးအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ မေတ္တာဖြင့်ဓာတ်ပုံရိုက်ကူညီပေးပါသော ဦးချစ်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ချိုချိုအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးပါသော Model သရုပ်ဆောင် မဂ္ဂဇာနည်နှင့် မင်္ဂလာပန်းကုံးနှင့် မင်္ဂလာလက်စွပ်ပန်းကိုင်ပေးပါသော မနုန်းဝါဝါလှိုင်နှင့် မအေးသီတာသက်တို့အားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာသတို့ သားအရံ ဗိုလ်ကြီးစိုးကျော်သူနှင့် မင်္ဂလာသတို့သမီးအရံ မခိုင်ဇာသွယ်အားလည်းကောင်း၊ Yuzana Garden Hotel မှဝန်ထမ်းများအားလည်းကောင်း၊ ကိုယ်တိုင်မကြွရောက်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်စွပ်များ ပေးပို့ချီးမြှင့်ကြ သည့် ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟများအားလည်းကောင်း၊ မင်္ဂလာညွှန်ခွဲသို့ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ကြပါသော ဂုဏ်သရေရှိ လူကြီးမင်းများ၊ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့ နှင့် မင်္ဂလာအခမ်းအနားဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီပေးကြပါသော နှစ်ဖက်ဆွေမျိုးများ၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများ၊ သူငယ်ချင်းများနှင့် ကျေးဇူးတင်ထိုက် သူများအားလုံးတို့ကို အထူးပင်လှိုက်လှစွာ ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် ဗိုလ်ကြီးအောင်ခိုင်စိုး-မဖြူစင်သက်ဝင်း

မင်္ဂလာညွှန်ခွဲကျေးဇူးတင်လွှာ

ကချင်ပြည်နယ်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့နယ် ဒေါက်တာခင်မောင်ထွန်း(ဝန်ကြီး၊ စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့)-ဒေါ်ရွယ်ဂျီး(Lucky Time Trading Co.,Ltd)တို့၏တတိယသား

ဗိုလ်ကြီးအောင်ညီညီထွန်း

B.E (Electronics),D.S.T.A

နှင့်

ရန်ကင်းမြို့၊ မင်္ဂလာခုံမြို့နယ်နယ် ဗိုလ်ကြီးလှဝင်း(ငြိမ်း)

(ဌာနခွဲမှူး၊ Yatanarpon Teleport Public Co.,Ltd)-ဒေါ်ခင်စိ(မူ/ဖြူငြိမ်း)တို့၏သမီးထွေး

မလှယဉ်ထွေး

B.A(Myanmar),LCCI -III

Dip in Banking

Asia Green Development Bank (H.O)

တို့၏ ၂၉-၁၁-၂၀၁၄ရက်တွင် ရန်ကင်းမြို့၊ Yuzana Garden Hotel ဌာနကျင်းပပြုလုပ်သည့် မင်္ဂလာအခမ်းအနားတွင် မင်္ဂလာ အောင်စံပယ်ပန်းကုံးများ ချီးမြှင့်ပေးပါသော ရန်ကင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူးဗိုလ်ချုပ်ထွန်းထွန်းနောင်နှင့်ဇနီးဒေါ်ခင်ခင်မင်း၊ မင်္ဂလာလက်စွပ်ဆင်ခြန်းချီးမြှင့်ပေးပါသော ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့၊ စီမံကိန်းနှင့်စီးပွားရေးဝန်ကြီးဦးသန်းမြင့်နှင့်ဇနီး၊ ကြွရောက်ချီးမြှင့်ပေးကြပါသော ဂုဏ်သရေရှိလူကြီးမင်းများ၊ ဆက်သွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့မှ အရာရှိကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ အငြိမ်းစား အရာရှိကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ ရတနာပုံတယ်လီပို့အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ အရာရှိကြီးများနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ Lucky Time Trading Co.,Ltd မှုတ္တနှင့် Diamondများ၊ CBM မှတက်ရောက်ပေးသော ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် ဇနီး၊ AGD Bank နှင့်ချစ်ခင်သက်ဆိုင်မှုရှိ လူကြီးများနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး(အထက-၂ ပန်းဘဲတန်း)တို့အား လည်းကောင်း၊ သတို့သားအရံအဖြစ် ကူညီပေးပါသောဗိုလ်ကြီးကျော်မင်းစိုး၊ သတို့သမီးအရံ မအေးအေးသက်၊ မင်္ဂလာ ပန်းကုံးနှင့်လက်စွပ်ပန်းကိုင် မရည်မွန်သန့်၊ မင်္ဂလာပန်းကြဲပေးပါသော မရတနာလင်း၊ အခမ်းအနားမှူး ဦးကျော်စိုးဦး၊ မိတ်ကပ်ညီမောင်(စမ်းချောင်း)နှင့်အဖွဲ့၊ ဓာတ်ပုံနှင့် Video မှတ်တမ်းတင်ပေးသော မိုးကိုဦးနှင့်အဖွဲ့များ၊ The Aces Band တေးဂီတအဖွဲ့အားလည်းကောင်း၊ အစစအရာရာကူညီပေးကြသော အထက(၆)မင်္ဂလာခုံမှ ဆရာမများ၊ ကိုရုပ်စိမ်းနှင့် မအိအိခင် တို့ဇနီးမောင်နှံ၊ AGD Bank မှသူငယ်ချင်း၊ အစ်ကိုအစ်မများနှင့် DB (4)မှအစ်မများအားလည်းကောင်း၊ လူကိုယ်တိုင်ကြွရောက် မချီးမြှင့်နိုင်သော်လည်း မင်္ဂလာလက်စွပ်များ ပေးပို့ချီးမြှင့်ပေးသူများ၊ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ နှစ်ဖက်သော ဆွေမျိုးများ၊ မိတ်သင်္ဂဟအပေါင်း နှင့်ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို လှိုက်လှစွာ ကျေးဇူးဥပကာရတင်ရှိပါကြောင်း။

နှစ်ဖက်သောမိဘများနှင့် ဗိုလ်ကြီးအောင်ညီညီထွန်း-မလှယဉ်ထွေး

30% OFF ဆင်တန်းခြင်းဆိုင်ရာတို့အတွက်

အင်္ဂလိပ်စကား မြန်မာ့ပြန်ဆိုရေးရာတိုင်းဆိုင်ရာအတွက်



မေတ္တာရပ်ခံအသင်းအဖွဲ့
မန္တလေးမြို့၊ ၂၅၇၈၈၊ ၀၅၂၇၅
ဖုန်း ၆၄၅၅၀၊ ၀၅၂၅၄၁-၆၀၀၀၆
www.mmta.org.mm

Konica ချော့စု
Wedding Dress & Photo Studio

သို့မိတ်ပုံ၊ သို့မိတ်ပုံ Wedding Dress, Pre-wedding
မိတ်ကပ်ဆင်ပင် ဆင်တန်း
ကြိုတင် ဓာတ်ပုံပေးသွင်းနိုင်ပါပြီ။

- အမှတ် (၇၀) ၊ လမ်းမတော် လှည့်လမ်းဆုံ၊
၀၀ လမ်း နှင့် ၁၀ လမ်းကြား ၊ လမ်းမတော်မြို့နယ် ၊
ရန်ကင်းမြို့ ၊ ၀၆-၂၅၅၀၄
- အမှတ် (၃၆) ၊ လှည့်လမ်းဆုံ၊
ရန်ကင်းမြို့နယ် ၊ လမ်းမတော် ၊ ၀၆-၂၅၅၀၄

လမ်းမတော် - ရန်ကင်း

PMP
Practice Makes Perfect

၂၀၁၅ ခုနှစ် အငွေပတ်သက်သော အခွန်များ၊ ဝန်ပိုင်း၊ ပေးခွန်၊ ငွေနှင့် အခကြေးငွေ၊
တစ်သားသာမျှင်းစီ ထွက်ပြီ။

၂၀၁၅ ခုနှစ် စတုတ္ထပတ်သက်သော အခွန်များ၊ ဝန်ပိုင်း၊ ပေးခွန်၊ ငွေနှင့် အခကြေးငွေ၊
သာသာဆုံ မကြာမီထွက်မည်။

မြန်မာ့စာပေ အသင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင် ၂၅-၂၆-၂၇-၂၈-၂၉ ရက်များအတွက်

ရွှေပြည်ရွာ ငွေပျက်တင်၊ သက်သာချင်သူများအတွက်

ကမ်းစက်သီနှင့် လင်စီးသီ တို့ဖြင့်
အချိုးကျ ခေါ်ဝင်ထားသော
ငွေပျက်တင်ကမ်းစက်အကြမ်းပေးပေးလိုက်ပါ။

ဦးနား၊ မီးနား၊ အဆင်အပြင်နား၊ အကြောတက်ဝေဝေမှာ နှင့်
ကရီးယေဒ်၊ ဇော့ယေဒ်တို့ ငွေပျက်တင်ကမ်းစက်ပေးပါသည်။

သတင်း သုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် ဝန်ထောက်များကို ခေါ်ယူပြီး ဝန်ထမ်းများကို အသေးစိတ်သို့
ကမ်းစက်သီ (ဝင်စင်) ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

ဂုဏ်မြင့်သူ
ဆံပင်သန့်၊ ဆံပင်ပေါက်ဆေး



- ဆံပင်ပျော့ပျောင်းမှု အားကောင်းစွာရရှိခြင်း
- ဆံပင်ပျက်စီးမှုကို ကာကွယ်ပေးခြင်း
- ဆံပင်ပါရှိ ကျွတ်မြှင်းအတွက် သန့်ရှင်းသော ဆံပင်သန့်ဆေး ပြန်ပေါက်ဆေးခြင်း

မြန်မာ့စာပေ အသင်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင် ၂၅-၂၆-၂၇-၂၈-၂၉ ရက်များအတွက်

ပထမအကြိမ်အာရိယာပူဇော်ပွဲပိတ်ကြားလွှာ

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ သနပ်ပင်မြို့နယ် ရေတံခါးတာဝကျေးရွာ အထကတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သွားသော အငြိမ်းစားဆရာ၊ ဆရာမကြီးများအား ပူဇော်ကန်တော့ပွဲကို ၂၈-၁၂-၂၀၁၄ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက်၉နာရီ တွင် အထက-တာဝ ရေတံခါးကျေးရွာသို့ ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများ ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူဟောင်းများ တက်ရောက်ကြပါရန်ပိတ်ကြား အပ်ပါသည်။ (ဖိတ်စာရသည်ဖြစ်စေ၊ မရသည်ဖြစ်စေ)

အလှူငွေနှင့်ပစ္စည်းများလှူဒါန်းလိုပါကအောက်ပါဖုန်းနံပါတ် များသို့ဆက်သွယ်လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။
ဦးဇော်ဦး(တာဝ) - ၀၉-၄၉၄၅၅၀၅၆၃
မပပဝင်း(ပဲခူး) - ၀၉-၄၂၁၀၃၂၀၆၆
ကိုကျော်သူ၊ ကိုအောင်ကြည်မြင့် - ၀၉-၅၁၁၁၇၄၂၊ ၀၉-၅၀၁၇၀၀၄ (ရန်ကုန်)

Myanmar Tokyo Japanese Language Center
မြန်မာတိုကျို ဂျပန်ဘာသာစကားပညာဌာန
Mitsumasa Japanese Language Center
မြန်မာမိတ်ဆွေ ဂျပန်ဘာသာစကားပညာဌာန
www.mtcjlc.com

အထွေထွေအချက်အလက်
အထွေထွေအချက်အလက် (H.A)
အထွေထွေအချက်အလက်

ကြော်ငြာစာ
မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်(၂)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်(ဆ-၉) ဦးပိုင်အမှတ်-၃၊ ၇၂x၇၃ကြား၊ ခိုင်ရွှေဝါလမ်းကြားရှိ ဦးဘသောင်းအမည်ပေါက် ဂရန်မြေကွက်အား ဖခင် ဦးဘခင်၊ မိခင်ဒေါ်မေသန်းတို့မှသား၊ သမီး(၃)ဦးဖြစ်သော ဦးဘသောင်း၊ ဒေါ်မေရီ၊ ဒေါ်မေစိတို့ကိုမွေးဖွားခဲ့ပါသည်။ ဒေါ်မေရီသည် ဦးဘကြည်နှင့်အိမ်ထောင်ကျပြီး(သမီး)ဒေါ်မြင့်မြင့်ဆွေကိုမွေးဖွားခဲ့သည်။ ဒေါ်မေစိသည် ဦးဖုစိန်ရှုနှင့်အိမ်ထောင်ကျပြီး(သမီး) ဒေါ်သန်းမြင့် (ခ)ဖုလောကစွမ်းကိုမွေးဖွားခဲ့ပါသည်။ အဘိုးဦးဘခင်၊ အဘွားဒေါ်မေသန်း၊ မိခင်ဒေါ်မေရီ၊ ဖခင်ဦးဘကြည်၊ မိခင်ဒေါ်မေစိ၊ ဖခင်ဦးဖုစိန်ရှု၊ ဦးလေး၊ ဦးဘသောင်း(လူပျိုကြီးဘဝ)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အသီးသီး ကွယ်လွန်၍ ကျန်ရစ်သူ(တူမ/သမီး)များဖြစ်သော ဒေါ်မြင့်မြင့်ဆွေ [၉/မရက(နိုင်)၀၀၈၇၃၃၊ ဒေါ်သန်းမြင့်(ခ)ဖုလောကစွမ်း၊ ၁၃၃/တကန(နိုင်) ၀၂၁၉၀၅]တို့မှ ဂရန်စာချုပ်သေစာရင်း၊ တရားရုံးကျမ်းကျိန်ချက်၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ထောက်ခံချက်များတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဝင်ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

POSSIBLE
အထွေထွေအချက်အလက်
အထွေထွေအချက်အလက်

"ပုည" ဗဟိုဌာန
အထွေထွေအချက်အလက်
အထွေထွေအချက်အလက်

အထွေထွေအချက်အလက်
အထွေထွေအချက်အလက်
အထွေထွေအချက်အလက်

အများသိစေရန်
ကျွန်မ၏မိတ်ဆွေက ဒေါ်နုနုချို(၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၂၀၄၈၁)ပိုင်ဆိုင်သော ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ် (၇)ရပ်ကွက်၊ (၄၁)လမ်း၊ အမှတ်-၅၉/၆၀ဟုခေါ်တွင်သောတိုက်၏ (၈)လွှာ (တိုက်၏ မျက်နှာစာမူကြည့်လျှင် လက်ဝဲဘက်အခန်း)အခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်ကို ဝယ်ယူရန်ရောင်းဖွဲ့ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပါသဖြင့် ထိုအခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးခံစားခွင့်တစ်စုံတစ်ရာရှိသည်ဆိုပါက ကျွန်မထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကျွန်မထံသို့လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ချက် တစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအပြီးတိုင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်ခင်သန်းအေး ဒေါ်စန်းစန်းတင့်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
B.Com,H.G.P.R.L,W.I.P.O (Switzerland) LL.B,W.I.P.O(Switzerland)
အမှတ်(၆) (၃)လွှာ(ယာ) ၁၄၉လမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ ရန်ကုန်မြို့။

EC
အထွေထွေအချက်အလက်
အထွေထွေအချက်အလက်

၂၀၁၄-၁၅ ပညာရေးနှစ်
ပြဋ္ဌာန်းစာအုပ်သစ်
၄ တန်း GRADE 5 (သင်ရိုးကုန်)
၈ တန်း GRADE 8 (သင်ရိုးကုန်)
အထွေထွေအချက်အလက်

အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာရပ်သိမ်းကြောင်းကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အမှတ်(၆၅)ရပ်ကွက်၊ သရက်မြိုင်(၁)လမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၄၃၀)၊ (ယခင်)ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အမှတ်(၇၂)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၄၄၆/က)တွင် နေထိုင်သူ ဒေါ်ရီလေး(အိုင်အက်စ်အင်နီ-၃၆၈၈၂၁)က ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ကိုက္ကဆဲ ရပ်ကွက်၊ ကနုကမာလမ်း၊ အမှတ်(၁၇)တွင်နေထိုင်သူ ဦးအောင်ချမ်းမြိုင်(၁၂/ပတ(နိုင်)၀၃၀၆၄၉) အား ၂၄-၁-၂၀၁၄ရက်တွင် လွှဲအပ်ခဲ့သော အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ် (၈၄၉/၁-၂၀၁၄) အားယနေမှစ၍ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးကြီးမြင့် ဒေါ်တင်ဇာလွင်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အထက်တန်းရှေ့နေ
(စဉ်-၂၂၁၈) (စဉ်-၃၄၂၃၃)
အနောက်မြင်းပြိုင်ကွင်းလမ်း၊ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၁၁၅၉၀၉
ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၁၅၉၀၃

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ သုတ(၅)လမ်း၊ အမှတ်(၁၆၃/၁)ဟုခေါ်တွင်သော ဦးညွှတ်စိန်အမည်ပေါက် အကျယ်(၂၀x၆၀)နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် အိမ်အား အများသိစေရန်ကြေညာချက်
ကျွန်ုပ်၏ အမည်များဖြစ်ကြသည့် ဒေါ်တင်တင်ထွေး(၁၂/ရကန(နိုင်)၀၃၀၂၇၅) ဦးလေးဇော်ဦး (၁၂/ရကန(နိုင်)၀၀၆၄၆၉)၊ ဦးမြတ်သူလင်း(S/OKA-၁၂၈၀၇၈)၊ ဦးသန်းထိုက်နှင့် ဦးသက်နိုင်အောင် (၁၂/ရကန(ယ)၀၀၀၅၃၇)တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာလိုက်သည်မှာ- အထက်ဖော်ပြပါအိမ်နှင့်မြေသည် ဦးညွှတ်စိန်အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်ပါသည်။ ဦးညွှတ်စိန် သည် အသက် အရွယ်ကြီးရင့်ပြီး အသိဉာဏ်၊ မှတ်ဉာဏ်ချို့ယွင်းပြီး၊ ကျန်းမာရေးကောင်းသူ ဖြစ်ကြောင်းကျွန်ုပ်၏ အမည်များဖြစ်ကြသည့် သမီးနှင့်မြေးများ ဆွေးနွေးပြီး ပြောကြားချက်များအရ သိရှိရပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျွန်ုပ်အမည်များ၏ သဘောတူညီချက်မရရှိဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မှ ဦးညွှတ်စိန်၏ ကိုယ်စိတ်နှစ်ပါး ကျန်းမာရေးချို့ယွင်းချက်များကို အခွင့်အရေးတစ်ရပ်အနေဖြင့် အသုံးပြုကာ ဦးညွှတ်စိန် အမည်ပေါက် အထက်ဖော်ပြပါအိမ်နှင့်မြေအား ရောင်းခြင်း၊ ဝယ်ခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်းမူစ၍ တစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်းများမပြုလုပ်ပါရန်နှင့်ပြုလုပ်ပါက ပြုလုပ်သူများ၏ တာဝန်သာဖြစ်ကြောင်းကိုလည်းကောင်း၊ တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်းကို လည်းကောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးသောင်းညွှန် B.A(Eco), H.G.P.R.L
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေနှင့် ဥပဒေအကြံပေး(စဉ်-၂၄၂၇)
၁၅/၅၅၊ မဟာဓမ္မလမ်း(မြို့လမ်း)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉-၅၁၂၉၂၄

အမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ရှင်ကိုယ်တိုင်စေရောင်းမည်။
ဆက်သွယ်ရန် - (၆၁)၅၇၁၇၁၇ (၀၉)၅၀၉၉၈၇၆
စက်မှုဇုန်(၃)
အမှတ်-(၁၆၄)၊ နှင်းဆီလမ်း၊ (၆၄)-ရပ်ကွက်၊
တောင်ဒဂုံစက်မှုဇုန်။
(၁၂၀-ပေx၈၀-ပေ)(၉၆၀၀)စတုရန်းပေရှိ ထောင့်ကွက်
လုပ်ငန်းသုံးပါဝါမီတာ၊ အိမ်သုံးလျှပ်စစ်မီတာ၊ တယ်လီဖုန်း၊
လုပ်ငန်းလိုင်စင်-စည်ပင်လိုင်စင် (အပြည့်အစုံ)

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ
ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်း
ရပ်ကွက်အမှတ်(၃၂) မြေကွက်အမှတ်(၃၀၅)၊ ချမ်းမြေ့
သာယာလမ်း (၃၂)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်
ပိုင်း၊ ဦးကျော်ရွှေ(၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၄၅၀၀၈)၊
အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေအား အမည်
ပေါက်ဦးကျော်ရွှေ(ခင်ပွန်း)ကွယ်လွန်သဖြင့်
ဒေါ်ငွေထိန်(၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၄၅၀၀၉)က
ကွယ်လွန်သူ၏ တရားဝင်အမွေဆက်ခံကြောင်း
ကျွမ်းကျင်လွှာတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်
ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ရန်
မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံသော
အထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း
ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိ
ပါက လယ်ထုံလုပ်ငန်းအဖွဲ့အစည်းအလက်ဆောင်
ရွက် သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြေညာအပ်ပါ
သည်။ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

